
Rozhovor 1 

Tazatelka: Kolik vám je? 

Respondent: Je mi šestatřicet let. 

Tazatelka: Nakoupil jste už někdy na 4camping? 

Respondent: Ano. 

Tazatelka: A kolikrát? 

Respondent: Před tím než jsem nastoupil asi dvakrát. Po tom, co jsem nastoupil, tak hodně krát. 

Tazatelka: A co jste nakupoval? 

Respondent: Asi úplně všehochuť. Od nějakých jako vlastně funkčních věcí, a před tím to byla 

myslím že karimatka.  

Tazatelka: Na jaké sporty jste si ty sporty pořizoval? 

Respondent: Neměl jsem to úplně na sport. Nemám pocit, nebo nevnímám to jako sport. 

Tazatelka: Jasně. 

Respondent: Před tím to bylo vyloženě že jsem jel někam se známými, kamarády, prostě do 

přírody. Jel jsem někde prostě stanovat nebo to bylo prostě na nějakou takovou akci, že jsme 

měli přespání venku. 

Tazatelka: Jste původně z Prahy? 

Respondent: Ne, Břeclav. 

Tazatelka: Dobře. Tak teď se můžeme to těch profilových otázkách pustit do brandu. Co by 

mělo našeho zákazníka napadnout, když se řekne 4camping; jaký asociace by to v něm mělo 

vyvolat? 

Respondent: Mělo, nebo jaký si myslím že má? 

Tazatelka: Můžeš říct obojí. 

Respondent: V principu si myslím, že chtěli bychom, aby seto trošičku odlišovalo od toho jako 

sportovního, takže ideálně aby to bylo něco spojeného s přírodou, s vlivy prostředí, s počasím. 

Když prostě jdu ven, tak se mám připravit na 4camping. Asi takhle. Nějaká chtěná asociace, 

kterou bychom chtěli vytvářet. A měli jsme to, že on se připravuje na to, že se bude vystavovat 



těm vlivům. A je to hodně široký. Jde to hodně od toho, kde máš nějakým způsobem lidi, kteří 

venčí psy pravidelně, víš že jsou s těmi psy prostě delší dobu venku. Nejsou to úplně takový ty 

klasický městský šmudlové, ale že ty jejich psy zvládnou i nějaký větší výlety. A chceme to až 

po lidi, který opravdu žijí tím, že každý druhý víkend jdou někde přespat, stanovat, že řeší 

nějaký přechody. 

Tazatelka: A kdybys to měl vztáhnout k nějakým konkrétnějším slovům? 

Respondent: Příroda, vlivy počasí, příprava ven, příprava do přírody. 

Tazatelka: Takhle bychom to chtěli? 

Respondent: Tak si myslím, že by to mělo být správně. 

Tazatelka: A jak myslíš, že to je teda ve skutečnosti? 

Respondent: Myslím si, že to je hodně posunutý k tomu, co máme v brandu. Takže jako kempy, 

pro stanaře. Myslím si, že je to dneska hodně spojený s nějakou šíří nabídky a slevami, což jsou 

věci, u kterých trávíme dost času komunikací, která vždycky hodně jako produktová. V Praze, 

tam bude určitě Výstava stanů, mimo Prahu je to vlastně takový ten jako spíš levnější e-shop, 

kde najdu dost, dost trekingu. 

Tazatelka: A proč by si měli vybrat 4camping a ne třeba Decathlon, Sportisimu nebo Hanibal? 

Respondent: 4camping – a myslíte teď zase z pohledu toho dneška, nebo z pohledu, proč si ho 

dneska vybírají? 

Tazatelka: No z pohledu toho, proč si ho dneska vybírají. 

Respondent: Tak měli by si ho vybrat kvůli tomu, že máme určitě jako rozumně řazený výběr a 

šíři značek, kterou nikdo jinej moc nemá. Máme to všechno skladem, takže mají záruku 

relativně rychlého doručení. Jo, vlastně tohle se tam furt jako propírá a do nějaký míry to jako 

opravdu máme, protože když to srovnáš s velkými (e-shopy) jako Allegro a spol., tak pořád 

věřím tomu, že tím že ty sklady máme tady, tak ta doba doručení je deklarovaná lepší. A taky 

proto, že si to můžou vyzkoušet na výdejnách, a protože na těch výdejnách si toho můžou 

vyzkoušet, kolik chtějí a můžou to relativně v pohodě vrátit. Nemusí s tím nic řešit. To jsou 

nějaký de facto věci, který dneska máme, kterýma disponujeme. A zároveň na tom e-shopu by 

měla být nějaká přidaná hodnota navíc, ať už ty testy, ta poradna a třeba si na 4camping 

vzpomenou, protože si tam něco předtím četli. To je asi dneska to, proč si to vyberou. Je to taky 

hodně kvůli známým značkám, pochopitelně. 



Dekáč má poměrně velkou výhodu, protože se dostali do toho přemýšlení na úrovni „když chceš 

něco novýho zkusit a chceš, aby to bylo levný, tak Dekáč je jasná volba“. Když to máš někde 

dostupný, tak si to objednáš, dojedeš, víš, že to budou mít nejspíš skladem, vezmeš a odejdeš. 

A oproti tomu my máme prostě jako světový značky, ke kterým mají lidi nějaký vztah, plus už 

máme pochopitelně náš privát, který je supr zajímavý, protože minimálně z toho, co jsem 

pochopil, tak Zulu už zná docela dost lidí, je to právě jako takový alá Dekáč, ale nemá to ten 

punc toho lacinýho úplně, což je supr. 

Tazatelka: Vyjmenoval jste tady hodně pozitivních vlastností – která z nich je ta hlavní? 

Respondent: Myslím si, že ten výběr. Že to je nejdůležitější. Nevím, jak to bude vypadat s těmi 

zákazníky, to se dozvíme, to by mě taky zajímalo, ale myslím si, že to bude ten výběr známých 

značek. 

Tazatelka: Když se řekne 4camping, zkus si představit, že je to zvíře. Jaký zvíře by to bylo? 

Respondent: Přemýšlím, jaká asociace mi tam vletí. Jako scavanger, ale nějakej rozotmilej 

scavenger. Ne jako hyena, ale možná dokonce něco jako křeček polní, něco běžného. 

Tazatelka: Hmm. A proč zrovna křeček polní? 

Respondent: No tak protože jako nějaký úplně extra že by vybočoval z řady to né, spíš že jako 

dělá to co spousta jiných, zároveň to dělá docela dobře a daří se mu prosperovat. A nevím proč, 

u toho mě ten scavenger nebo křeček polní napadá. Ano, má velký rizika před nějakými jinými 

(zvířaty). Nevím, nepřemýšlel jsem nad tím nikdy a nenapadá mě nic lepšího. 

Tazatelka: Tak teď ještě dáme jednu takovou hru na představy. Kdyby byl 4camping člověk, 

byl by to muž nebo žena? Nebo ani jedno? 

Respondent: Spíš si myslím, že muž. 

Tazatelka: A jaký by měl vlastnosti? 

Respondent: Byl by to takovej ten přírodní strejda, takový ten průvodce. Ale vlastně zábavnej, 

nenásilný, někdo, kdo neodsuzuje a zároveň nepotřebuje od těch lidí nějaký extrémní výkony, 

ale spíš je schopný poradit pomalu za každé situace a vlastně víš, že na něho je spoleh. Víš, že 

se o něj můžeš opřít. Kdybych ho měl úplně personalizovat a říct, co za osobu si představuju, 

tak je to prostě čtyřicetiletý týpek, vyšší, statný, lehce s pupíčkem, ale víš že je silný, takový 

medvědovitý typ člověka který prostě zvládne být pochopitelně ve městě, ale líp se cítí někde 



v přírodě, a dokáže prostě vést velkou skupinu a vedle toho je s ním fakt sranda a dokáže tu 

skupinu stmelovat.  

Tazatelka: A odkud je? 

Respondent: No, když to vezmu od tý zábavnosti, tak pořád si myslím, že je docela český, že 

je to jako hodně česká persona, ale je někde od Ostravy.  

Tazatelka: Má děti, manželku? 

Respondent: Možná on ne, ale je to prostě strejda spousty dětí a dělá tábory, ale nemá svoje 

děti. 

Tazatelka: A kdybys měl popsat 4camping někomu, kdo o něm nikdy neslyšel, zkráceně? 

Respondent: Nejlepší způsob, jak se připravit ven. 

Tazatelka: Nejlepší způsob, jak se připravit ven, dobře. Tam už předpokládáme, že ten člověk 

ví, že to je e-shop. Že něco prodává. Ale ten člověk to neví. 

Respondent: Myslím si, že to je jako takový aspirativní positioning, který by se mi líbil dostat 

ven, protože věřím tomu, že bychom měli přesahovat hranice toho e-shopu. Dneska, kdybych 

to měl říkat, tak prostě jako fakt velký výběr s dobrou skladovostí a doručením na prodejny pro 

všechno, co můžeš chtít ven. Je to hodně faktický, protože tam jako nepřesahujeme moc tu naši 

kategorii. Ta naše kategorie je fakt e-shopová, zatím ji moc nepřekračujeme, ale chtěl bych, aby 

se ta asociace posunovala a překračovali jsme ji víc. I právě třeba prostě plánování, počasí. 

Tazatelka: Ale když budeš chtít popsat 4camping, někomu, kdo o něm neslyšel, neví, že to je e-

shop, teď v tuhle chvíli… 

Respondent: Místo, kde můžeš koupit on-line všechny věci, co se ti můžou hodit venku. Od 

známých značek i vlastních. 

Tazatelka: A kdybyste měl popsat brand image tomu člověku, co to nezná. 

Respondent: Brand image, teď úplně nevím, co si pod tím mám představit. Ono toho tam může 

být pod tím docela dost. 

Tazatelka: Vzala bych to z toho pocitovýho pohledu. Kdybys měl vysvětlit tomu člověku, jaký 

pocity to vyvolává v tobě. 

Respondent: Jaký pocity a asociace ve mně vyvolává 4camping? 



Tazatelka: Ano. 

Respondent: Nejvíc přátelský e-shop s širokou nabídkou. Je to hodně o outdooru, je to fakt jako 

hodně posunutý do toho co se hodí a vlastně takový ty jako vychytávky a stejně tak oblečení a 

především stany, karimatky. Vyvolává to ve mně takový ten pocit toho dobrodružství. Vždycky 

to mám spojený s tímhle a s tím, že jdeš někam ven a jdeš si to užít. A že vlastně na to si jako 

nakupuješ tohle a tam mě to vždycky táhne k tomu nakupovat kraviny. A chtít to vždycky o 

trošku lepší. S tím mám obecně spojenou kategorii. A v tom se mi ten 4camping nevymyká, 

jenom je mnohem víc zakotvený v tom, že žádný jiný e-shop nemá takhle zavlastněnou tu 

kategorii pro mě. Protože Hudáč (HUDY) je pro mě jako příliš extrémistický, takový to s čím 

já už se jako vůbec neasociuju, s těma bláznama co chodí na ledovce a lozit osmitisícovky a 

nevím co. Hanibal je pro mě o těch dálkových trecích, třeba že jdeš přecházet Himaláje, jdeš 

prostě někam do exotiky. A Rock Point je pro mě fakt jenom lezení. Takže pro mě ten 4camping 

je mnohem víc o tom snadném přátelském dobrodružství v přírodě. Takový to, když jdu přespat 

pod širák s kámoši, nebo vyjít Milešovku. Je to spíš přátelský, kamarádský, to je pro mě 

4camping. 

Tazatelka: Když si představíš logo, co v něm vidíš? 

Respondent: Vidím tam tu čtyřku. Pro mě je to nejvíc symbol. V tý čtyřce vidím vlastně jak 

skálu, tak i stan, což se mi líbí. A tím, že tam je to anglický „camping“ tak je to jako nadnárodní, 

ale pořád to na mě působí česky. I vlastně tím, jak je to lehce – vlastně že to nesplňuje takový 

ty základní pravidla loga, protože je to hrozně složitý na to, aby to člověk nakreslil. Jako se 

zavřenýma očima, kdybych se měl snažit nakreslit to logo, tak to nedám nikdy, ale přibližně 

prostě nejvíc ten symbol je čtyřka. A zelená barva. Ta ošklivá zelená barva. 

Tazatelka: Myslíš, že ten stan a tu skálu budou vidět i zákazníci? 

Respondent: Myslím si, že ne. Myslím si, že nad tím zas tolik nepřemýšlí (jako my 

v marketingovým oddělení) a že si budou víc pamatovat „camping“ než tu čtyřku dokonce. Je 

to prostě deformace (pracovní). 

Tazatelka: Tu skálu a stan si viděl už když jsi poprvé viděl to logo? 

Respondent: Přemýšlím jestli… Myslím si, že ta skála tam je pro mě spojená s tím, že první 

setkání s tím logem bylo možná přes nějakýho lezce, takže kvůli tomu jako že mě to nějaký 

lezci řekli, že si tam mám vybrat karimatku, takže možná proto to tam vidím, ale asi už nevím, 

to bych kecal. 



Tazatelka: Co 4camping kromě e-shopu dělá? 

Respondent: Má výdejny, který prostě slouží trochu i jako prodejny, pochopitelně i Výstava 

stanů. To je největší event ve střední Evropě tohohle charakteru. A ještě než jsem nastoupil vím 

že jsem je viděl u nějakých běhů. Prostě takových těch delších běhů někde v přírodě a tak dále. 

Tazatelka: Teď se přesuneme k části o ideálním prodejci outdoorového vybavení. Zkus si 

představit ideálního prodejce outdoorového vybavení, který by prostě měl všechny služby, který 

by sis představoval v tomhle segmentu a které by ti vyhovovali. Jaký služby by to byly? 

Respondent: Tyjo vidíš, já jsem zapomněl říct, že ještě máme Skialpshop. No je to právě i tohle. 

Nejlepší způsob jak se připravit ven. (…) 

[Následovala zhruba dvouminutová část, která byla z přepisů vypuštěna, protože obsahovala 

citlivé interní informace.] 

Tazatelka: Takže ideální prodejce by neměl Výstavu stanů? 

Respondent: Ideální prodejce by nemusel mít výstavu stanů. Jako takhle; Výstava stanů je pro 

mě hrozně zajímavá brandová deviza, protože si myslím, že to dokazuje to, na čem ten 

4camping vyvstal. Což je ten široký sortiment. Myslím, že nám to pomohlo. To vidíš i jako 

v tom, jaký brand je v Praze a co to znamená. Ale je to vlastně je to strašně těžce replikovatelný 

kdekoliv jinde, protože potřebuješ výstavní halu, která má volno minilmánlě X měsíců, aby se 

ti to vyplatilo nabrat ty lidi a domyslet to. Protože to nestavíš jako klasický výstavy 

z dodavatelů, ale poskládáš sám, aby sis to mohla prodat a byla to prodejní akce. A to nejde 

replikovat ani vlastně na zimu. Kdybsme teď řekli, že chcem udělat výstavu něčeho na zimu, 

tak nemáš ten prostor ani tady v Praze, jsou tam jiný výstavy a není tam tak velký okno, 

nemůžeš to dělat v zahraničí. Takže z pohledu replikovatelnsoti je pro mě mnohem zajímavější 

ta prodejna a tam dělat nějaký události, třeba i z pohledu ročního období. Radši bych chtěl mega 

prodejny, než výstavu. 

Tazatelka: Zkus na chvíli si představit, že ideální prodejce není 4camping, a je pro něj možný 

mít výstavu i megaprodejny. Měl by obojí, nebo jen megaprodejny? 

Respondent: Nevím. To je asi moc abstraktní na úrovni toho, kdy já bych vlastně tu výstavu 

stanů pořád řešil na úrovni realizace. Jestli je to realizovatelný v tom světě, který znám, a v tom 

to právě ten problém je, že to není (realizovatelný). Je to haluz, že to vůbec vyšlo tady v Praze 

a že je to možný tady dělat tak, jak to děláme a pořád tomu nerozumím, proč PBA tam není 

schopné dát jednorázový výstavy, který jsou pro ně výhodnější finančně a všechno a proč tam 



vlastně něco takovýho nemaj. V Bratislavě, v Budapešti není možné mít dva nebo tři měsíce 

něčeho takovýhohle. Ideální je pro mě něco trvalýho. Něco, kde vim, že v každým krajským 

městě můžu najít místo, kde mi poradí a nebudou mě odsuzovat.  

Tazatelka: Jakou by měl ideální prodejce misi? 

Respondent: Dostávat lidi ven. 

Tazatelka: Můžeš to rozvést prosím? 

Respondent: Jojo. Obecně si myslím, že celý smysl outdooru se ve společnosti zvyšuje. Že 

žijeme pořád víc a víc v kontrolovaným prostředí. Že máš klimatizaci a konstantních 20,5 

stupně a necítíš žádný diskomfort. Venku se nevyhneš tomu, abys nějaký diskomfort cítila, a to 

je podle mě hrozně potřebný, aby se společnost nezhroutila, když to řeknu úplně přehnaně, a 

myslím si, že jakýkoliv prodejce outdoorového vybavení, oblečení, nebo čehokoliv, tě má 

dostávat ven a primárně by se měl snažit, aby víc lidí chtělo trávit víc času venku a tím nějakým 

způsobem pomáhat soudržnosti. Když jsou všichni v tom absolutním pohodlí, tak nás to 

všechny zabije. To, že si můžeš zavolat Wolta a už tě štve, že to bude za 30 minut a ne za 20 

minut a nemusíš ani hnout prstem. To, že když ti na chvilku vypadne klima a už ti je nepohodlný 

a jseš protivnej, protože je o stupeň víc, tak venku se tomu nevyhneš. Neříkám, že to má jít do 

extrému, ale narovnává ti to hlavu, je to opravdový a reálný. To by podle mě mělo být poslání 

každýho takovýho prodejce. 

Tazatelka: Pakliže je to pro ty lidi nepohodlné, jakým způsobem je dokáže dostat ven? 

Respondent: Přes tu hodnotu toho zážitku. Protože ta hodnota toho zážitku, protože je to reálný, 

je větší. O čem vykládáš kamarádům; vykládáš o tom, kde ses měla dobře, nebo vykládáš o 

tom, kdys zažila nějaký dobrodrůžo? Myslím si, že ve větším poměru jako ty zážitky a věci, 

který vykládáš dál, jsou ty, který nebyly zas tak pohodlný a vystupovali něčím z toho normálu, 

z toho, co zažiješ každý den. To jsou zážitky, který si pamatuješ a mají větší hodnotu. A to jsou 

podle mě ty reálný zážitky, který chceš jako dostávat ven. Takže přes tohle. 

Tazatelka: A jakými komunikačními kanály by to komunikoval? 

Respondent: Byly by podle mě jako kreativnější, spíš než ta klasika jako … nevim. Obecně by 

se mi líbilo, kdyby to bylo víc spojený s nějakýma propozicemi, které překračují klasický 

média. Což znamená, že ty komunikační kanály, že se z toho stává třeba samotná ta služba, 

nebo nějaká aktivita, nebo nějaká akce, že se do toho zapojuje mnohem víc ta komunita než 

jenom vlastně klasický media buying. Že pracuješ na tom, abys tu komunitu opravdu zatáhla 



dělala z nich ty ambasadory nějakým vlastně jako hezkým kreativním způsobem a dával jim 

k tomu nástroje, než abys to tlačila na sílu. Myslím si, že to vychází z toho relativně čistýho 

poslání, že se snažíš dostat ty lidi ven a věříš tomu, že to ten svět spíš zlepší, než zhorší. Kvůli 

tom u by to měl o mnohem víc stát jako na nějaký tý přátelskosti a nějaký ty komunitě, že pak 

prostě příklad pro mě může být přesně jako akce, kterou jedeš měsíc, kdy říkáš vytáhni ven 

někoho, kdo prostě by ven nikdy nešel. Něco podobnýho. Že prostě najdi si svého známýho, 

kamaráda a dostaň ho na přespání pod širák. A udělat kolem tohohle velkou soutěž, velký haló, 

kdy klasickýma kanálama pochopitelně, oslovíš ty svoje lidi, u kterých víš, že tím žijou, a 

pokusíš se to přenýst na nový segmenty. Takový by asi byl ten ideál. 

Tazatelka:  A kdyby spolurpacoval tenhleten prodejce s nějakou další značkou, které by to byl? 

Nemusí být outdoorová samozřejmě. 

Respondent: Myslím si, že by to měl ohodně přesahovat tu kategorii. Vlastně jako je spoustu 

spoluprací zajímavých v té kategorii, ať už třeba jako s půjčovnou karavanů, nebo něčeho 

podobnýho, nebo právě i třeba s těma značkama typu Do kempu a spol., ale i bez kempu. Tak 

tam je to jako jasný, to že my bychom měli podporovat je a oni by měli podporovat nás, 

abychom zyvšovali ty kategorii, to je podle mě jako no-brainer. Ale pak věří tomu, že je spoustu 

věcí, který tě na první dobrou nepadnou, ať už je to jako knihkupectví. Vlastně cokoliv, že je to 

fyzický. Můžeme třeba normalizovat, že je v pohodě, když si vezmeš s sebou nějakou 

elektroniku. Že to není o tom, že bysme měli moralizovat. Třeba když zvládneš vytáhnout děcka 

se Steam Deckem nebo Nintendem Switch ven, tak si pak opečete buřty a oni budou mít z toho 

ten zážitek lepší, než když budou doma a dostanou to ze sporáku na talíř. A právě kvůli tomu si 

myslím, že těch možností je strašně moc. Líbí se mi, že těch možností je strašně moc. Třeba 

hudební nástroje hrozně moc sedí s tím kempovým životem. Spolupráce s prodejcem, co můžou 

a nemusí být e-shop. Můžou to ale být i audioknížky nebo podcasty. Můžeš jít vlastně kamkoliv, 

protože je to celý jenom o tom, cokoliv ti pomůže říct lidem, že budou chtít být venku dýl, víc, 

častěji, je vlastně jako v pohodě. I třeba s nějakýma psíma značkama, protože ten venek je 

hodně spojený se psy a s tímhletím. 

Tazatelka: Jaký by byl ve své komunikaci? Jaká osobnost by to byla, když komunikuje na 

zákazníci, třeba soc. síti? 

Respondent: Nad tím jsem přemýšlel dost. A zatím jsem úplně nikoho nenašel, že bych měl 

nějakou vyloženě … Ptáš se teda na konkrétní osobnost? 



Tazatelka: Ne, nemusí existovat. Spíš jestli by komunikoval formálně nebo neformálně, jaké by 

probouzel emoce. 

Respondent: Přátelsky, neformálně, spíš než moralizátor tak přesně takovej, no zase se 

dostaneme k tomu hodnýmu strejdovi. Někomu, kdo si to odžil a spíš než že by potřeboval 

lidem, jak to má být, tak se snaží dávat podněty, kterým věří. Myslím, že by to byl spíš někdo 

klidnej, než někdo extrémně agitovanej. Zase se dostáváme k tomu, že je to pro mě spíš chlap 

než žena. Ale ne nějaký extrém, nějaký macho. Machistický to podle mě není. Je to spíš o tom, 

že ten chlap vyvolává větší důvěru v tý přírodě. Prostě to tak je.  

Tazatelka: A proč? 

Respondent: Protože je fyzicky prostě zdatnější. Pravděpodobnostně je chlap silnější, než žena, 

ale to je asi jako všechno. Podle mě to tak fyzicky asi je. Nic dalšího k tomu nemám. 

Tazatelka: Dobře. A kdo by pracoval v takový firmě? 

Respondent: Myslím si, že je potřeba, aby se pracovalo na tom, že je tam zastoupena široká 

veřejnost. Je důležitý, aby to nebylo hozený právě do toho, že to jsou všechno ty lidi, co žijou 

tím extrémem, protože to pak stahuje veškerou pozornost k tomu, že je to jenom pro ty výkonáře 

a že máš nějakým způsobem odsuzovat ty lidi, co si jdou jednou za rok zalízt pod stan. A mělo 

by to být posunutý k těm lidem, co ale zároveň mají nějaký vztah k lidem, co mají nějaký vztah 

k tý přírodě a k tomu být venku. Dobrá značka jde zevnitř ven a v tomhletom ohledu by měli 

souznět s tou misí a s tím, že prostě nepotřebují silně moralizovat ale zároveň si nemyslím, že 

by ten svět byl horší místo, kdyby víc lidí trávilo víc času venku. To je pro mě to zásadní. Jinak 

si myslím, že je právě je důležitý přemýšlet nad tím, že tam máš jak mladší, tak starší, že to 

nějakým způsobem je inkluzivní. To je věc, která v tomhle ohledu hrozně souzní, protože 

nechceš tady mít jen pětadvacetletý sportovce.  

Tazatelka: Jaké barvy používá takový prodejce? 

Respondent: Mě by se hrozně líbilo, kdyby tam byla jedna, kterou bys tam nečekala, ale jinak 

ta modrá a zelená, byť jsou jedovatější, tak nejsou úplně mimo. Blbý je pochopitelně, že na 

fotkách není ta viditelnost, protože máš buď modrý nebe, nebo zelený stromy, a to není ideální, 

protože si myslím, že na těch fotkách to má furt stát, ale i v tomhletom odhledu si myslím, že 

tyhle přírodní barvy jsou druhý. Ale nějaká nečekaná by se mi líbila taky. Třeba ostrá fialová, 

nebo něco podobnýho, něco, co nenajdeš u nikoho. 

Tazatelka: A proč? 



Respondent: Zaprvé proto, že by to měl být jednorožec, aby vystoupil z řady, a nemělo by to 

být o tom, že to je celý takhle extrémně zbarvený, ale že tam je taková doplňková barva, která 

strhává pozornost a nestydíš se za ní. Ale nemělo by to být prvoplánový ve stylu „ti to vpálím, 

abys to viděl“. 

Tazatelka: Tak jo. Moc děkuji za rozhovor. 

Rozhovor 2 

Tazatelka: V jakém roce jste se narodil? 

Respondent: 1981. 

Tazatelka: A odkud pocházíte a kde teď bydlíte? 

Respondent: Bydlím a pocházím z Českých Budějovic. 

Tazatelka: A když nakupujete na 4camping, pro jakou příležitost? Jde o nějaký konkrétní sport, 

každodenní nošení? 

Respondent: Já bych řekl, že jste vyjmenovala všechny – na sport, každodenní nošení – a někdy 

dárky. Já jsem se teda z počátku věnoval hlavně skalnímu lezení, takže něco z těch sportů ve 

mně zůstalo. Tyhlety sporty, turistika, kemping, dárky samozřejmě taky. Rád se podívám 

vždycky když mi přijde info mail tak hledám, jestli náhodou něco nepotřebuju. 

Tazatelka: Takže když jste poprvé přišel do kontaktu s 4camping, tak jste nakupoval věci na 

horolezectví? 

Respondent: To už si přesně nepamatuju. Myslím, že to bylo spíš na turistiku. 

Tazatelka: A proč jste vlastně začal nakupovat na 4camping? Proč ne na nějakém jiném e-

shopu? 

Respondent: To mohlo být tím, že máte nějaké exkluzivní značky. Anebo jednoduše byla ta věc 

kterou jsem sháněl skladem a za dobrou cenu právě u vás. 

Tazatelka: Mhm. A pamatujete si nějaká jména těch exkluzivních značek? 

Respondent: To se přiznám že si nepamatuju. 

Tazatelka: To vůbec nevadí. 

Respondent: Vím, že máte spoustu bot, které nemají ostatní, ale konkrétně vám neřeknu. 

Tazatelka: V pohodě. Jakou největší přednost má podle vás 4camping? 



Respondent: Asi to bude šířka tý nabídky 

Tazatelka: A jakou má největší slabinu?  

Respondent: To je zajímavá otázka. Možná v tom názvu, v tom „campingu“, možná to u někoho 

evokuje jenom úzké zaměření toho vašeho sortimentu, což pravda není. 

Tazatelka: A napadají vás nějaká další slabá místa? Může jít i o komunikace, kampaně, jak se 

třeba personál chová k zákazníkům, pokud jste už přišel do kontaktu s někým z prodejny nebo 

ze zákaznické linky. 

Respondent: Ne, tam bych řekl, že žádný problém není. 

Tazatelka: Co všechno 4camping dělá kromě e-shopu? Vybavíte si něco? 

Respondent: Myslím, že jsem viděl na nějakých akcích vaše bannery, takže určitě podporujete 

různé akce. Jestli to možná nebyly nějaké filmy? Ale teď si přesně nevybavuju kde. Ale 

rozhodně vás mám spojený i s tou komunitou, s tím že se snažíte aby to tu trošku žilo. 

Tazatelka: Zmínil jste komunitu, mohl byste to prosím konkretizovat? 

Respondent: No řekl bych že jde přesně o ty lidi jako já, který už možná nejsou nejmladší, ale 

stále je to táhne do přírody a chtěj se na to dobře vybavit. 

Tazatelka: Tak jo, tak já vám moc děkuju, takhle jsme uzavřeli druhou část. Teď se vrhneme na 

značku 4camping. Nejdřív se vás budu ptát na některé věci, které jsou vyloženě vidět, ale ani 

ty otázky vlastně nemají danou odpověď. Pokud nebudete vědět, můžete klidně říct nevím. Tak, 

nejprve se zeptám – jaké má 4camping v logu barvy? 

Respondent: Taková žlutá a modrá? 

Tazatelka: A co vidíte v tom logu? 

Respondent: To asi nerozumím otázce. Vidím tam číslo a „camping“. 

Tazatelka: Vidíte v něm číslo a slovo „camping“. A vidíte ještě něco dalšího? 

Respondent: Myslíte, jestli to vnímám jako anglický fór? To tam vidím taky no. 

Tazatelka: Dobře. Řekněte mi prosím první slovo, nebo slovní spojení, které vás napadne, když 

se řekne 4camping. 

Respondent: Spacáky. 

Tazatelka: A napadají vás ještě nějaká další slova? 



Respondent: Tak určitě ten název evokuje hodně vybavení pro kamping, tak bych mohl 

vyjmenovávat dlouho. 

Tazatelka: Klidně vyjmenovávejte a já vás kdyžtak zastavím. 

Respondent: Tak byly by to boty, bylo by to oblečení jako takový, bundy, no a i lezecký 

vybavení. 

Tazatelka: Dobře. Tak teď si zahrajeme takovou hru, kde se vás budu ptát „co by kdyby“. 

Nejdřív se vás zeptám, kdyby byl 4camping zvíře, jaké zvíře by to bylo? 

Respondent: Medvěd. 

Tazatelka: Medvěd? A proč zrovna medvěd? 

Respondent: No to je taková odpověď z jednoho vtipu. Protože smrdí a všechno sežere. Ale 

proč medvěd? Připadá mi to jako taková solidní robustní značka.  

Tazatelka: A co na vás vlastně působí tím solidním robustním způsobem? 

Respondent: To je taková těžký popsat. Je to takový celkový popis z toho jak ten web je 

vymyšlený. A i z kontaktu z prodejny nebo z toho výdejního místa tak taky tam byl člověk, 

který zjevně byl možná horolezec bývalý. Byl to takový ošlehaný větrem dobrodruh. Tak nějak 

se to celé spojuje. 

Tazatelka: Dobře, děkuji. A kdyby byl 4camping člověk, jaký by to byl člověk? Byl by to muž, 

nebo žena? 

Respondent: No pro mě to zosobňuje přesně ten člověk, kterého jsem potkal na té prodejně. 

Dobrodruh, který má už nějaký dobrodružství za sebou.  

Tazatelka: A jaké myslíte že měl ten člověk vlastnosti? 

Respondent: No tak nevím no. Asi to nedokážu říct. Na mě zapůsobil hlavně vizuálně, takže… 

No určitě byl v dobré fyzické kondici. 

Tazatelka: Kdybychom se na chviličku vzdálili od toho člověka kterého jste potkal na té 

prodejně, představte si, že je to prostě váš kamarád. Znáte ho už pár let a něco o něm víte. 

Samozřejmě chápu, že vám může být nepříjemné takhle posuzovat vlastnosti člověka, kterého 

neznáte, ale tady to je hypotetická situace. Jde nám hlavně o to, že ten člověk znázorňuje tu 

značku. 



Respondent: Tak to by byl asi kamarád na kterýho je spoleh hlavně a kterej má odvahu pustit 

se třeba i za nějaký limit, za hranice. 

Tazatelka: Kolik myslíte, že by mu bylo? 

Respondent: 35 

Tazatelka: A kde by bydlel?  

Respondent: V Novohradských horách. 

Tazatelka: V Novohradských horách… Takže spíš v nějakém rodinném domku nebo v bytě?  

Respondent: Ve srubu.  

Tazatelka: A měl by rodinu? 

Respondent: Zatím ne. 

Tazatelka: A byl by původem z Novohradských hor, nebo by se tam přestěhoval? 

Respondent: Přestěhoval by se tam. 

Tazatelka: A proč by se tam přestěhoval? 

Respondent: Protože se potřeboval od té civilizace trošku vzdálit. 

Tazatelka: Tak jo. Kdybyste měl popsat 4camping někomu, kdo ho vůbec nezná – neví, že jde 

o e-shop, neví, že prodává outdoorové vybavení – jak byste ho popsal? 

Respondent: No tak to bych… No nevím, jestli můžu použít ta slova, která jste vy řekla. Tak 

bych mu řekl přesně to. Je to prostě spolehlivý e-shop s outdoorovým vybavením.  

Tazatelka: Dobře. Teď se přesuneme k poslední části. Zeptám se, co očekáváte od jakéhokoliv 

prodejce outdoorového vybavení. Nemusí to být e-shop.  

Respondent: Tak asi bych uvítal, aby měl určitou zkušenost, aby to nebyl jen podavač, ale i 

prodavač který o tom zboží něco ví.  

Tazatelka: Znáte nějaké další prodejce outdoorového vybavení?  

Respondent: No, myslím že většinu na českém trhu. 

Tazatelka: A vyjmenujete je prosím nějaké? 

Respondent: Třeba Kamzík, HUDY sport, Rock Point… 



Tazatelka: Který z nich to podle vás dělá nejlépe?  

Respondent: Asi HUDY sport.  

Tazatelka: A co na nich nejvíce oceňujete? 

Respondent: No mám s nima historicky dobrou zkušenost, potkávali jsme se na skalách, znám 

i Jindru Hudečka (pozn. Horolezec a zakladatel HUDY sportu ZDROJ), takže mám to tak jako 

personalizované a řekl bych že e-shop dobře funguje, mají dobrý značky v protfoliu. 

Smaozřejmě začínali brzo, takže si mohli vybírat. No… A tak dále no. 

Tazatelka: A kdybyste mohl do portfolia tohohle e-shopu přidat nějaké aktivity, které třeba teď 

momentálně nedělá, přidal byste něco? 

Respondent: Mě asi nic nechybí. 

Tazatelka: A kdybyste tam mohl přidat nějaké značky? 

Respondent: No, já si teď nejsem jistý jestli máte Saint Joseph v nabídce?  

Tazatelka: Jestli HUDY má Saint Joseph? 

Respondent: Ne, 4camping. 

Tazatelka: Teď momentálně se bavíme o HUDY. 

Respondent: Aha. Tak tam myslím že nemaj boty Scarpa, ale stoprocentně si nejsem jistý, jak 

procházím nabídky těch e-shopů, tak si nejsem jistý co kde mají. 

Tazatelka: Chápu, to vůbec nevadí. 

Respondent: Máte toho všichni dost totiž. 

Tazatelka: Dobře. Takže teda u HUDY vám nic nechybí. Kdybyste ho měl ohodnotit od jedné 

do desíti s tím, že 1 je prostě hrozný, špatný, nikdy už tam nekoupím a 10 znamená naprosto 

perfektní, ideální prodejce, dal byste mu tu desítku?  

Respondent: Dal bych mu devítku aby nezpychli. 

Tazatelka: A je ještě nějaký další důvod proč byste mu nedal desítku? 

Respondent: Ne, to je jediný důvod. Těžko se mi hledá zásadní chyba. Ale nedal bych jim tu 

desítku, protože věřím, že je pořád co zlepšovat. 



Tazatelka: Dobře. Chápu. Jakým tónem tenhle e-shop komunikuje na sociálních sítích – nebo, 

sledujete ho na sociálních sítích? 

Respondent: Tak to bohužel nevim, nesleduju. 

Tazatelka: Sledujete nějaký e-shop na sociálních sítích? 

Respondent: Ne. 

Tazatelka: Teď si zase zahrajeme coby kdyby, tentokrát s HUDY. Kdyby byl HUDY zvíře, jaké 

zvíře by to bylo? 

Respondent: Asi vlk. 

Tazatelka: A proč zrovna vlk? 

Respondent: Je takový agilní. 

Tazatelka: A kdyby to byl člověk, byl by to muž nebo žena? 

Respondent: Byl by to muž.  

Tazatelka: A proč by to byl muž? 

Respondent: Nevím. Nevím proč si to myslim ale připadá mi že by to byl muž. 

Tazatelka: A jaké by měl vlastnosti? 

Respondent: Byl by to kamarád. Kamarádský zábavný člověk, dobrý společník do přírody. 

Tazatelka: Kolik by mu bylo? 

Respondent: 35, můj oblíbený věk. 

Tazatelka: A bydlel by taky v Novohradských horách? 

Respondent: Taky. 

Tazatelka: Byl by to soused? 

Respondent: No mohl by být. 

Tazatelka: Měl by rodinu? 

Respondent: Taky ne. 

Tazatelka: A kde by pracoval? 

Respondent: Mohl by dělat externího průvodce cestovní agentury specializující se na Island. 



Tazatelka: Dobře, děkuji. Teď se zase odebereme od toho coby kdyby a zeptám se – Kdyby 

HUDY dělal všechno pro to, aby tu desítku měl, s jakými lidmi by spolupracoval? Dejme tomu, 

že by udělal kampaň s influencery, s kým by spolupracoval. 

Respondent: Asi s horolezci. 

Tazatelka: A kdyby místo influencerů spolupracoval s celebritami, byli by to také sportovci? 

Respondent: To si myslím, že by byli třeba herci. Jako třeba Pavel Liška (pozn. český herec a 

komik).  

Tazatelka: A proč zrovna Pavel Liška? 

Respondent: Připadá mi taky jako taková dobrodružná, zábavná povaha. 

Tazatelka: Kdyby (HUDY) spolupracovalo s nějakou značkou, s kým, s jakým výrobce nebo 

s jakou značkou by spolupracoval? 

Respondent: Hmmm. Tak to nevim. To mě nic nenapadá. Můžete mi to zopakovat prosím? 

Tazatelka: S jakou značkou by HUDY spolupracoval, kdyby dělal kampaň společně s nějakou 

značkou, která sice není jejich konkurent, ale zároveň mají podobnou cílovku, s jakou by 

spolupracoval? 

Respondent: To by mohl bejt třeba Jeep (pozn. značka off-roadových osobních vozidel). 

Tazatelka: Jak by taková spolupráce vypadala? 

Respondent: Asi by to bylo na sociálních sítích. 

Tazatelka: A používali by ještě nějaký kanál? 

Respondent: Tak mohli by točit nějaký video blog. Představuju si to jako nějakou expedici, na 

které by se podíleli tyhle dvě značky. 

Tazatelka: A proč zrovna značka auta? 

Respondent: Mě připadá, že by se to dobře doplnilo. Já jsem si představil něco jako expedici, 

něco jako road trip a k tomu patří prostě nějaká značka… Samozřejmě bez toho dopravního 

prostředku těžko se dá vykonávat road trip a tu image jakou má Jeep, nebo  co ve mně vyvolává 

Jeep, tak mi to pasuje. 

Tazatelka: Dobře. Tak jo. Já moc děkuji a mějte se hezky, nashledanou. 

Respondent: Neshledanou.  



Rozhovor 3 

Tazatelka 

Tak nahrávání běží. Tak povídejte. V jakém roce jste se narodil 

Respondent 3 

1985. 

Tazatelka 

Odkud pocházíte? 

Respondent 3 

Narodil jsem se v Hradci Králové. 

Tazatelka 

A teď bydlíte? 

Respondent 3 

V Praze. 

Tazatelka 

Co děláte ve svém volném čase? 

Respondent 3 

Ježišmarjá, toho je. Samozřejmě, pokud bysme se bavili o nějakém tom kemping vybavení, tak 

rád tábořím. Třeba nějaký kolo, lyže, kolečkové brusle. Ale nakonec asi nejvíc to kempování a 

táboření. 

Tazatelka 

A něco něco dalšího kromě outdoorových aktivit. 

Respondent 3 

No jasně, tak IT, počítačový hry, obecně jako svět informační techniky a cokoliv, co jezdí, to 

znamená auta, motorky, elektrický koloběžky, právě kola, brusle. A rád střílím sportovně z 

pistolí, kuše kluků a kuší. A pak ještě kutim v dílně ze dřeva, ze železa. 



Tazatelka 

Páni, tak to máte bohatý volný čas. Co si obvykle kupujete na 4camping? 

Respondent 3 

Já bych řek, že obvykle asi vybavení na kempování a občas, když máte nějakou slevu, tak třeba 

outdoorový boty pěkný. Ty Lowy (pozn. značka Lowa) jsem si tam myslím naposledy koupil, 

pokud jste měli. Pokud ne, tak jsem musel koupit někde jinde a teď si nejsem jistej, ale určitě 

sem tam nějaký koupit chtěl nebo koupil jedny menší pro manželku, a termosku jsem třeba u 

vás koupil. Kamarádka si tam teď na moje doporučení u vás koupila čelovku. Batoh jsem u vás 

chtěl koupit, ale ten jste už neměli skladem. Ten jsem pak musel koupit někde jinde. A merino, 

merino prádlo u vás rád kupuju, protože občas máte lepší ceny. 

Tazatelka 

Tak moc děkuji. To byla profilová část. A teď se přesuneme ke zpětné vazbě. Nejprve se zeptám, 

jestli je něco, co byste nám chtěl sdělit. 

Respondent 3 

Chtěl bych Vás asi pochválit za to, že jako jedni z mála uvádíte bližší informace o tom výrobku. 

Třeba v případě toho merino prádla, že uvádíte, že tam je stoprocentní vlna a že si tam můžu 

filtrovat barvu, protože třeba nechci růžovou bundu, chci třeba černou nebo modrou. Takže je 

super, že tam je tahleta možnost. To si myslím, že jsem asi u někoho jinýho neviděl a přijde mi 

to strašně super, protože pak i když jdu po konkrétní značce, tak to je easy, to v uvozovkách vás 

nepotřebuju, si zadám na Heureku. Ale když si řikám oukej, chtěl bych si koupit třeba nějakou 

teplou bundu nebo nějakou péřovou bundu a nevim vůbec od jaký značky, tak je vlastně super, 

že si tam můžu právě vyfiltrovat jenom péřový bundy nebo jenom třeba merino prádlo. 

Tazatelka 

Dobře a popsal byste to jako největší přednost 4campingu? 

Respondent 3 

Takhle, já největší přednost vnímám vlastně 3. Vy mi to pomůžete vlastně vybrat to zboží. 

Následně, když si ho u vás vyberu – jako tu značku a model – tak se pak celkem logicky 

podívám potom třeba na Heureku, jestli to někde neseženu levnějc. Za mě další velká výhoda 

je třetí velká výhoda, že máte výdejnu ve Veselský (ulici v Praze), což je kousek ode mě, takže 

si pak spočítám, jestli mě vyjde levněji cesta a jestli půjdu ke kamarádovi na kafe, kterej bydlí 



vedle Veselský a zároveň po cestě to vyzvednout a nebo jestli si to nechat poslat. Vaše výhoda 

je taky v tom, že často to zboží buď máte skladem nebo třeba je tam do druhýho dne. Takže 

někdy, i když je to jinde třeba o pár stovek levnější – pokud se bavíme o věcech nad 1-2 tisíce 

korun – tak je pro mě velká výhoda, že to díky tomu, že jste poměrně flexibilní a rychlí, můžu 

mít prostě brzo a nemusím čekat třeba 10 dní, než mi to doručí nějaký jinej e-shop, kterej to má 

levnějc. 

Tazatelka 

A zmínil jste tu funkci filtrování na e-shopu a informace v popisku, jestli se nepletu. Používáte 

k rozhodování i nějaké jiné informace, nějakou jinou komunikaci, kterou 4camping vydává. 

Respondent 3 

Občas mi přijde něco do e-mailu, nějakej ten newsletter. Já ho většinou prohlídnu, jestli je tam 

něco jako velmi zajímavýho finančně, jestli jste něco jako zásadně zlevnili a pak, i když bych 

to třeba strašně nepotřebovala, byla by to velmi zajímavá cena a přece jenom bych na to nasadila 

nějaký use case. Tak tak, tohle je ta druhá varianta, která mě občas přivede na vaše stránky. 

Tazatelka 

Jakou má 4camping největší slabinu? 

Respondent 3 

Dobrá otázka. Mě popravdě řečeno nic moc nenapadá. Kdybych chtěl taky něco kritizovat, tak 

by to bylo to, že ty popisky občas jako nesedí. Jo, že jsou ty údaje tam špatný, ale za to si 

myslím, že úplně nemůže 4camping, že prostě pracujete s daty, který vám dodá ten výrobce 

toho zboží a ty prostě bohužel občas nesedí. Většinou se jedná o váhu a rozměry.  

Tazatelka 

A jak byste ohodnotil naší komunikaci například třeba v tom e-mailu, který jste zmínil? 

Respondent 3 

Já si myslim, že docela v pohodě, že nespamujete moc často a ta komunikace třeba co se týče 

objednávek mi přijde naprosto přiměřená, že jí není moc ani málo a reklamační proces si 

myslím, že máte taky pěkně vyřešený. A tam je vlastně celkem výhoda, že si to můžu naklikat 

u sebe na počítači, vytisknu si ten papír nebo třeba jenom nahlásím číslo z tý reklamace nebo 

vratky na tý prodejně potom kam to odnesu. Takže za mě je tohle jako super. 



Tazatelka 

A co všechno v kemping kromě e-shopu dělá? 

Respondent 3 

Pak tu Výstavu stanů ještě v Letňanech a o něčem jinym nevim? Výstava stanů, outdoorového 

vybavení a já bydlím kousek, takže to je fajn, že to mám pak za rohem. 

Tazatelka 

Už se na ni připravujeme na tu letošní. 

Respondent 3 

No super. Vlastně minulej stan jsem tam kvůli tomu koupil, protože jsem si to mohl osahat. 

Tazatelka 

A jak jste spokojen s šíří sortimentu a výběrem značek? 

Respondent 3 

Já si myslím, že třeba výběr značek je dobrej. Bohužel mě se často stává, že prostě ten kus, 

kterej bych chtěl koupit, už nemáte skladem. Nevim, já jsem vysokej a mám přes dva metry, 

takže nemám asi úplně konfekční velikost, takže to může bejt tim nebo prostě že máte jako 

rozumný ceny. Neřikám, že nutně nejlepší, ale má to rozumný ceny. Takže pak třeba ten batoh 

co jsem sháněl, to byl nějakej Osprey. Ceníkově to bylo asi dvanáct (tisíc) a a vy jste ho tam 

měli asi za 8 (tisíc) ve výprodeji. No a už nebyl nebo minimálně nebyl v mojí velikosti, takže 

jsem ho koupil někde jinde. Sice taky za 8, ale pak to bylo dost pátrání, protože jak jste velký, 

tak se u vás vyhledává dobře, máte to zmáknutý, žejo. Navíc vás znám, takže nebudu 

automaticky chodit na nějakej 20 dalších malejch e-shopů, abych tam hledal zrovna ten jeden 

konkrétní batoh, kterej chci, ale holt když u vás není, nic nezbyde. 

Tazatelka 

Chápu, teď se přesuneme do třetí části a nejprve se zeptám, jaké barvy má 4camping v logu? 

Respondent 3 

Já si myslím, že tam je modrá a zelená, světle modrá, taková zelená a možná trošku žlutý na 

nějaký obrysy, ale to si nevybavuju. 



Tazatelka 

A co v tom logu vidíte? 

Respondent 3 

Čtyřku tam vidím. 

Tazatelka 

Kdybyste mi měl říct první slovo, které vás napadne, když se řekne 4camping, jaké slovo by to 

bylo? 

Respondent 3 

Kempování. 

Tazatelka 

Napadají vás ještě nějaké další slova? 

Respondent 3 

Já to mám spojený prostě s tim, že když potřebuju nějaký vybavení na kempování, tak jdu na 

4camping a asi nic. Pro mě to je prostě obchod s vybavením. 

Tazatelka 

Chápu. Tak teď si zahrajeme takovou hru co by kdyby. Zeptám se vás – kdyby byl For Camping 

zvíře, jaké zvíře by to bylo? 

Respondent 3 

Žirafa. 

Tazatelka 

Žirafa. A proč zrovna žirafa? 

Respondent 3 

Protože mně připomíná to vaše logo hlavu žirafy s těma nohama ta čtyřka. Ale to je jako jedinej 

důvod. Jo, pokud bychom to měli, pokud by to byly nějaký jako takový ty vlastnosti, jako když 

někdo silnej, rychlej, já nevim, tak je levhart nebo něco takovýho. Já nevim, já bych prostě 

4cmping přirovnal k něčemu jako je vlastně kráva. Jo, to znamená, je to stabilní, užitečný a cost 

effective. 



Tazatelka 

Dobře. A kdyby byl v kemping člověk, kdo by to byl? Byl by to muž nebo žena? 

Respondent 3 

Byl by to muž, čtyřicátník, ošlehaný horal. Takovej ale jako ne horal ze Slovenska, ale horal, 

co právě vylezl na Mont Blanc. 

Tazatelka 

Z nějaké, že už jste o tom přemýšlel. 

Respondent 3 

A já jenom rychle přemýšlím. 

Tazatelka 

A jaké by měl vlastnosti. 

Respondent 3 

No jo, já si to v podstatě stylizuje, protože pro mě ten obchod prodává oblečení jako na 

kempování, adventure, outdoor. Takže v podstatě, když by to byl teda ten muž čtyřicátník, je 

vlastně dobrodruh. No tak tak by měl ty vlastnosti jako má dobrodruh. To znamená, že by byl, 

žejo, odvážný, schopnej a vlastně by dbal na kvalitu toho vybavení, protože neprodáváte 

(nekvalitní vybavení). Teda minimálně já od vás nekupuju žádným, jak to říct slušně, nekvalitní 

věci. Takže jak říkám, no. Prostě někdo vlastně odvážný, dobrodružný, kterej hledá nějakou 

kvalitu. Takže asi tak. 

Tazatelka 

A kde by bydlel? 

Respondent 3 

Ve městě 

Tazatelka 

A v jakém ve městě. 

Respondent 3 

Ve velkém. Třeba v Praze. 



Tazatelka 

A byl by z Prahy, nebo se tam přistěhoval? 

Respondent 3 

Jo, tak já si myslím, že tady mi to vlastně bylo úplně jedno. Nebo jakože rozumím té otázce, 

ale nedokážu. Ne, neměl bych toho člověka zařazeného, ať tam nebo onam. Chápu, protože já 

jsem poznal spoustu jako Pražáků, rodilých, přistěhovalých a vlastně stejně mezi nima 

nepoznám rozdíl. Takže. 

Tazatelka 

A jaký by měl rodinný stav? Měl by manželku a děti? 

Respondent 3 

Ano, přesně tak. Měl by. 

Tazatelka 

A kdybyste měl popsat 4camping někomu, kdo ho nezná, neví, že je to e-shop a že prodává 

outdoorové vybavení, jak byste ho popsal? 

Respondent 3 

Mám to popisovat jako reálnou věc, která teďka existuje? To znamená jako ten vlastně e-shop? 

Tazatelka 

Ano, přesně tak. Jasně. 

Respondent 3 

No tak bych řek hele, chceš si koupit boty? Vim vo jednom obchodě, je velkej, maj široký výběr. 

Mrkni na jejich webový stránky, jsou přehledný, dobře se tam kupuje a myslim si, že si dokážeš 

vybrat to co budeš potřebovat. Případně mi napiš a já ti s tím pomůžu. 

Tazatelka 

Přesouváme se teda ke čtvrté části, kdy se teda začnu ptát i na naše konkurenty. Jaké další 

prodejce outdoorového vybavení znáte? 



Respondent 3 

Vím, že existuje HUDY sport, protože mě tam často vyskakuje v tom vyhledávání a pak třeba 

vobčas já nevim, kupuju některý věci z Top-ArmyShop, protože tam byly třeba ty Lowy. Zrovna 

vim, že je tam maj, ale v podstatě já když to neseženu u vás, tak už nejdu jakoby například do 

Hudy sportu, ale vysloveně do tý Heuréky a vyhledávám, kde prostě seženu dobrou cenu, 

protože si vlastně nemyslim, že... Hudy si myslim, že je možná jako relativně velkej, ale zase 

maj dost mizerný ceny, takže je tam primárně nevyhledávám. 

Tazatelka 

Chápu a liší se... Na to jsem vlastně zodpověděl. Chtěla jsem se zeptat, jestli se liší nějaký 

kontext, kdy nakupujete u těchto prodejců, ale jestli jsem to teda správně pochopila, tak vy 

vlastně... 

Respondent 3 

Ve dvou případech: buď máte mizernou cenu, nebo to nemáte. 

Tazatelka 

Dobře. Takže když vlastně hledáte nějaké zboží, tak jako první jdete na 4camping? 

Respondent 3 

Jsou dvě varianty. Pokud jako další varianta, kterou kterou si můžu vydat je to, že se prostě dá 

nevim, zadám "top ten light tents 2024" na YouTube a dívám se na nějaký recenze, že pak stejně 

většinou zjistím, že jsou to americký recenze. Většinu z toho stejně nekoupím u nás, takže je to 

nějaká kombinace toho, co nabízíte vy a to, co mě nabriefuje YouTube nebo třeba kamarádi. 

Tazatelka 

Jasně. Co očekáváte od prodejce outdoorového vybavení? 

Respondent 3 

No dřív bych očekával, že mi poradí, ale tohle už jsem dávno vzdal. Takže jako nic proti, ale... 

Jako ten sort... Jako ono to ani nejde, žejo, ten sortiment máte tak strašně obrovskej, že prostě 

ten člověk na tý prodejně nemůže znát úplně všechno. Takže já v podstatě očekávám, že bude 

mít slušně fungující e-shop, kde se bude snadno vyhledávat, snadno filtrovat, bude uvádět 

správný informace o skladových zásobách, bude uvádět správný informace o tom, kdy mi může 



bejt zboží doručený. Ideálně pro mě bude mít rozumnou cenu a pak jsou takový bonusy, jakože 

nebude moc drahý poštovný nebo že si to budu moct vyzvednout někde na pobočce. 

Tazatelka 

Kdyby teda jste mohl přidat nějaké další nadstandardy, nadstandardní služby, které by vám ten 

prodejce mohl poskytovat a momentálně neposkytuje, jako například to poradenství. Jaké 

služby by to byly? 

Respondent 3 

Jasně, jo, vlastně by se mi docela líbilo, kdybych mohl napsat "Hele, sháním stan pro já nevím 

tříčlennou rodinu, chci, aby měl prostě pevnou podlážku. Chci, aby byl relativně lehkej, měl 

dobrej poměr cena výkon a nerozpadne se. Co byste mi doporučil?" 

Tazatelka 

Znamená to, že by vám teda vyhovovalo poradenství například pomocí e-mailu nebo pomocí 

chatu? 

Respondent 3 

Stačilo by mě e-mail, čet. Mě je to vlastně jedno. Naopak ten e-mail by byl asi lepší, protože 

bych čekal, že ten člověk bude mít na to víc času. 

Tazatelka 

A ještě nějaké další služby, které by vám zlepšily zážitek z nakupování nebo by vám to 

zjednodušily? 

Respondent 3 

U mě by se to furt točilo kolem toho filtrování, ketrý si myslim, který si myslim, že máte dobrý. 

Občas se setkám s tím, že tam prostě něco nesedí v tý kategorii nebo něco takovýho, ale to už 

jsou... To není spíš jako o špatným systému, jenom spíš o tom konkrétním provedení, zařazení 

toho artiklu, jako do toho, do toho katalogu. Takže já jsem asi asi mně tam jako vysloveně nic 

nechybí, že bych si řekl jo, todle kdyby bylo, tak bych byl nadšenej. Nemyslim si. Jo, vlastně 

ještě jedna věc. Občas shánim něco, třeba plácnu, jo, hořák Pinguin Mantis a vy třeba máte 

jenom variantu titanovou a nemáte kus předehřev nebo obráceně. Takže by se mi vlastně hrozně 

líbilo, kdybych věděl, že je úplně v pohodě, že vám napíšu, jestli mi to jste schopni objednat a 



prodat mi to. Zatímco já jsem to kdysi zkoušel v různejch e-shopech a pak už jsem s tim přestal, 

protože většinou byla odpověď jako ne, nevedeme, neni to možný a mě to přestalo bavit. 

Tazatelka 

Jo, chápu. 

Respondent 3 

Takže todle by vlastně byla ta přidaná hodnota, když už tu značku prodáváte. Vím, že ten model 

jako existuje, tak by vlastně pro mě bylo pohodlný, kdybych ho mohl koupit rovnou u vás, i 

když ho jako nemáte třeba vystavený na e-shopu. 

Tazatelka 

Jasně, kdybyste... Kdybyste měl seřadit prodejce, o kterých jsme se tu teď bavili, to znamená 

4camping, HUDY sport a Top-ArmyShop s tím, že jednička je nejlepší, trojka je nejhorší. Jakou 

známku by který dostal? 

Respondent 3 

Tak by dostal jedničku. Dvojku by dostal Decathlon, na který jsem si v mezičase vzpomněl, že 

tam občas kupuju něco. Čtyřku by dostal Top-ArmyShop nebo trojku by dostal Top-ArmyShop 

a čtyřku by dostal rozhodně Hudy. Snaží kompenzovat to téma nějakým věrnostním bonusem, 

takže tam člověk utratí desítku asi tak. To vlastně pak ty ceny nejsou až tak blbý, ale asi se na 

to můžu vykašlat, když to jde rovnou někde koupit levnějc. 

Tazatelka 

Chápu. Představte si, že jste nový ředitel marketingu ve 4camping a máte možnost změnit úplně 

všechno na tý značce tak, aby nejlépe vyhovovala vašim představám o tom, co vlastně 

4camping je. Můžete změnit jméno, můžete změnit logo a můžete změnit tón komunikace. 

Úplně všechno. Tak začneme třeba u loga. Změnil byste barvy? Přidal byste, odebral byste 

něco? 

Respondent 3 

Nezměnil, nepřidal, nevodebral. Mně to vlastně docela vyhovuje, respektive mi na něm 

nezáleží. 

Tazatelka 

Chápu. Momentálně je tón v kampani poměrně formální. Nevím, jestli s tím souhlasíte? 



Respondent 3 

Přijde mi to standardně profesionální jako každej jinej e-shop, s čímž já osobně vůbec nemám 

žádnej problém. Já se pohybuju jako v korporátní společnosti, takže mi to přijde normální. Jako 

normální v tom dobrým slova smyslu. 

Tazatelka 

Jasně, jasně. Kdybyste mohl ten tón komunikace změnit, třeba aby byl přátelštější, veselejší, 

nebo naopak aby byl trochu vážnější a uctivější, změnil byste ho, nebo by zůstal stejný? 

Respondent 3 

Neměnil bych ho, Neměnil bych ho, protože vážnější si myslím, že zase ten byznys není tak 

vážný a aby bylo potřeba udělat to vážnější. Na druhou stranu zase víte co, nejste startup, takže 

to zase z vás nebo z toho z tý značky udělat nějaký jako infantilní "Jé, čau (zdrobnělé jméno 

resondenta), máme tady pro tebe peckový výběr!", tak to ne, mě není dvacet. 

Tazatelka 

Dobře. 

Respondent 3 

Promiňte. Totiž kdybych byl marketingový ředitel, tak bych klidně, tak bych škáloval, žejo. Já 

přece můžu posílat pokud vím, nějaký informace o klientech, což bych asi chtěl vědět. Jo a 

chtěl bych vědět ideálně, z jakýho jsou místa, jestli žijou ve velkým městě nebo v malým. Chtěl 

bych vědět, kolik jim je a chtěl bych ideálně znát jejich zásahové koníčky. No a následně bych 

moh tu komunikaci mířit na ty jednotlivý skupiny zákazníků zvlášť. Jo, to je vlastně aktuální 

trend doby. Co nejvíc znát svýho zákazníka a nabízet mu ty služby nebo i komunikaci 

personalizované. 

Tazatelka 

Vím, že některým lidem může být nepříjemné, když je ta komunikace personalizovaná... 

Respondent 3 

To naprosto chápu. A tak je tam možnost vám ty informace dát nebo nedat, že jo. 

Tazatelka 

To je pravda. 



Respondent 3 

Stejně byste na to museli mít nějakej souhlas s GDPR a se zpracováním osobních údajů, protože 

jméno, příjmení, datum narození nebo jako myslím i rok narození je určitě osobní údaj. A kdo 

by vám to dal tak tak jo a kdo ne, tak ne. Ono z mý zkušenosti stejně vám to většina lidí nakonec 

nějak odklikne, pač jsou blbý a ani si toho nevšimnou. 

Tazatelka 

A vám osobně? 

Respondent 3 

Jako nemyslím to zle, ale... 

Tazatelka 

Chápu, rozumím vám. Vám osobně, kdyby vám přišel e-mail "Dobrý den, pane (příjmení 

respondenta), máme tady pro Vás top light stany, seznam nejlepších light stanů, bylo by vám to 

příjemné, nebo bylo by vám to jedno? 

Respondent 3 

Nebylo by mi to nepříjemný, protože bych si třeba řek, co se třeba vyskytlo. Stan jsem koupil, 

není náhodou novej a lepší, kterej by se mi hodil? Mě by to přišlo sympatický. 

Tazatelka 

Dobře. 

Respondent 3 

Protože mě nezajímají, třeba promiňte... Protože mě třeba nezajímaj dámský mikiny, žejo. 

Speaker 3 

Jasně. 

Respondent 3 

Takže když pak posíláte newsletter, kde jsou dámský a dětský mikiny, tak jako ne že bych neměl 

manželku a dítě, ale jako zrovna pro ně většinou oblečení já. 



Tazatelka 

Rozumím. Jakým způsobem by byste jako marketingový ředitel používal slevy a používal byste 

je spíše často? Spíše málo? Byly by vysoké nebo nízké? 

Respondent 3 

Tam strašně záleží, žejo na tom produktu, protože jsou prostě značky, který prostě ty slevy 

nedělaj nebo je dělaj prostě extrémně malý pro tu chvíli. Já nevím, možná Lasting (pozn. značka 

oblečení), třeba tam většinou registruju slevy 10 procent, takže najednou je sleva 10 procent na 

Lasting. Já tam nakoupím oblečení za 8 táců a ušetřil jsem 8 stovek. Za mě obecně ale 10 

procent je dost málo. Ale pokud vím, že ta značka trvale ty slevy nemá, no tak je lepší 10 než 

nic. Vzhledem k nějakým výzkumům, že se já nevím, normálně v potravinách prodává asi 

pětašedesát procent věcí ve slevách, tak já se obávám, že Češi jsou na ty slevy jako hodně 

naučený. Co si budem povídat. Jako já nevim, jak to působí na vás, ale když se podívám na 

nějakou věc… Třeba teďka jsem kupoval nějakou velkou powerbanku jako Power Station na 

Alze a byla zlevněná z 27 000 na 17. Jsem si říkal "sakra, to je zajímavý, pro ta obrovská sleva". 

Tak jsem šel na takovej ten srovnávač, co vám ukáže historii ceny a výjimečně fakt nekecali. 

Opravdu to byla reálná sleva, takže jsem to koupil, ale protože jsem si pak pro to našel nějaký 

využití a přišlo mi, že vlastně za svoje peníze dostávám jako dobrou hodnotu, Ale to, co mě na 

tom zaujalo, byla ta vlastně obrovská výše tý slevy, žejo. Takže jsem samozřejmě mohl zjistit, 

že to je, jak to často bejvá, jako výmysl, že to je, že ta sleva vlastně není reálná. 

Tazatelka 

A narážíte na nereálné slevy často? 

Speaker  

Jak jsem psal, já vlastně ani nevím, protože já to vlastně ignoruju, ale když hledám nějakou věc, 

tak pak už třeba už vím, co hledám, jo? Občas se mi určitě stane, že je tam i nějaká ta sleva 

fiktivní, že třeba jeden prodejce to má za tuhle cenu standardně a ten druhej u toho nabízí 40 

procent dolů, že jo. Tak to se mi většinou moc nelíbí. A pokud ta cena toho jako extra 

zlevněného produktu není ve výsledku nižší než toho, co má ten druhej prodejce normálně v 

nabídce, no tak co, tak to vezmu od toho, kdo mi tam nedává tu nesmyslnou slevu, jak to bylo 

vlastně třeba s tím Ospreyem. Tam říkám ten batoh má cenovku někde 12 tisíc korun u všech a 

skoro všichni ho prodávali kolem deseti. Vy jste ho měli ve výprodeji za osmičku a já jsem ho 

pak koupil nakonec taky za osmičku. Ale protože jsem si někde nastavil hlídacího psa a byl to 



nějakej malej e-shop a byl to drahý batoh, nemohli se toho zbavit. Takže mě pak cinkali a 

vlastně za tu moji jako sledovanou cenu. A mě to prodali, takže jsem to nakonec taky koupil 

dobře, ale tam nebyla ta sleva jako nesmyslná. Ale všude, všude jinde ta sleva byla vlastně 

trochu jako fiktivní, protože to nikdo neprodával za plnou. 

Tazatelka 

Chápu a kdyby teda jste měl takhle ten marketing 4campingu zařizovat, navazoval byste třeba 

spolupráci s nějakými influencery, tak aby to vypadalo... Aby to bylo v souladu s tou značkou? 

Respondent 3 

Ale tohle je strašně těžká otázka a já si myslím, že tohle by měl zodpovědět někdo, kdo tomu 

fakt rozuměl. Já si myslím, že pokud byste našli nějaký influencery, který se věnuje třeba bush 

craftingu nebo já nevim tomu kempování, horolezectví, prostě nějakým těm aktivitám, pro který 

vlastně vy prodáváte tyto zboží a jako obecně společnosti vnímané jako pozitivně. Mohlo by to 

bejt třeba nějakej náš sportovec nebo něco takovýho a s ním tam by měl nějakej klip nebo video 

nebo něco takovýho vo tom, že si kupuje něco od 4campingu a je s ním spokojenej, by mi to 

jako hloupý nepřišlo. Nedokážu ovšem říct, jestli, jak rychle se ty vynaložený prostředky na 

tohle vrátí. 

Tazatelka 

Rozumím. A jako na zákazníka důvěřujete takovým doporučením?  

Respondent 3 

Nebo takhle třeba jo. Když jsme u toho, tak já mám třeba oblíbeného spisovatele Miroslava 

Žambocha, o kterém vím, že sportuje, jezdí na kole a. Mám ho na Facebooku přidaného a von 

tam recenzoval nějakou žárovku, Lucifer Light žárovku, LED lampu jako... Čelovku. A to 

čelovka je dost drahá. stojí asi čtyři tisíce nebo čtyři a půl tisíce, co tam měl von. A nebyla to 

žádná, nebylo to žádný promo placený, bylo to prostě "hele, tady jsem si koupil zajímavou 

čelovku od českého výrobce a myslím si, že je fakt jako pecka". Na základě toho já jsem se 

podíval na stránky toho výrobce a zjistil jsem, že zase vyrábí 6 km ode mě, že maj fantastický 

parametry. A tu čelovku jsem si koupil vlastně protože jsem to viděl u toho Mirka Žambocha. 

Když vím, že to je placená spolupráce. Zase jsou jako různí lidé, jsou různí youtubeři, kteří 

prostě řeknou oukej, tady to sem třeba dostal od, já nevim, plácnu, od 4camping na nebo 

testování, udělá recenzi a pokud prostě je známej tím, že pokud ho člověk sleduje dlouho, tak 

už zpravidla ví, jestli jako vždycky každej produkt nechválí, nebo prostě jestli ta recenze je 



objektivní a pokud je objektivní, tak tomu člověku věřim. Protože už ho třeba sleduju dlouho. 

No taky je pro mě pak nemám jedinej důvod vlastně toho jeho doporučení nevyužít. 

Tazatelka 

Dobře, záleží tedy na typu spolupráce a na důvěryhodnosti toho člověka. Chápu to správně? 

Respondent 3 

Jednoznačně. No, mě zajímá test vlastně toho produktu. Já nevim, třeba termosky. Já jsem si 

teďka u vás nakoupil asi 8 termosek, do všech jsem nalil horkou vodu, 16 hodin jsem počkala 

a pak jsem si koupil tu, která byla nejlepší a byly tam termosky od tří, čtyř stovek do dvou a půl 

tisíc. A právě proto třeba vím, že ty údaje, který se tam uváděli, prostě bohužel neodpovídají 

realitě. Což zase jako není úplně vaše chyba, že to moc nemáte jak zjistit, ale kdyby nějakej 

takovejhle influencer byl, který to udělal? No tak já jsem to dělat nemusel a rovnou bych si 

koupil tu super termosku za šest stovek, která prostě to udržela 16 hodin na 85 stupních. 

Tazatelka 

Dobře, a je ještě něco, co si myslíte, že je důležité zmínit, a já jsem se na to nezeptala? 

Respondent 3 

Asi mě to úplně nenapadá, protože já jsem vlastně s tim shoppem celkem spokojenej, takže... 

Tazatelka 

Dobře. Jsme moc rádi, že jste spokojenej a já vám moc děkuju za to, že jste si tady se mnou 

povídal. Jednak jste nám teda pomohl ve 4camping, jednak mi to pomůže s mojí bakalářskou 

prací. Takže moc děkuju a přeju hezký den. 

Respondent 3 

Díky vám taky. 

Tazatelka 

Nashledanou. 

Respondent 3 

Nashledanou. 

Rozhovor 4 



Tazatelka 

Tak já začneme u těch profilových otázek. V jakém roce jste se narodila. 

Respondentka 4 

1981. 

Tazatelka 

A odkud pocházíte? 

Respondentka 4 

Přerov nad Labem. 

Tazatelka 

A bydlíte tam i teď? 

Respondentka 4 

Ne, v Praze. 

Tazatelka 

A co ráda děláte ve svém volném čase? 

Respondentka 4 

Badminton, in-line, cyklistika, turistika a běžky příležitostně. 

Tazatelka 

Tyjo, tak to se nenudíte. A máte i nějaké koníčky, které nejsou sportovní? 

Respondentka 4 

Asi ne. 

Tazatelka 

A co většinou kupujete na 4camping? 

Respondentka 4 

Boty. Oblečení na děti. A pak takový jako specifický věci, třeba trekové hole si myslím možná 

na 4camping a nevím. Prostě hodně, hodně spíš to oblečení. No anebo nějaký doplňky pod stan. 

Taky jezdíme pod stan občas. 



Tazatelka 

Dobře, a to oblečení a ty boty kupujete i na každodenní nošení nebo na nějaký z těch sportů, 

které jste zmínila? 

Respondentka 4 

Specifický pro nějakou určitou příležitost. 

Tazatelka 

A mezi vašimi nákupy, našel by se zástupce každého toho sportu, co jste zmínila? 

Respondentka 4 

No tak. Asi jo. Asi v podstatě jo, protože různý funkční trika. Tak určitě jsem brala u vás a takže 

jako určitě jo. No, takže to je vždycky pro všechno dobrý. 

Tazatelka 

A existuje nějaký sport nebo nějaká příležitost, pro kterou byste na 4camping nikdy 

nenakoupila? 

Respondentka 4 

Nevim, tím že nic jinýho jako nedělám, tak asi nemám představu o tom, co bych na na 

4campingu nakoupila. Vlastně jsem tam sehnala vždycky všechno, co jsem potřebovala pro 

sebe nebo pro děti. 

Tazatelka 

Tak to rádi slyšíme. Řekla byste, že dostupnost tohoto zboží je nějakou předností 4campingu? 

Respondentka 4 

No většinou u toho co máte, tak vlastně jako vždycky, když si objednám, tak mám. Ale je 

pravda, že hodně nakupuju věci, když na ně máte akce. Takže občas se mi stává, že není v tý 

velikosti, ve který bych požadovala. 

Tazatelka 

A jsou ještě nějaké slabiny kromě nedostupné velikosti a nebo variant toho oblečení, které by 

se vám líbilo, které for Camping má? Něco, co vám vadí? 



Respondentka 4 

Tak ale asi bych řekla, že ne. Občas mi chybí pro ženský nebo pro holky jiná barva než růžová. 

Řekla bych, že je to hodně jako omezenej, ten výběr toho dámského. Teď se to teda trošičku 

bych řekla i zlepšilo, ale jeden čas, pár měsíců, možná rok zpátky, to bylo hodně omezený na 

růžovou, fialovo a podobný odstíny, že nebyl výběr jako jinejch barev. 

Tazatelka 

Dobře, a jak byste popsala šíři sortimentu v 4camping? 

Respondentka 4 

Asi dobrá. 

Tazatelka 

Dobrá. A kdybyste měla ohodnotit šíři sortimentu na škále od jedné do pěti, jedna je nejlepší, 

pět je nejhorší, kam byste ho zařadila? 

Respondentka 4 

Tak asi na dvojku. 

Tazatelka 

Teď se přesuneme teda do třetí části, kde se vás budu ptát na vnímání našeho e-shopu. Některé 

otázky budou například typu jaké barvy máme v logu a některé budou spíše pocitové. Tak 

začneme s těmi těmi v uvozovkách faktickými. Když se spletete, tak to vůbec nevadí. Pro nás 

je to taky důležitá informace. V první řadě, co všechno 4camping dělá kromě e-shopu? 

Respondentka 4 

A dává různý návody. Vím, že na webu máte různý návody jak třeba stanovat, jak se pohybovat 

v přírodě a takovýhle věci. Zajímavosti. 

Tazatelka 

Napadá vás ještě něco dalšího? 

Respondentka 4 

Asi ne. Já tam opravdu chodím primárně nakupovat. 



Tazatelka 

V pořádku, to vůbec nevadí. A teď se zeptám, jaké barvy má 4camping v logu? 

Respondentka 4 

Zelenou a modrou. 

Tazatelka 

Vidíte v logu ještě něco dalšího? 

Respondentka 4 

Asi ne. 

Tazatelka 

Jaké první slovo nebo slovní spojení se vám vybaví, když se řekne for kemping? 

Respondentka 4 

Sport. 

Tazatelka 

Napadají vás ještě nějaké další slova? 

Respondentka 4 

Kempování, turistika, prostě všechno, co se týká sportu a příroda. 

Tazatelka 

Teď si zahrajeme takovou hru co by kdyby. Budu se vás ptát – kdyby byl 4camping zvíře, jaké 

zvíře by to bylo? 

Respondentka 4 

Medvěd. 

Tazatelka 

A proč zrovna medvěd? 

Respondentka 4 

Nevím, protože nevím. Prostě medvěd. Napadl mě medvěd. 



Tazatelka 

V pohodě. Kdyby byl 4camping člověk, jaké by měl vlastnosti? Kdo by to byl? Jaké by měl 

vlastnosti? Byl by to muž nebo žena? Můžeme klidně začít u toho pohlaví. 

Respondentka 4 

Byl by to muž s citem pro přírodu. 

Tazatelka 

A měl by ještě nějaké další vlastnosti. 

Respondentka 4 

Nevím. Hodný, laskavý, přívětivý. 

Tazatelka 

A kolik by mu bylo? 

Respondentka 4 

Ideálně ke mně, kolem čtyřiceti. 

Tazatelka 

Bydlel by také v Praze? 

Respondentka 4 

Ne. Asi vzhledem k tomu k těm povahovým rysem, tak někde v lese, v přírodě. 

Tazatelka 

A měl by rodinu? 

Respondentka 4 

No určitě jo. 

Tazatelka 

Kdybyste měla popsat 4camping někomu, kdo ho nezná? Teď už se teda nebavíme o tom 

hypotetickém člověku, o tom ztělesnění 4campingu, ale o tom e-shopu. Kdybyste ho měla 

popsat někomu, kdo ho nezná, nikdy o něm neslyšel a vlastně ani neví, že prodává outdoorové 

vybavení, jak byste ho popsala? 



Respondentka 4 

No. Že je to e-shop, kde se dá koupit spoustu zajímavých věcí, někdy i specifických, že se tam 

dá dobře filtrovat různý požadavky, který prostě člověk může mít a nároky jako na vybavení od 

barev, prostě po hmotnost daného výrobku, protože ve sportu je jakoby hmotnost výrobku 

docela dost důležitá. 

Tazatelka 

Teď se přesuneme teda ke čtvrté části. K té poslední, kde se budeme bavit i o konkurentech. 

Znáte nějaké další prodejce outdoorového vybavení? 

Respondentka 4 

Určitě znám. 

Tazatelka 

A mohla byste mi prosím vyjmenovat nějaké? 

Respondentka 4 

Sportisimo určitě v první řadě, Intersport a pak ještě určitě Bushman. Jestli se dá do toho 

počítat? 

Tazatelka 

Určitě. 

Respondentka 4 

A Decathlon, ale Decathlon mi přijde takovej jako k smíchu a chodim tam nakupovat takový 

věci, který vlastně jsou takový sportovně nesportovní bych řekla. 

Speaker 3 

Aha, chápu. 

Tazatelka 

Takže když jdete do Decathlonu, tak... 

Respondentka 4 

Protože to jinde nemaj. 



Tazatelka 

Chápu, dobře, a řekla jste sportovně nesportovní. Jestli to chápu správně, znamená to, že tam 

nakupujete věci na běžné nošení? 

Respondentka 4 

No taky asi spíš specifický, ale nevěřím těm jejich značkám. Takže třeba jsem tam teďkom byla 

nakupovat dceři bodýčko černý, který je vlastně jakoby v uvozovkách myslim z plavkoviny 

nebo něčeho takovýho, který se nedalo v podstatě sehnat nikde jinde. Na mažoretky. Dcera dělá 

mažoretky, takže to se dalo koupit v podstatě pro mě jen na Decathlonu za rozumnou cenu. 

Tazatelka 

Chápu a zmínila jste, že nevěříte jejich značkám. Myslíte ty privátní značky, které prodává 

jenom Decathlon nebo...? 

Respondentka 4 

No, to co prodává Decathlon, tak k tomu nemám jako příliš velkou důvěru. Nevěřím, že to je 

kvalitní a že to vydrží. 

Tazatelka 

A pokud máte nějaký důvod – samozřejmě ho mít vůbec nemusíte – ale pokud k tomu máte 

nějaký důvod, řekla byste mi ho prosím? 

Respondentka 4 

No spíš je to jen pocitový. 

Tazatelka 

Dobře. Ze všech prodejců, které jste vyjmenovala, který prodejce to podle vás dělá úplně 

nejlépe? Ten prodej outdoorového vybavení. 

Respondentka 4 

No já ráda nakupuju ve Sportisimu. 

Tazatelka 

A co vám na Sportisimu nejvíce vyhovuje? 



Respondentka 4 

Docela dobrej výběr, nízký ceny povětšinou a tím, že je to jakoby velkej obchod, tak se tam dá 

spoustu věcí vyzkoušet na místě. 

Tazatelka 

Jaké barvy má Sportisimo v logu. 

Respondentka 4 

Bílou a modrou a myslim, že tam má něco malýho červenýho. 

Tazatelka 

Kdybyste mohla přidat ke Sportisimo k těm věcem, co vám na něm vyhovují, ještě další věci, 

které třeba Sportisimo nedělá, nemusí je vůbec nikdo dělat. Můžete si opravdu vymyslet v 

podstatě cokoliv. Jaké služby byste si přála, aby vám poskytovaly? 

Respondentka 4 

Aby neměli jenom sezonní prodej, protože některý věci člověk, o kterých si oni myslí obchody 

všeobecně, že jsou sezonní, tak ale já je sháním většinou i mimo sezonu a je těžký je sehnat. 

Týká se to hlavně třeba plavání, protože prostě to je největší krize. V zimě kupovat plavky do 

bazénu jsem zjistila, že je fakt jako problém. 

Tazatelka 

A je ještě něco, co vám chybí? 

Respondentka 4 

Asi ne. 

Tazatelka 

Kdybyste mohla. Změnit barvy loga Sportisimo tak, aby lépe odráželo to, jak ho vnímáte. 

Změnila byste je? 

Respondentka 4 

Asi ne. 

Tazatelka 

A kdybyste třeba mohla změnit jméno? Změnila byste? 



Respondentka 4 

Taky ne. 

Tazatelka 

A ještě se zeptám, kdybyste Sportisimo měla ohodnotit od jedné do deseti s tím, že deset je 

úplně ten nejlepší prodejce sportovních a outdoorových potřeb a jedna znamená, že je úplně 

nejhorší. Nikdy byste tam nekoupila, jaké číslo byste mu dala? 

Respondentka 4 

Osm? 

Tazatelka 

Kdyby bylo Sportisimo zvíře, jaké zvíře by to bylo? 

Respondentka 4 

Delfín. 

Tazatelka 

A proč zrovna delfín? 

Respondentka 4 

Nevím, asi protože mají modrou barvu. 

Tazatelka 

Kdyby to byl člověk, byl by to muž nebo žena? 

Respondentka 4 

Žena. 

Tazatelka 

A kolik by jí bylo? 

Respondentka 4 

Nevím třicet, pětatřicet. 

Tazatelka 

A jaké by měla vlastnosti? 



Respondentka 4 

To nevím, to asi asi nevím. Nedokážu to takhle úplně říct. No, takový jakože prostě 

odpovídající. A vlastně právě tomu věku. Jakože už částečně zkušená, ale pořád s chybama, ze 

kterých se můžu učit. 

Tazatelka 

A měla by také děti. 

Speaker 3 

Jo. 

Tazatelka 

Dobře. A kde by pracovala? 

Respondentka 4 

No to nemám tušení. 

Tazatelka 

Klidně můžete říct první věc, co vás napadne. Sportisimo žena pracuje v ... 

Respondentka 4 

Na lodi. 

Speaker 3 

Dobře, děkuji. 

Tazatelka 

Také je ještě něco, na co bych se podle vás měla zeptat? Ať už v souvislosti s 4campingem nebo 

s našimi konkurenty, na co jsem se nezeptala? 

Respondentka 4 

Nic mě nenapadá. 

Tazatelka 

Moc vám děkuju, že jste se zúčastnila. Moc jste mi pomohla jednak tady s tím výzkumem, 

jednak i s mojí bakalářskou prací a přeji Vám hezký den. 



Respondentka 4 

Já Vám také přeji hezký den, mějte se hezky, neshledanou. 

Rozhovor 5 

Tazatelka 

Tak začneme tedy s těmi otázkami. Zeptám se, v jakém roce jste se narodila? 

Respondentka 5 

1977. 

Tazatelka 

A odkud pocházíte? 

Respondentka 5 

Kladno. 

Tazatelka 

A bydlíte tam i teď, nebo jste se přistěhovali? 

Respondentka 5 

Bydlím v Plzni. 

Tazatelka 

A co děláte ve svém volném čase? Co vás baví? 

Respondentka 5 

Ze sportů je to kolo, plavání, lezení. Potom kultura, hlavně muzikály. 

Tazatelka 

A když nekupujete na 4camping, co tam obvykle kupujete? 

Respondentka 5 

Já jsem si tam za poslední dobu pořídila téměř celou výbavu, takže je to oblečení, výbava na 

trekking, na výlety a tak podobně. 



Tazatelka 

Takže jestli to chápu správně, nakupujete tam hlavně pro sport. 

Respondentka 5 

Ano, sport, turistika, kempování. 

Tazatelka 

Teď se přesuneme teda do té části zpětné vazby. Máte něco, co vám na 4camping vadí? Co vám 

ztěžuje nakupování? 

Respondentka 5 

To asi zrovna nemohu říct. Nenapadá mě v poslední době něco, na co bych si vysloveně 

potřebovala stěžovat, protože co se týká katalogu nebo přístupu, tak naopak mám spíš kladnou 

zpětnou vazbu. 

Tazatelka 

No a katalogem myslíte ten na e-shopu? 

Respondentka 5 

No jo. 

Tazatelka 

A jak vnímáte naši komunikaci nebo. Nejprve se zeptám, jakými způsoby se k vám dostávají 

informace třeba o slevách? Je to jenom skrze e-shop, nebo odebíráte i e-mail, případně je 

sledujete na sociálních sítích? 

Respondentka 5 

Takhle myslím, že e-maily mi chodí, ale to nemám ráda. Takže buď už jsem se odhlásila a chodí 

mi to formou spamu. Nebo se odhlásím. Prostě vyhledávám opravdu v případě, že potřebuju 

nějaké zboží, takže si to najdu. A většinou je 4camping jedním z těch cílů, kam primárně 

směřuju. Tím, že bydlím v Plzni a máme tam prodejnu, tak kromě tohoto jeden z velkých 

bonusů oproti jiným e-shopům nicméně. To chápu jako velký bonus. Takže ne, nesnažím se, 

aby mi ty informace byly tlačeny, ale prodej vyhledávám v momentě, kdy potřebuju něco. 



Tazatelka 

A je něco, co kemping má, ať už v komunikaci nebo ve své nabídce, co jste třeba u jiných e-

shopů neviděla? Něco, co hodnotíte kladně. 

Respondentka 5 

Tak kladně. Jak říkám, mám výhodu toho, že oproti třeba oproti Travelight nebo jiným 

obchodům tak máte pobočku v Plzni, kde bydlím. Já hojně využívám toho, že si vyberu na e-

shopu zboží, o které mám zájem, objednám si ho do prodejny, kde si ho můžu vyzkoušet a 

konzultovat s obsluhou, protože hrozně suprová je obsluha v plzeňské pobočce, to prosím si 

tam někam napište s velkými vykřičníky. Takže z toho to berou jako ten bonus oproti jiným 

obchodům; možnost toho si to vyzkoušet a v případě, že nesedí, nemám zájem nebo vyberu si 

jeden ze tří kusů, tak další dva není problém, aby tam zůstali. A ještě jsem i využila váš letní 

veletrh s Výstavou stanů nebo nevím, jestli správně říkám název, kde zase na jednom místě byla 

široká škála zboží, takže tam jsem vybrala to, co jsme potřebovali. Tam jsme i za tímto účelem, 

konkrétně jeli, protože jsme toho potřebovali hodně a byla tam ta obsluha a byl tam ten servis 

a poradenství, takže to bylo super. 

Tazatelka 

Takže. Takže výstava stanů se vám líbila a narazila jste tam i na něco, co se vám nelíbilo? Měla 

jste tam nějakou negativní zkušenost? 

Respondentka 5 

Ne, vlastně ne. V momentě, kdy tam asi nebylo něco konkrétního, tak jsem mi to kolegové 

rovnou objednali právě na pobočku do Plzně. Takže nic. Dobré parkování, dostupnost zboží. 

Nemám žádné negativní zkušenosti.  

Tazatelka 

Jak byste ohodnotila šíři sortimentu na For Camping? 

Respondentka 5 

Teď mě nenapadá ještě něco, co jsem potřebovala a nenašla tam. Ale jak říkám, já když něco 

potřebuju, tak se primárně koukám tam. Někdy se kouknu i jinde. Teď třeba jsem si jedny hole 

kupovala u konkurence z toho důvodu, že jste je neměli a já jsem je potřebovala hned. Takže 

jinak pro ty potřeby, se kterým někam jdu, tak většinou najdu, co potřebuju. 



Tazatelka 

Jasně, jasně. 

Respondentka 5 

Jo, beru to, že to mám jako pro to sportovní a turistické zboží. 

Tazatelka 

Chápu tedy správně, že když něco sháníte, tak jdete v první řadě na 4camping? 

Respondentka 5 

No jakože bych šla cíleně na ten e-shop. Jo, je to tak padesát na padesát, nebo vyhledám, ale 

většinou tam taky skončím. 

Tazatelka 

A když teda vyhledáváte, používáte třeba zbožové srovnávače jako Heureku? 

Respondentka 5 

Kdyžtak Heureku, ale většinou si spíš nechám vyjet výsledky a pak koukám na ty konkrétní 

obchody. 

Tazatelka 

A teď se přesuneme do třetí části a toho, jak nás vnímáte. A nejprve se zeptám, jaké barvy má 

4camping v logu? 

Respondentka 5 

Pardon ještě jednou jaké barvy, co? 

Tazatelka 

Jaké barvy má 4camping v logu? 

Respondentka 5 

No myslím že oranžová, zelená? Nevím. 

Tazatelka 

V pořádku, vůbec nevadí. A vybavíte si, co v tom logu je? 



Respondentka 5 

No nevybavím, hory nějaký? 

Tazatelka 

Řekněte mi prosím první slovo nebo slovní spojení, které se vám vybaví, když se řekne 

4camping.  

Respondentka 5 

Asi výbava. 

Tazatelka 

A napadají vás ještě nějaká další slova? 

Respondentka 5 

Ne, ale já spíš mám ten obrázek naší plzeňské prodejničky a usměvavou a příjemnou obsluhu. 

Tazatelka 

Teď si zahrajeme takovou hru, co by kdyby. Tak nejprve se zeptám kdyby byl 4camping zvíře, 

jaké zvíře by to bylo? 

Respondentka 5 

To nedokážu říct. 

Tazatelka 

Není tady správná nebo špatná odpověď. První věc, co vás napadne.  

Respondentka 5 

Tak jelen. 

Tazatelka 

Dobře, kdyby byl v kemping člověk. Byl by to muž nebo žena? 

Respondentka 5 

Žena. 

Tazatelka 

A jaké by měla vlastnosti? 



Respondentka 5 

Opět vidím tu prodavačku. Takže znalá, příjemná, ochotná. 

Tazatelka 

Kolik by jí bylo? 

Respondentka 5 

Kolem třiceti. 

Tazatelka 

A jaký by měla rodinný stav? Měla by manžela, měla by děti? 

Respondentka 5 

No určitě partnerský vztah. 

Tazatelka 

A teď se teda přesuneme od té hry, co by kdyby. A zeptám se kdybyste měla popsat 4camping 

někomu, kdo ho nezná, neví, že jde o e-shop, ani že prodává outdoorové vybavení, jak byste ho 

popsala? 

Respondentka 5 

Jako obchod, kde ráda nakupuju věci na turistiku a kde většinou seženu všechno, co potřebuju. 

Tazatelka 

Tak teď se přesuneme teda k našim konkurentům. Jaké další prodejce outdoorového vybavení 

znáte? 

Respondentka 5 

Husky, Limansport. Pak znám RockPoint určitě, Hudy, Travelight. To jsou všichni, co mě 

napadnou na poprvý. 

Tazatelka 

Nekupujete na nich také někdy? 

Respondentka 5 

Tak kromě Travelight jsem asi u všech nakupovala už. 



Tazatelka 

A kterého z těchto prodejců byste ohodnotila jako nejlepšího? 

Respondentka 5 

No tak ten Limansport a Husky. 

Tazatelka 

A liší se nějakým způsobem nákupy, které na těchto u těchto prodejců provádíte? Například typ 

zboží nebo kontext. 

Respondentka 5 

Jako Liman je specifický tím sortimentem, že mají třeba výbavu pro skauty. Je to menší firma, 

která má jakoby právě trošku specifičtější ten sortiment. Tolik to tak zase nevyužívám. Husky 

je podobná 4campingu, čili dobrý e-shop, možnost vyzkoušení zboží, mají tam klubové slevy, 

mají dost často teda i slevy, jakože jeden plus jedna nebo padesát procent na druhý zboží. Takže 

když něco sleduju, když něco potřebuju koupit, tak to může být nějaký lákadlo pro nákup tam, 

ale není to úplně stoprocentní.  

Tazatelka 

Co ještě by tito prodejci mohli dělat? Nejsem si teď jistá, jestli mají třeba fyzické prodejny. 

Myslím, že Husky ano, ale... 

Respondentka 5 

 Ten Limansport taky, ten je právě v Plzni. 

Tazatelka 

Takže jo, a to je teda fyzický obchod, ne?  

Respondentka 5 

Oboje, jo, oba mají e-shop, ale já preferuju potom právě to vyzkoušení a potom třeba ten 

Travelight, tam jsem si zatím nic nepořídila, protože v Plzni nejsou. Jenom ten e-shop pro mě 

není tak komfortní. 

Tazatelka 

Aha, chápu. Takže chápu správně, že preferujete, když si můžete to zboží nechat zaslat do 

fyzického obchodu, kde si ho třeba můžete vyzkoušet a sáhnout si na něj a tak podobně? 



Respondentka 5 

Ano, někde již mají třeba tu možnost vrácení zdarma, samozřejmě. Ale je to tam spojený i s 

nějakou tou konzultací přímo od té obsluhy, takže tam samozřejmě to musí být znalá obsluha, 

jak jsem zmiňovala někdo, kdo tomu rozumí a je schopen poradit. Takže to je bonus, proč mít 

tu kamennou prodejnu. 

Tazatelka 

Řekněme, že by... Pardon... Můžete mi prosím zopakovat, kterého z těch svých prodejců jste 

hodnotila jako nejlepšího? 

Respondentka 5 

Dejte si tam to Husky. 

Tazatelka 

Husky, dobře. Budu se teď ptát na Husky. Zeptám se, jaké má Husky barvy v logu. 

Respondentka 5 

To taky nevím, i když možná to mají modrý. 

Tazatelka 

V pořádku, vůbec nevadí. A sledujete taky nějakou jejich komunikaci? Dostáváte od nich e-

maily třeba, nebo opět čistě se setkáváte vlastně... 

Respondentka 5 

Mám to úplně stejně. Když na mě vylítne někde nějaká reklama, právě pokud mají takhle akce, 

ale spíš je to o tom, že zase, pokud něco potřebuju, tak se koukám a kouknu se i na ně. 

Tazatelka 

A ta reklama na vás vybíhá třeba kde? Na sociálních sítích nebo ve vyhledávání nebo kde. 

Respondentka 5 

Jo, sociální sítě. Jakmile tam jednou vlezu, tak samozřejmě to potom vybíhá docela často. 

Tazatelka 

A jak byste hodnotila ty komunikace Husky? Formální, neformální. 



Respondentka 5 

To nedokážu posoudit. Já to opravdu moc nečtu, takový ty reklamy. Nevěnuju tomu moc 

pozornost, takže ani nevím styl, jakým komunikují. 

Tazatelka 

V pořádku. A kdyby bylo Husky zvíře, jaké zvíře by to bylo? 

Respondentka 5 

No jasně, první napadl medvěd, ale vůbec, stejně... 

Tazatelka 

To je v pořádku. Medvěd nám stačí.  A kdyby to byl člověk, byl by to muž nebo žena. 

Respondentka 5 

Tak ty spíš vidím jako muže. 

Tazatelka 

A jaké by měl vlastnosti? 

Respondentka 5 

Hodně obdobný, prostě má znalosti, ochotu a tak dál. 

Tazatelka 

A kolik by mu bylo? 

Respondentka 5 

Asi tak čtyřicet. 

Tazatelka 

Měl by také rodinu?  

Respondentka 4 

Ano. 

Tazatelka 

Děkuji. Stihli jsme to poměrně rychle. Tak Vám moc děkuji a neshledanou. 



Respondentka 5 

Neshledanou. 

Rozhovor 6 

Tazatelka 

Ve kterém roce jste se narodila? 

Respondentka 6 

1960. 

Tazatelka 

Co na 4camping obvykle nakupujete? 

Respondentka 6 

Ale tak věci na turistiku hlavně. Já hodně chodim, třeba v Česku ale.. Ale i v Alpách a tak. 

Tazatelka 

Jakou má podle vás 4camping největší výhodu? 

Respondentka 6 

Určitě fakt velkej výběr. 

Tazatelka 

A největší slabinu? 

Tazatelka 

A jakou má největší slabinu 4camping? 

Respondentka 6 

Malý čísla. 

Tazatelka 

Můžete být prosím konkrétnější? 

Respondentka 6 

Konkrétnější, samozřejmě. 



Tazatelka 

Velikosti? 

Respondentka 6 

Velikosti ano, ano, ano, já v mým věku samozřejmě už jsem trošinku.. Nejsem hubeňounká. A 

já potřebuju od něčeho XXL, protože tyhlety cizí značky maj to číslování trošku jiný než u nás, 

takže se potýkám s tím velkým problémem, že bych toho nakoupila daleko víc, ale nemáte 

velikosti. 

Tazatelka 

Jasně, chápu a znamená to, že nemáme vůbec jakože na výběr nebo že nejsou skladem? 

Respondentka 6 

No já nevím, jestli skladem, ale máte třeba věci, který bych si koupila, ale nemáte moje číslo. 

Tazatelka 

Jasně, chápu. 

Respondentka 6 

 A myslím si, že tenhle problém bude mít (víc lidí), protože co jsem si takhle jako stačila 

všimnout, tak hodně lidí v mým věku provozuje tenhle sport a myslím si, že nás bude čím dál 

tím víc a bude se potýkat s tímhle problémem. S těma velikostmi. Jasně. 

Tazatelka 

To je určitě zajímavý podnět, moc vám za něj děkuju. A ještě se zeptám, co všechno 4camping 

kromě kromě prodeje outdoorového vybavení dělá? 

Respondentka 6 

Tak to jsem si nevšimla, že by... Já vím, že tam máte nějaký články, takže mám za to, že jsem 

si tam četla článek o výběru bot, protože zrovna jste měli smůlu, že jsem si kupovala.. Ty 

Salewy (pozn. značka) jsem si kupovala, ale měli jste je dražší, než jsem je sehnala jinde, a vy 

jste je potom zlevnili. A měli jste je nakonec asi o dvě stovky lacinější, než jsem je já sehnala. 



Tazatelka 

No jo no, tak to se tak někdy stává. Ale tak hlavně, že jste je teda sehnala. To je dobře. A napadá 

vás ještě něco? Nemusí to být vyloženě mimo ten e-shop, Třeba nějaké další služby, které na 

tom e-shopu můžete získat tím, že nakoupíte, které jsou jakoby k tomu navíc? 

Respondentka 6 

To ne. Ne, ne, ne, to říkám. Nevšiml jsem si. Já jsem vyloženě... Vyloženě jsem vždycky šla 

jenom po tom, že jsem potřebovala určitej druh zboží. Tak první, kde ho hledám, je u vás.  

Tazatelka 

Jo, v pořádku. Bavili jsme se teda o tom, že máme... Nemáme dostatečně široký sortiment, co 

se týče velikostí. A jak byste popsala šíři sortimentu, co se týče zboží jako takového? 

Respondentka 6 

To bych řekla, že je dostačující. Jo, podle mě. No, dostačující... Můžou lidi třeba mít jiný nároky 

ještě, jo, ale já si myslím, že ten sortiment máte dostačující. Ale velikej problém je právě v těch 

velikostech. Protože teďko třeba zase sháním ještě kraťasy, jedny se mi tam podařilo u vás 

koupit a prostě nemáte číslo. Jo nebo se mi stalo, že jsem si vod jedný značky jsem si tam u vás 

brala kalhoty, mikinu a vestu a nevím jak je to možný, ale už tu vestu, když jsem vyndala ze 

sáčku, tak jsem si říkala to snad není možný, to je snad esko (velikost S)? To nemůže být XXL? 

Byla mi malá, musela jsem ji poslat zpátky a přitom mikina mi byla, kalhoty mi byly. Jo a teďko 

taky scháním vestu, ale nemáte velikost. No jo. 

Tazatelka 

Jasný. No to to nás mrzí. Teda to s tim bychom teda rozhodně měli něco udělat. To s váma 

souhlasim. A když hledáte nějaké zboží, zajímá vás také značka toho zboží? Nebo vás zajímají 

třeba technické specifikace, jako například z jakého to je materiálu? 

Respondentka 6 

I to si pročítám z jakýho je to materiálu, ale teďko právě jak jsem začala brát vod vás, tak teď 

přes ty značky zase tolik nejsem a teď si nepamatuju, jak ta značka je a tam beru převážně teďko 

beru tuhletu značku, protože tam se mi podařilo, že v tý velikosti opravdu jako sedí. Jo, že. 

Akorát kromě tý vesty, ta mě teda mrzela a moc jsem to nebrala. 



Tazatelka 

A nepamatujete si název té značky? 

Respondentka 6 

Počkejte, já se podívám. 

Tazatelka 

Jasně. 

Respondentka 6 

Tam, ale je to nějaký.. Dvojka je tam v tom názvu. 

Tazatelka 

Dare2Be? 

Respondentka 6 

Asi to bude ono. Ale já že jsem si to brala... I v mým věku chci, abych vypadala dobře, takže 

jsem si to brala všechno v jednom odstínu. Jo a tím pádem tenhle styl, že mám kalhoty v jednom 

odstínu. Mikinu mám v jednom odstínu a to.. Ale... Ale říkám; i my, my starší se chceme líbit. 

Tazatelka 

Jasně, to nepochybuju. A ještě když takhle hezky ladíte, tak to musí jít samo. 

Respondentka 6 

No. Jo, je to vona ta značka! Teď koukám na kalhoty. No jo, ale já jsem si právě brala... I mám 

kraťasy a teďko mám problém ty kraťasy, že bych potřebovala ještě jedny aspoň a nemáte 

velikost. 

Tazatelka 

Nemáme velikost. Dobře, tak... 

Respondentka 6 

Protože máte sice ještě jiný značky, ale zase pro mě jako pro důchodce už ty některý jako 

Dynafit a tyhle už jsou zbytečně moc drahý značky. 



Tazatelka 

Jasně, jo. Používáte někdy zbožové srovnávače jako třeba Heureku nebo Zboží.cz? 

Respondentka 6 

Ne.. Takhle – srovnávač jsem používala akorát když jsem sháněla ty boty. Jo, ale jinak pokud 

se mi u vás líbilo a měli jste, tak jsem ani nesháněl na srovnávači vyloženě, jo. 

Tazatelka 

Náhodou, nevzpomenete si, kdy jste na 4camping poprvé narazila? 

Respondentka 6 

Poprvé jsem na něj narazila... Mám za to, že kamarádka dost často ho má na facebooku. Jo, že 

se jí jako líbí, jo, že jako to doporučuje myslím. Tak tam jsem to viděla poprvé, takže jsem tam 

na to skočila. Jinak jsem ho před tím neznala. Abych pravdu řekla, tak předtím, když jsem něco 

kupovala, tak jsem kupovala na Sportisimo. 

Tazatelka 

Jasně. Tak teď se posuneme teda do té části toho, jak nás vnímáte. Nejdřív položím takovou 

velmi širokou otázku. Jak vnímáte značku 4camping? Jak na vás působí? 

Respondentka 6 

Já bych řekla pozitivně. Jako oblíbila jsem si ho, jak jsem poprvé tam k vám jako na ten e-shop 

šla, tak se mi i to zboží líbilo. Říkám i ty ceny jsou jako přijatelný, jo, u určitých značek, takže 

pozitivní. 

Tazatelka 

Tak to rádi slyšíme. Jaké barvy máme v logu? 

Respondentka 6 

No tam máte zelenou, myslím, a bílou? Tak to jste mě úplně zarazila. Ale zelenou tam máte 

určitě, že jo? 

Tazatelka 

Zelenou tam máme, a to vůbec nevadí, když se spletete. Pro nás je to taky informace, že bychom 

to měli dělat nějak lépe.  



Respondentka 6 

Mám za to, že zelenou a bílou si pamatuju, ale jestli tam máte ještě nějakou jinou, to nevím. 

Tazatelka 

Jasně, úplně v pohodě. A vidíte v logu ještě něco kromě čtyřky a toho slova camping? 

Respondentka 6 

Víte, co je ostuda? Já jsem celý leta dělala v reklamní agentuře. 

Tazatelka 

No vidíte. 

Respondentka 6 

Teďko mě zarazí s tim logem. Možná už je to i taková deformace, že jsem to už jaksi... Nevím. 

Já vím, že tam kromě písmen máte ještě něco takový jako. Takovej obrazec nějakej nebo něco, 

ale jako působí na mě to logo, to bych jako nechala. To je v pořádku to logo, protože ono se 

zase... Je jiný oproti logům jinejch sportovních (e-shopů), je takový výrazný. 

Tazatelka 

Dobře a řekněte mi prosím první slovo nebo slovní spojení, které vás napadne, když se řekne 

slovo 4camping. 

Respondentka 6 

Kempování. 

Tazatelka 

A napadají vás ještě nějaká další slova? 

Respondentka 6 

Asi ne, asi protože my kromě toho, že vlastně chodíme s manželem... 

Tazatelka 

Ano. 



Respondentka 6 

Teď se tomu samozřejmě věnujeme ještě víc, protože jsme oba dva už v důchodu, tak my ještě 

jezdíme i s karavanem, jo, takže vlastně ten kemping mám tak vsugerovanej do toho, že jenom 

tohle se mi vybaví. 

Tazatelka 

Jasně, úplně v pohodě. A kdybyste měla popsat 4camping někomu, kdo ho nezná, neví, že jde 

o e-shop s outdoorovým vybavením, jak byste ho popsala? 

Respondentka 6 

Tak bych ho právě popsala, že pokud shání něco na chození, na běhání a na tyhle věci, takže 

stoprocentně ať se podívá tam. 

Tazatelka 

A teď přejdeme teda k té hře coby kdyby. Kdyby byl 4camping bylo zvíře, jaké zvíře by to 

bylo? 

Respondentka 6 

No tak to jste mě teda teďko úplně zarazila, ale nevím. Já bych asi něco... Nějaký zvíře v horách 

taky. Kozoroh. 

Tazatelka 

Kozoroh. A kdyby byl 4camping člověk a kdo by to byl? Byl by to muž nebo žena? 

Respondentka 6 

Určitě... Určitě muž. 

Tazatelka 

A kolik by mu bylo? 

Respondentka 6 

No takovej nějakej pěknej čtyřicátník. 

Tazatelka 

A jaké by měl vlastnosti? 



Respondentka 6 

Vlastnosti? Určitě takovej ošlehaný větrem. 

Tazatelka 

A ještě nějaké? 

Respondentka 6 

No, ono se dá těžko říct, když vidíte někoho, co by co má za vlastnosti jenom vod pohledu, 

takže spíš takovej jako drsnější. Jo, neříkám takovej opracovaný, ale takovej... Takovej jako 

drsnější chlap a takovej horal. 

Tazatelka 

Chtěla jsem se zeptat, co by měl za zájmy, ale to jste mi vlastně zodpověděla a chodil by teda 

po horách. A měl by rodinu, měl by děti? 

Respondentka 6 

Určitě. 

Tazatelka 

A teď můžeme přejít k poslední části. Máte zkušenost teda s nějakými našimi konkurenty? Vím, 

že jste zmiňovala Sportisimo. 

Respondentka 6 

No, Sportisimo a asi tam nejvíc jsem brala, protože vlastně než jsem začala pořádně s tou 

turistikou, tak jsem před tím jako běhala půlmaraton, takže tam jsem kupovala boty a tak. 

Tazatelka 

A vzpomenete si ještě na nějaké konkurenty? Nemusela jste u nich ani nakupovat, stačí jen, že 

víte, že... 

Respondentka 6 

HUDY sport a pro mě. Pak se, pak tam jsem brala třeba ty boty a pro mě je to jako pro staršího 

člověka je to blbej název na zapamatování. Takže se přikláním k tomu, že by název toho e-

shopu měl být pamatovatelnej i pro starší lidi. 



Tazatelka 

Dobře. 

Respondentka 6 

Protože mě to dělá problémy. Samozřejmě my tu angličtinu neovládáme tak jako vy, už se to 

nenaučíme. Jo. A když to čteme, čteme to špatně. Takže pro nás je lepší, když ten název je 

takovej, abychom si ho mohli zapamatovat líp. 

Tazatelka 

Rozumím. 

Respondentka 6 

Takže proto vám řikám třeba, že si pamatuju Hudy sport, pamatuju si Sportisimo, jo? Decathlon, 

jo a takhle. Ale. Ale vím, že třeba jsem kupovala ty boty a neřeknu vám teďko, v jakym tom 

sportu jsem ji kupovala. Taky jsem to kupoval v e-shopu, ale má to tak blbej název, že si to 

nepamatuju. 

Tazatelka 

V pořádku. Který z těchto e-shopů to podle vás teda dělá nejlépe ten prodej outdoorového 

vybavení?  

Respondentka 6 

No nejvíc bych řekla, že máte největší výběr máte vy. Jo? Že byste vlastně jako opravdu na to 

zaměřený, že když vezmu třeba ten Decathlon, tak ten má zaměření i na ostatní věci, že jo? Na 

golf a na takovýhle věci. Ale vy tam to máte jako nejvíc. Takže říkám, opravdu první, co teďko 

hledám, je u vás. Jo, z toho důvodu, že se mi to líbí, že... Že jsou tam ty kolekce, že jsem si 

mohla jako od tý jedný barvy vybrat a koupit. Jo. 

Tazatelka 

Kdybyste mohla k nám jako k 4camping přidat nějaké další služby... Něco, co by vám 

zpříjemnilo výběr, zjednodušilo by vám to nakupování, co byste přidala? 

Respondentka 6 

Možná je tam takový problém, s kterým já jsem se vlastně... Na který jsem narazila, když jsem 

třeba kupovala první věc u vás – bundu – tak protože jsem zvyklá, jak mám, jakou mám 



velikost, dívala jsem se tam i na vás na rozměry a přišla mi a byla strašně velká. Možná, že by 

stálo... Vy to musíte přece v tom skladu... Taky musí vidět problematický čísla. Některý, že jsou, 

že třeba neodpovídá to vyloženě. Ty velikosti jo, takže možná u některejch věcí, protože jo, 

změřit to přímo jak to máte vy? Jo. Nevím, jestli jsem se dobře vyjádřila. 

Tazatelka 

Jo jo, chápu vás. 

Respondentka 6 

Jak říkám, já jsem si já sem tam podle těch velikostí, co jste tam měli uvedený vy, tak jsem si 

říkala "no, je to XXL. Dobře". Objednala jsem to. Nakonec jsem vlastně musela brát XL jo, ale 

to bylo tak strašně velký ta bunda, že kdyby tam třeba byl rozměr, kdyby byla položená a 

změřená, že jo přímo od vás. To samý bylo u tý vesty, tam ano, bylo tam XXL na tý vestě, ale 

říkám já jsem jí vyndala ze sáčku a řikam "to neni možný, ty se spletli, to je esko. No nebylo to 

a měla jsem deset čísel, než bych dala zipy k sobě. 

Tazatelka 

Jo, chápu. Takže... 

Respondentka 6 

To je pro mě, pro mě je to potom vyhazování peněz to vracení. 

Tazatelka 

No jasně, rozumim a ještě něco, třeba nějaké poradenství. Vyhovuje vám takhle vlastně taková 

ta poradna, co máme na webu? Jak jste zmiňovala, jak vybrat boty? 

Respondentka 6 

Jo, jo, jo, to to myslím, že je dobrá věc todleto. Jo, to jako jo. 

Tazatelka 

Odebíráte náš e-mail nebo čtete ho někdy? Otevřete ho někdy? 

Respondentka 6 

Jo. Otevírám, otevírám. 



Tazatelka 

A jak byste popsala naši komunikaci v e-mailu? Vnímáte ji spíš jako formální nebo neformální? 

Respondentka 6 

No nevím, to jo. Nad tím tak nějak nepřemýšlím. Já prostě vždycky, když to tam mám, tak 

otevřu, protože mi tam chodí ty nabídky, že jo. Od vás, když máte něco zlevněného, tak se 

jenom podívám, jestli zrovna to není něco, co bych já potřebovala. Ale říkám, otevřu to a pak 

hned narazim na ty velikost. Jasný jo, protože já jdu rovnou do vyhledávače, že jo. Abych tam 

projížděla všechno, tak si tam hned dám tu svojí velikost. Jo přibližně. A mám tam místo 100 

kusů najednou, že jo... Tři kusy. 

Tazatelka 

Jasný, rozumim, dobře a takhle bychom to měli teda probrané. Já vám moc děkuju. Ještě se 

zeptám, je něco, na co bych se podle vás měla zeptat? Něco, co byste nám chtěla říct, a já jsem 

se na to nezeptala? 

Respondentka 6 

No, myslím, že asi všechno, ale strašně bych se přimlouvala vopravdu za za. Je to velkej 

problém ve všech e-shopech. Ty větší velikosti a i když to bude mladej člověk, kterej se 

rozhodne, že bude chodit a jsou dneska... Ten problém tady je, že je dost obézních u nás lidí. 

Tazatelka 

Tak mu to znesnadňuje ten e-shop.  

Respondentka 6 

Ten e-shop strašně znesnadňuje, aby si tam to koupil a ono každej kdo začíná, tak třeba si koupí 

to nekvalitní oblečení a pak zjistí, že je to chyba, že pokud chce se tomu věnovat, musí mít něco 

kvalitnějšího. Nemůže jít v riflích, v těch. Nebo jako když to vidím, když jdu na Sněžku a vidím 

tam lidi, že tam jdou v sandálech a v riflích a v riflovejch kraťasech, tak to jsem úplně na švestku 

z toho.  

Tazatelka 

Tak já teda si dělám velkej puntík u vás. U těch velikostí. 



Respondentka 6 

To je vopravdu jako. 

Tazatelka 

Rozhodně to zmíním potom ve svých závěrech A moc vám děkuju a přeju vám hezký den. 

Respondentka 6 

Protože ještě takhle jsem vám chtěla říct, že vopravdu teď půjdou silný ročníky do důchodu. Jo 

a třeba když jedu do těch Alp, tak tam vlastně vidíte hodně starších lidí, cizinců, co takhle hodně 

chodí, jsou vybavený a já si myslim, že tohle to tady taky začne být. Takovejch jako bylo před 

lety, začalo být kempování. To bylo, když jsem byla já dítě, tak všichni kupovali stany. Pak 

začalo být, že jo, při COVIDu, že se nakupovaly auta obytný a tohleto. A já si myslim, že teďko 

bude velkej boom právě toho chození u těch starších lidí. 

Tazatelka 

Dobře, to je, to je zajímavá, tak na to bychom se rozhodně měli podívat teda. 

Respondentka 6 

No tak jo, takže děkuju a příjemný den. 

Tazatelka 

Taky děkuju, taky vám. 

Tazatelka 

Pošlu vám teďkon ten poukaz. Je to teda slevový kód, který musíte zadat v tom v košíku na e-

shopu. 

Respondentka 6 

Jo jo jo, já se právě potřebuju ještě objednat ponožky. 

Tazatelka 

Já zrovna jsem chtěla říct vlastně ten kód je úplně bez omezení, takže kdybyste na něj teď 

neměla využití, můžete klidně počkat. 

Respondentka 6 

Tak jsem se chtěla zeptat, jo? 



Tazatelka 

Tak jo, tak já vám moc děkuju. Mějte se hezky, Na shledanou, Na shledanou. 

Rozhovor 7 

Tazatelka 

Tak nahrávání je spuštěné a můžeme se do toho teda pustit. Nejprve se zeptám, v jakém roce 

jste se narodil. 

Respondent 7 

1977. 

Tazatelka 

A odkud pocházíte? 

Respondent 7 

Původem z Prahy. Teď bydlím na Berounsku. 

Tazatelka 

A co rád děláte ve svém volném čase. 

Respondent 7 

Turistika, lyžování, cykloturistika. 

Tazatelka 

A děláte i něco nesportovního? 

Respondent 7 

Divadlo, někdy kino, ale spíš ty sporty. 

Tazatelka 

Když nakupujete na 4camping, co tak obvykle nakupujete? 

Respondent 7 

Boty, funkční prádlo. Nějaký přípravky na údržbu obuvi. Kupovali jsme tam i spacáky, 

karimatky, hodně věci na kempování. Jezdíme kempovat každej rok, takže... takže věci na 

kempování. 



Tazatelka 

Nakupujete někdy i třeba oblečení pro běžné nošení nebo čistě pro sport a nějaké takové 

outdoorové aktivity, jako je třeba ten camping? 

Respondent 7 

Jenom sportovní věci. 

Tazatelka 

Dobře, děkuji. Tak teď se pustíme do zpětné vazby. Je něco, co vás naštvalo na 4campingu? 

Respondent 7 

Ne. 

Tazatelka 

Existuje něco, co vám nějakým způsobem znepříjemňuje nakupování? 

Respondent 7 

Velká nabídka. Úplně jako máte strašně moc věcí, takže není to nepříjemnější, ale prostě člověk, 

když něco hledá, tak hledá fakt dlouho, protože tam jsou prostě desítky, v některých věcech 

stovky produktů. I když si to člověk vyselektuje nějakým filtrem, tak prostě je tam toho hodně, 

takže vlastně je to dobře. Ale je to někdy náročný se v tom orientovat. 

Tazatelka 

Chápu, a máte tento problém u všech kategorií? 

Respondent 7 

Tak. Jako. Ne ve všech je taková široká nabídka, takže prostě třeba v tom spodním prádle... Ale 

taky ne. No, protože já kupuju většinou jenom merino, takže si dám filtr na merino a už toho 

tam není tolik. Ale jako ta nabídka je prostě široká, takže není to problém, není to stížnost. 

Vlastně jenom když jste se ptala, tak to je tak jediný, co mě napadlo, že fakt jako široký výběr. 

Tazatelka 

No dobře, děkuji. A něco co vám vyhovuje na 4camping, nebo něco, co hodnotíte jako 

pozitivní? 



Respondent 7 

Tak máte jednoznačně zajímavou cenovou politiku. Jo, tam prostě... Ty slevy jsou opakovaně, 

řeknu asi každej tejden mě chodí newsletter se slevami, takže tím jako výrazně roste vaše velký 

plus, že prostě nejste drahý a líbí se mi, že jste si začli nechat šít někde. Nevím, jestli v Čechách, 

ale že máte i vlastně vlastní značku. No jste si nechali, nechali dělat a počítám, že si ji i nějakým 

způsobem trošku vyvíjíte nebo prostě že na to máte aspoň nějakej jako vliv. 

Tazatelka 

A vzpomenete si, jak se ta značka jmenuje? 

Respondent 7 

No, Zulu je vaše, ne? 

Tazatelka 

Ano. 

Respondent 7 

Myslím si, že ještě něco jste měli. Teď možná ještě něco dalšího. Ale to Zulu na první dobrou. 

Tazatelka 

Dobře, super. Tak vidíte, jste první, kdo kde si na to vzpomněl. 

Respondent 7 

A to ještě máte ještě nějakou teď nově? 

Tazatelka 

Máme ještě Warg a MOOA. 

Respondent 7 

Na spodní prádlo, žejo? 

Tazatelka 

Warg spíš třeba stany, karimatky, ale jsou tam i různé péřové bundy a s tím, že Warg je takový 

více technický. 



Respondent 7 

Já si myslím, že od nich teď má, nebo od vás jako by od týhle značky máme myslim ty poslední 

karimatky nafukovací a možná jsme kupovali teď i péřový, péřový sukýnky pro manželku a pro 

dceru, tak ty jsou myslim taky Warg. 

Tazatelka 

Paráda. A tak teď se pustíme do třetí části a budu se vás ptát, jak naší značku vnímáte a zeptám 

se vás, co všechno 4camping dělá kromě e-shopu? Něco už jste teda zmínil – to Zulu – a napadá 

vás... Vzpomenete si ještě na něco? 

Respondent 7 

Tak má kamenný prodejny. Má nějaký testování, nějakej blog? Asi na články. A samozřejmě 

Výstavu stanů, že? 

Tazatelka 

A můžu se zeptat, změnil jste blog? Čtete ho někdy? Nebo jenom víte, že to tam je. 

Respondent 7 

Čtu někdy cíleně jenom nějakou jako recenzi na produkt co sháním. Takže pokud je tam prostě 

něco, co zrovna sháním, tak si přečtu nějakou recenzi, ale jako nečtu to pravidelně. 

Tazatelka 

Když nakupujete a sháníte například nevím, jestli používáte třeba Heureku? 

Respondent 7 

No znám jí no. Jako na nákupy, možná spíš jako Zboží, ale... ale spíš jdu rovnou k vám. Jako 

ve většině případů. 

Tazatelka 

Když si vyhledáváte něco na našem e-shopu, vyhledáváte to podle kategorie toho zboží anebo 

vás zajímá i značka toho zboží? 

Respondent 7 

No asi úplně na konkrétní značky necílím. Takže asi podle filtrů, prostě spíš materiály. No jestli 

to... To spodní prádlo, tak prostě čistě jenom a jenom ovečku nebo prostě u bot, že to má mít, 

že to má mít membránu nebo podobně. Takže vyfiltruju si a na značky nějak úplně jako necílím. 



Tazatelka 

Takže vybíráte tedy produkty hlavně podle technických specifikací? Chápu to správně? 

Respondent 7 

Určitě. 

Tazatelka 

No dobře. Jaké barvy má 4camping v logu? 

Respondent 7 

Zelenou a modrou? 

Tazatelka 

A vidíte v tom logu ještě něco dalšího kromě čtyřky a toho slova camping? 

Respondent 7 

Ne, neuvědomuju si. Jestli to mělo nějakou myšlenku, tak nevím. 

Tazatelka 

To vůbec nevadí. Řekněte mi prosím první slovo nebo slovní spojení, které vás napadne, když 

se řekne 4camping. 

Respondent 7 

Široká nabídka, levný ceny. 

Tazatelka 

Napadají vás ještě nějaká další slovní spojení nebo nějaká další slova? 

Respondent 7 

Seženu tam cokoliv. Rychlý dodání. Doprava zdarma. Takže asi tak 

Tazatelka 

Dobře. A teď si zahrajeme takovou hru, co by kdyby. Budu se vás ptát, co by byl 4camping, 

kdyby něco... Tak kdyby byl 4camping zvíře, jaké zvíře by to bylo? 

Respondent 7 

Nevim, puma třeba. 



Tazatelka 

Dobře a kdyby byl v camping člověk, byl by to muž nebo žena? 

Respondent 7 

Asi muž. 

Tazatelka 

Jaké by měl vlastnosti? 

Respondent 7 

Poctivý. Chytrý a zvídavý. Sportovec? Nevím, víc nic asi. 

Tazatelka 

A kolik by mu bylo? 

Respondent 7 

Třicet až čtyřicet. 

Tazatelka 

V jakém by byl rodinném stavu? Měl by ženu, měl by děti? 

Respondent 7 

Asi by měl rodinu. No jo. 

Tazatelka 

Kdybyste měl 4camping popsat někomu, kdo ho nezná a nikdy o něm neslyšel, neví vlastně ani 

to, že jde o e-shop s outdoorovým vybavením, jak byste mu ho popsal? 

Respondent 7 

Je to obchod kamenný i internetový, kde se dají sehnat... Kde se dá sehnat kompletní nabídka 

sportovního oblečení a vybavení pro jakýkoliv outdoorový, vlastně i indoorový aktivity. 

Tazatelka 

Teď to vezmeme trochu více obecně. Co očekáváte od prodejce outdoorového vybavení? 



Respondent 7 

No očekávám to, že dostanu to zboží, který si objednám relativně rychle. Jako ale nelpím na 

tom. Ale no hlavně jakoby řeknu poctivost, že ve chvíli, kdy si něco objednám, tak že to 

skutečně dostanu a že přijde správná velikost, správná barva. A že to zboží bude mít nějaký 

vlastnosti. I když to se dost těžko jakoby nějak zjišťuje, jestli skutečně to má ty parametry, ale. 

Asi tak. No, že skutečně dostanu to, co si objednám bez jakýchkoliv problémů. 

Tazatelka 

Zmínil jste, že by ten e-shop měl být teda poctivý. Jsou ještě nějaké další nedostatky, které byste 

popsal jako nepoctivé? A nemusí jít nezbytně o něco, co se týká toho zboží, ale i třeba 

komunikace toho e-shopu a tak podobně. 

Respondent 7 

Tak někdy se stává – ne u vás – ale někdy se stává, že inzerují, že mají něco skladem a není to 

skladem nebo prostě dodání někdy a ono to není v tom termínu. Takže to se jako stává, u vás 

ne, ale třeba todle jako mně přijde jako dost nepoctivé praktika. Vlastně tahat lidi za nos, že to 

bude, že to dodaj a a nedodají. A nevím. Nevidím tam žádnou u vás žádnou nepoctivost ani co 

se týče zboží, ani co se týče jakoby toho celýho e-shopu. Nemám tam nic. 

Tazatelka 

Neptala jsem se ani tolik jako na náš e-shop, jako spíš celkově. A samozřejmě se snažíme jako 

chovat poctivě. Určitě bychom nikdy nechtěli nějakým způsobem jako obelhat naše zákazníky. 

To určitě ne, ale zajímalo mě právě, co vnímáte jako jako nepoctivé, co do toho chování spadá. 

Já se teď ještě vrátím o kousek dřív. Vy jste říkal, že když něco sháníte, takže většinou buďto 

jdete na zboží a nebo jdete na 4camping. Je to tak? A proč? Proč jdete zrovna na 4camping? 

Respondent 7 

No, protože s váma mám dobrou zkušenost. Já si myslím, že těch... Toho zboží jsem koupil 

prostě nevím, 30, možná 30 objednávek budu mít u vás, možná i víc. Těžko říct. A ty za ty roky 

nějaký a vždycky to dopadlo tak, že jsem dostal to, co jsem chtěl. Bylo to přiměřeně kvalitní, 

samozřejmě s ohledem na cenu, že prostě ty levnější věci třeba tolik nevydržely, ale je to prostě 

jakoby moje volba, jaký zboží si vyberu. A dobrá zkušenost a dlouhodobě mám zjištěný, že 

prostě cenově vám málokdo dokáže konkurovat. Takže třeba jako jenom když už si něco 

vyberu, tak se na zboží kouknu a dám si to do vyhledávače. Vyskočí mi další obchody, jenom 

si zkontroluju, že prostě jste buď jako nejlevnější nebo jedny z nejlevnějších. A v tu chvíli u vás 



objednám. No, protože vím, že to přijde, že je doprava zadarmo a nemám zase potřebu kvůli 

desetikoruně, sto koruně objednávat na nějakým jako jiným, nevyzkoušeným e-shopu. 

Tazatelka 

Dobře. Děkuji a vím, že už to teda může být dlouho. Říkal jste, že už u nás nakupujete pár let, 

ale nepamatujete si náhodou, kdy jste nakoupil poprvé? A nebo jako by za jakých okolností? 

Jak jste vlastně na ten e-shop narazil? 

Respondent 7 

Poprví sem sem si myslim u vás... No byl jsem na Výstavě stanů kdysi, tam jsem si, tam jsme 

si vybrali stan a ten máme určitě 10 let. Takže asi úplně prvně možná Výstava stanů, kde jsem 

ten stan chtěl vidět a odnesli jsme si ho od vás nebo z výstavy. Potom nějakou bundu, tu jsem 

si nechal na prodejnu poslat, že jsem si zkoušel různé velikosti, takže to jsem byl jako vlastně 

párkrát na prodejně u vás, ale protože je daleko ode mě, tak jako výjimečně. No asi z tý Výstavy 

úplně prvně, možná. 

Tazatelka 

No a co vás přivedlo na tu výstavu? Viděl jste nějaké nějakou reklamu, nebo jste o tom slyšel? 

Respondent 7 

Asi billboardy, nebo určitě to bylo i v rádiu nějaký spoty a sháněl jsem ten stan a tam to bylo 

prostě jednoduchý, že jich jsou tam prostě desítky postavený a je to pro mě jednoduchý, že to 

vidím, vyzkouším. 

Tazatelka 

Super, tak teď se začnu ptát na naše konkurenty. Nakupujete někdy i u někoho jiného než u nás 

na 4camping? Když sháníte outdoorové vybavení, sportovní oblečení, kemping a tak podobně. 

Respondent 7 

Jako jo, výjimečně. No, výjmečně ano. 

Tazatelka 

A vy jste zmiňoval před tím, že většinou v tom teda hraje roli cena. Je to tak? 

Respondent 7 

Výraznou. No. 



Tazatelka 

Výrazně nižší cena. 

Respondent 7 

Jo. Většinou teda je to vždycky nějaká ta slevová, né že je tam ta jakoby původní, ale vždycky 

vždycky na něco máte slevu, takže po tý... Po tý slevě ta cena je už jako zajímavá. 

Tazatelka 

Vyjmenoval byste mi prosím nějaké další prodejce outdoorového vybavení? 

Respondent 7 

HUDY Sport, rock Point, Hanibal. No asi takhle. 

Tazatelka 

Kdybyste měl všechny tyhle prodejce vzít, přidejte k nim klidně ještě 4camping. Který z nich 

by byste měl, byste ohodnotil prostě na jedničku. Můžete klidně vyjmenovat víc e-shopů nebo 

prodejců. 

Respondent 7 

Tak jako. Všechny tyhle prodejce mám vyzkoušený. Myslím si, že ty e-shopy jim fungujou 

všem a jakoby klidně bych dal všem jedničku, ale vy tam z toho vyčuhuje. To je skutečně tou 

šíří nabídky. To si myslím, že máte jednu z největších a výrazně těma cenama, protože jak 

HUDY Sport, tak Hanibal jsou prostě, jsou dražší. Možná se jako tvářej, že mají... Nebo tvářej... 

No trošku se tim, že maj jako prémiového zboží, ale přitom zboží ve výsledku máte... Prodáváte 

dost podobný. Voni k tomu nabízejí nějakou jako trošku omáčku, ňákou jako... Víc obchodů, 

větší nějaké to poradenství. Když tam člověk přijde, tak určitě jako se mu dostane jako 

zacházení pěknýho a spoustu rad. Ale tím, že já nechodim na ty prodejny a objednávám to z 

domova, tak mě vlastně nenabízejí nic navíc a jsou dražší. 

Tazatelka 

A když nakupujete na 4camping, tak si to teda necháváte zaslat domů, nechodíte ani k nám na 

prodejny? 



Respondent 7 

Nechávám si to posílat většinou domů, protože velikosti už mám vyzkoušený. Na začátku 

bundu jsem potřeboval, tam jsem si nebyl jistej velikostí, takže jsem si jich objednal víc na 

prodejnu a jednu jsem si odnesl, zbytek jsem tam nechal, ale teď už vlastně ty velikosti vim a 

nechávám si to posílat domů a zatím jsem nic nevracel. Vždycky mě to jako sedlo ta velikost. 

Tazatelka 

Tak ještě se zeptám – vy odebíráte e-maily, jestli se nepletu – filtrovali jsme teda ty zájemce 

podle toho e-mailu, abychom neporušili nějak GDPR. A čtete někdy? Nebo jenom víte, že vám 

chodí, ale neotvíráte je? 

Respondent 7 

Otvírám je pokaždy. Jo. Kouknu se do tý nabídky, když třeba teďkon zrovna nic neshání, tak 

člověk je zvědavej. Takže jo, koukám se teda pravidelně 

Tazatelka 

Jak byste ohodnotil tu komunikaci, tamty texty a tak? Působí na vás spíš formálně nebo 

neformálně? 

Respondent 7 

Spíš neformálně. 

Tazatelka 

A kdyby bylo možné k 4camping přidat ještě nějaké další služby, něco, co by se vám líbilo 

navíc, třeba to poradenství, jak jste zmínil, jaké služby byste přidal? 

Respondent 7 

Já vlastně zas další služby asi nepotřebuju. Poradenství, když si chci něco koupit, tak si spíš 

načtu články, takže asi mně tam nic nechybí. 

Tazatelka 

Dobře, a ještě se zeptám. Je něco, co byste nám chtěl říci? Něco, na co jsem se nezeptala? 

Respondent 7 

Že to děláte dobře a dělejte to tak dál. 



Tazatelka 

Tak moc děkujeme. Takhle to za mě teda všechno. Já vám moc děkuju, že jste se zúčastnil, moc 

jste nám pomohl jak v tom průzkumu, tak i s mojí bakalářku a přeju Vám hezký den.  

Respondent 7 

Na shledanou. Ať se daří. 

 

Rozhovor 8 

Tazatelka 

V kterém roce jste se narodil? 

Respondent 8 

V osmdesátém třetím. 

Tazatelka 

Odkud pocházíte? 

Respondent 8 

Praha. 

Tazatelka 

A narodil jste se taky v Praze? 

Respondent 8 

Ano. 

Tazatelka 

A co rád děláte ve svém volném čase? 

Respondent 8 

Cestuju, jezdím na kole, sportuju tak obecně. 

Tazatelka 

A cestujete po česku, po republice, po světě nebo obojí. 



Respondent 8 

Hodně po světě. 

Tazatelka 

A děláte i něco nesportovního? 

Respondent 8 

Nesportovního... Baví mě třeba 3D tisk, ten je takovej nesportovní. 

Tazatelka 

Když nakupujete na 4camping, co většinou nakupujete? 

Respondent 8 

Většinou je to nějaká výbava spojená s tím cestováním po světě. 

Tazatelka 

Tak teď se teda můžeme vrhnout na tu zpětnou vazbu. Tak začnu otevřeně. Co vás, co vás trápí 

na 4camping? 

Respondent 8 

Ono v podstatě jako poslední dobou hodně ty tlačený značky, který asi vychází z vašeho 

portfolia, na kterých pravděpodobně máte větší marži než na těch produktech, který jenom 

přeprodáváte. Byl jsem hodně zklamanej třeba i Výstavou stanů a tím, že všechno bylo Zulu a 

Warg. To jsou věci, který já jako nepreferuji a ten kvalitní sortiment tam skoro nebyl. Jo, něco 

tam bylo ještě ve spacácích a tak, ale v podstatě to byla spíš jako prodejna Wargu se Zulu. Takže 

pro mě to bylo asi naposledy, kdy jsem na takovýhle výstavě byl. 

Tazatelka 

A pamatujete si, to bylo teď v létě 2023? 

Respondent 8 

No jo, jo, ale on ten předchozí... On ten předchozí rok byl kompl... Já nevím, jak to tam 

vyhořelo. Tak to jsem tam byl taky. A teďkon tenhle rok už jsem si říkal, že to jako fakt nemá 

smysl, protože ta tlačka těch produktů je hrozně jako znát i v tý kampani třeba produktů, který 

choděj v mailech a vidím to všude. Přijde mi škoda, že když přijdu na prodejnu, tak tam vlastně 

je zase hodně zastoupení těchhle značek a tím pádem já mám malou šanci, že si vyberu něco na 



místě. Jo, jedna věc je samozřejmě preferovat asi ten online. No ale i ten online je asi dneska 

už horší, protože když nechci platit na internetu a chci si to vyzkoušet, tak je to dražší a já jsem 

zvyklej platit předem. Jenže potom už je komplikovanější vrácení zboží dokonce – já teda jsem 

z Prahy, ale jako pohybuji se různě po republice kvůli práci třeba v Brně, když jsem chtěl vracet 

zboží, tak mi řekli, že ho ode mě nepřevezmou. Byl jsem na tý prodejně, měl jsem to zaplacený 

předem, tak jsem si to vyzkoušel a ono mi to nebylo, tak říkám, že to vrátím. Ten pán mi řekl, 

že to nechce, že to mám vrátit nějak poštou nebo něco. Za tři dny. Prostě vůbec jsem to 

nepochopil. Nechal jsem to tam. 

Tazatelka 

Můžu vám jenom do toho skočit. Bylo to v Brně na Nových Sadech nebo v Králově Poli. 

Respondent 8 

Nové sady. No jo, jako já jsem byl vlastně zvyklej dřív si objednat šestery boty, vzít, vyzkoušet 

si, odejít s těma, co mi jsou a no a když mi nebyly žádný, tak co se dalo dělat. 

Tazatelka 

No jasně. 

Respondent 8 

Teďkon už je to takový, že ono nejde o tu dvacku, ale spíš ten princip, že jako, oukej, tak chci 

si to vyzkoušet. Nevadí mi zaplatit šestery boty předem, tak pak se to nějak vyrovná, ale to, že 

to tam nejde nechat nebo jde, ale s nějakýma řečma, už se mi teda nelíbilo. 

Tazatelka 

Rozumím. 

Respondent 8 

A s tím, že jak na těch prodejnách jsou jen ty potom jako k dispozici ty věci, který tlačíte, tak 

já když si nevyberu z toho co jsem objednal, tak je prostě ta prodejna úplně zbytečná a už se 

tam ani nerozhlížím. 

Tazatelka 

Zmínil jste, že ten prodejce to odmítl poslat zpátky. Nevzpomenete si, jakej vám dal důvod? 



Respondent 8 

No on mi říkal, že když jsem si to teďkon vyzvedl, tak že to snad ani nějak není za evidovaný. 

Ale na druhou stranu já jsem to odmítl řešit, to zboží jsem mu tam nechal a řekl jsem, jestli to 

je možný vrátit až zejtra, ať se to vrátí až zejtra, že to tam snad den pod pokladnou vydrží a ne 

jako neřešil jsem to a peníze mi zpátky přišly. Jo, takže ono to šlo. Ale ten zážitek z toho už 

jako mám taky. No. 

Tazatelka 

Bylo to nepříjemné, to chápu. Tak to mě mrzí, že máte tuhle zkušenost a chápu teda, že Zulu a 

Warg nejsou značky, které by vás zajímaly, protože je nepovažujete za kvalitní. Chápu to 

správně? A jaké značky teda preferujete? 

Respondent 8 

Tak já mám hodně rád třeba Ortovox (pozn. vysoce technická značka outdoorového vybavení 

zaměřená na hiking a skitouring). Tedy jestli se nepletu. V sortimentu máte na objednávku, je 

normálně jako možný se k tomu vybavení dostat a na prodejně ho moc nevídám. Mám rád 

Icebreaker, Salewu (pozn. opět technické značky zaměřené na hiking, skitouring apod.). No a 

jako tento ten typ, jako je jich spousty, ale jako když bych měl říct tři top, tak jsou to asi tyhlety. 

Tazatelka 

A co se vám líbí na těch značkách? 

Respondent 8 

No. Ještě vlastně Sir Josef (pozn. opět stejný typ značky), abych nezapomněl, protože ten má s 

Ortovoxem společný to, že vím, že se můžu spolehnout na jejich servis. Takže i když se s tím 

zbožím něco stane a je to prostě bunda za 15 000, tak to pro mě není bunda do prvního protržení, 

ale je to bunda do jejího totálního unavení a to mi na tom vyhovuje. Já jsem teda jako nejsem... 

neberu to tak, že to všechno musí bejt drahý, aby to bylo kvalitní. A já jsem Zulu i Warg zkusil 

a tím, že jsem se spálil, tak je považuju za nekvalitní. Ale nebylo to tak, že jsem je ignoroval, 

ale je to prostě zboží, který. No, když si vezmete, já nevím, my jsme třeba zkoušeli od Wargu 

nějaký takový ty péřový boty anebo prostě něco. Když přijdete potom do basecampu, je tam 

mráz a chcete si rychle jako dát něco teplého na nohy, tak to byla vlastně věc, která se rozpadla 

dřív, než jako dopadl výlet, protože to prostě praskalo ve švech. A ty ponožky, ať už jsou jako 

vedený, že jsou z merina nebo z čehokoli, tak to je prostě úplně jiná kvalita. Takže to jako 

zkoušel jsem to, spálil jsem se, takže už víc bych nechtěl. No a ty, ty kvalitní věci já mám rád, 



že jsou levný. Teda levný... Lehký, že často člověk je prostě limitovaný. My chodíme hodně i 

na ňáký jako expedice, kde prostě si to táhnete a nechcete mít těžký batoh. Takže ať už je to, že 

to má karbon nebo jsou to prostě lehký vychytaný věci, tak to super. A taky jsme zkoušeli nějaký 

alá karbon Warg turistických hole, taky to bylo úplně tristní, že se to rozpadalo a je to blbý, 

protože když se potom na takovýmhle treku a selže vám výbava, tak já už potom nic neseženu. 

Jo? Jako když jste na treku, tak tam sice máte lodge, kde vám prodají hůlky, ale to už je ještě 

horší než Warg. 

Tazatelka 

Tak to mě mrzí, že máte takovouhle zkušenost teda. Je ještě něco, co byste chtěl zmínit u těch 

negativ? 

Respondent 8 

No, pro mě vlastně, když se to takhle sešlo, tak já jsem se už obrátil jako plně na konkurenci a 

musím říct, že už ani když se dívám někde, jestli... Jestli máte akce nebo ne. Už se vlastně 

nedívám na 4camping. Přijde mi to, že to je všechno takový jako komplikovaný a když se 

podívám třeba na Rock Point nebo prostě na. No zkrátka na konkurenci kromě asi Hudy, protože 

Hudy většinu těch dobrých značek nemá ani on-line, ty třeba Ortovox vůbec neprodávají. Ale 

tak jsou další, který je mají.. Tak 4camping už jako na profilu hodně málo. Ono ještě něco jinýho 

to bylo v COVIDu, kde se vlastně všechno řešilo on-line. Vy máte ty prodejny jako mnohem 

menší, než když má konkurence. A tím, že já vím, že tam máte omezený sortiment na zboží, 

který mě nezajímá, tak pro mě se tam nevyplatí ta cesta ani pro to osobní vyzvednutí a nějaký 

výběr, protože vím, že se rád někdy jako nechám inspirovat, že tou nabídkou, což tady v těch 

prodejnách vůbec neprobíhá. 

Tazatelka 

Chápu. Moje další otázka byla na pozitiva, ale z toho, co jste říkal, chápu, že 4camping vlastně 

v ničem výrazně nevybočuje, takže to můžeme asi klidně přeskočit. 

Respondent 8 

Já bych možná něco řekl. Já třeba co se týká 4campingu a doby, kdy jsem v něm nakupoval a 

lokalita prodejen taky hraje svojí roli. Je to hrozně individuální, ale já často v Brně trávím čas 

v Titaniu (pozn. kancelářská budova v centru Brna), který je přesně naproti prodejně. Takže já 

měl velkou motivaci chodit tam, protože jsem jenom přeběhl přes silnici a byl jsem tam. Vlastně 

ta nová adresa byla ještě pro mě výhodnější, než když jste byli v tom Letmu (pozn. obchodní 



centrum v Brně), takže... I to, že třeba v Letňanech je mám v Praze kousek a vy tam dokážete 

to zboží mít velmi rychle, je.. Je prima a třeba Výstava stanů byl dobrej počin. Jo, já jsem tam 

dřív chodil hodně, jako abych podpořil takovou iniciativu, kdy si tam lidi můžou prostě 

vyzkoušet zboží, který je lepší vidět rozložený a potřebuje to obrovskou plochu. A byl jsem rád, 

že to někdo dělá. Takže za celým tím příběhem 4campingu, toho, proč vznikl, toho jak to byla 

skupina lidí, která zjistila, že ve chvíli, když už mají takhle sortiment a snahu to nějakým 

způsobem dávat lidem, aby si to mohli pohodlně vyzkoušet, vznikly i prodejny a bylo to hodně 

o brigádnících, který jste chtěli jako utilizovat, když už jste měli, to bylo super. To jo, mě se 

tohle líbilo, ale ve chvíli, kdy se z toho stává jako prodejna zboží, který já nekupuju, tak je to... 

Je to zbytečný. Jo? Stejně jako třeba Sea To Summit (pozn. značka lehkého outdoorového 

vybavení). Summit je je značka, kterou já mám hodně rád a mají produkty, který by mě ani 

nenapadlo chtít. Ale když vlezu do Rock Pointu, tak je to většinou první regál, kterej mě praští 

do očí. Jo, tak to jsou ty rozdíly, no. Takže jo, jako váš katalog na internetu je přehledný, dobře 

se v něm orientuje, dobře se v něm vyhledává. Myslím si, že jsou tam pořád klady. 

Tazatelka 

Tak to rádi slyšíme a mě překvapilo, že toho vlastně hodně o 4campingu víte, o té výstavě a o 

tom, jak to všechno začalo. Můžu se zeptat, jak jste a jestli jste si to četl na našich stránkách 

nebo jak vlastně jste tyhle věci zjistil? 

Respondent 8 

No já v podstatě když kupuju, tak nejdu jenom po ceně. Snažím se dívat i na to, co to je za 

firmy, jaké mají za sebou příběh, jestli to není jenom prostě přeprodej. Všechny peníze končí 

někde v zahraničí. Záleží mi na tom. Takže když třeba vím, že Alza nemá jasného majitele, tak 

je to pro mě nějaký signál a vím, že můžu mít třeba lepší cenu, ale můžu radši podpořit někoho, 

kdo se tady snaží podnikat. Ten příběh 4campingu jsem znal od začátku a přišel mi moc milej. 

Proto jsem to i jako firmu preferoval. A vlastně až s tou snahou tý vlastní produkce jsem zjistil, 

že si přestáváme víc a víc rozumět. 

Tazatelka 

Rozumím, chápu. A jak jste poprvé na 4camping narazil? 

Respondent 8 

Já si myslím, že to bylo dost možná kvůli tý Výstavě, ale už to bude strašně let dozadu. 



Tazatelka 

Tak jo. Vybavíte si ještě nějaké věci, které 4camping dělá kromě e-shopu vlastních značek Zulu 

a Warg? A té výstavy? 

Respondent 8 

Asi ne. 

Tazatelka 

To vůbec nevadí. Chtěla jsem se taky zeptat, jak jste spokojený s šíří sortimentu a se značkami, 

což jsme teda tak nějak probrali na e-shopu dobrý, na prodejnách horší, špatný. 

Respondent 8 

Tak tak, na e-shopu dobrý a je to v podstatě, že já kdybych věděl, že mi to bude a že to je něco 

co chci a našel jsem to u vás, tak si to asi objednám domů a to je prostě forma, která je v pohodě 

a to co si myslím, že je škoda, že už potom člověk nepřijde na tu pobočku a neutratí tam víc 

než čekal. To je podle mě pro vás jako docela dobrá motivace tam ty lidi dostat a nebo i pochopit 

ty jejich potřeby něco tam probrat. Já zas... Jako v Brně nikdy nebyli moc ochotní lidi se jako 

se mnou bavit, radit. Asi je to tam prostě tak nebaví. Je to individuální. V jinejch prodejnách to 

zase fungovalo úplně odlišně. A takže jo. Jako todle to už je různý a v tom je stejná i konkurence. 

Ale třeba HUDY v Brně. Nevim kde ty lidi berou, ale když vlezu, tak všichni začnou koukat do 

země, takže tam je ještě jako 4camping přátelštější. Tam je ta pokladna umístěná tak, že mě 

hned někdo vidí a jako aspoň se zeptá co potřebuju. 

Tazatelka 

A preferujete to takhle, když se vás hnedka ten prodejce zeptá nebo máte třeba... Záleží asi na 

velikosti té prodejny, že? 

Respondent 8 

Já mám jako asi nejradši takovej ten kontakt, kdy vidím, že o mně ten člověk ví a kdybych něco 

potřeboval, že můžu za někým přijít. Ve chvíli, kdy za mnou hned letí, tak to může bejt opravdu 

zbytečně brzy. Ale když předemnou jako se otočí a mizí někam do skladu, tak je to extrém. Ale 

to zas neříkám, že je moje zkušenost s 4campingem, to ne. 



Tazatelka 

Tak to jsem ráda. A teď teda jestli už nemáte nic k té zpětné vazbě samozřejmě pokud vás něco 

napadne, tak určitě to můžete. Můžete říct, tak bych přešla k tomu, jak nás vnímáte, jak vnímáte 

naši značku. Nejprve se zeptám, jaké máme barvy v logu. 

Respondent 8 

Zelenou s modrou. 

Tazatelka 

Vidíte v tom logu ještě něco dalšího kromě čtyřky a toho slova camping? 

Respondent 8 

Ne. Já vím, že tam je nějaký čtverec jakoby na začátku něco takovýho jako že. Ta čtyřka je 

prostě posazená do zelenýho čtverce, ale jestli to má působit jako převis nebo něco. Nad tím 

jsem se nikdy moc nezamýšlel. 

Tazatelka 

V pohodě. Řekněte mi prosím první slovo, které vás napadne, když se řekne 4camping? 

Respondent 8 

Teď by to bylo asi to Zulu. 

Tazatelka 

Napadají vás ještě nějaké další slova? 

Respondent 8 

Tak Výstava stanů. Protože já zas jak jsem jako nedaleko Letňan, tak vím, že tam jsou four a 

teď je tam jako různý název toho, jak se jmenují výstavy. Takže já to mám spojený s tímhlenctím 

tím, že je tam jako řada for a 4camping byla prostě ta nonstop akce se stanama a výbavou do 

přírody. 

Tazatelka 

Kdybyste měl popsat 4camping někomu, kdo ho nezná, nějakému vašemu kamarádovi nebo 

kolegovi, jak byste ho popsal? 



Respondent 8 

Asi bych mluvil hodně o tom on-linu, že to je jako obchod, který nabízí sportovní nebo hlavně 

turistický vybavení online a že je možný si to nechat naobjednat v různých variantách a 

velikostech na pobočku. Akorát tam už bych asi trošku víc popsal, že "hele bacha, to si připlatíš 

za vyzvednutí a nebo si to zaplatíš a pak to možná nepůjde vrátit tak snadno, jak si 

představuješ". 

Tazatelka 

Rozumím. Takže doporučil byste ho? Nebo spíš na? 

Respondent 8 

Doporučil. Já jsem neměl nikdy problémy s reklamací u vás nebo s něčím jako co co následuje 

po tom prodeji. Takže když by mi někdo řekl "hele, našel jsem zboží, který bych chtěl i na 

4campingu", tak mu řeknu "jo, jestli je to to co chceš, tak tak si to tam kup, je to dobrej obchod". 

Tazatelka 

Teď bych si chtěla zahrát takovou hru co by kdyby. Budu se vás ptát, kdyby byl 4amping zvíře, 

jaké by to bylo zvíře? 

Respondent 8 

Dejte mi chviličku, abych... Asi... Želva, želva. 

Tazatelka 

Kdyby to byl člověk, byl by to muž nebo žena. 

Respondent 8 

Byl by to muž. 

Tazatelka 

A kolik by mu byla? 

Respondent 8 

Tak pětapadesát. 

Tazatelka 

A co by dělal ve svém volném čase? 



Respondent 8 

Si ho představuju, že on sedí v takový ty kempingový židli, asi kvůli tomu názvu. Takže tak 

jako sedí a má tam vždy po ruce pivo. 

Tazatelka 

Jaké má vlastnosti? 

Respondent 8 

Je to pohodář. 

Tazatelka 

A jaký má rodinný stav? Má rodinu, má děti. 

Respondent 8 

Má, ale delší dobu je neviděl. 

Tazatelka 

A jakto, že je delší dobu neviděl? 

Respondent 8 

Já v tom trošku vidím to odcizení ode mě a je to prostě pro mě ten stav, kdy si jde svojí cestou 

a podle mě zapomněl na svý věrný. 

Tazatelka 

Rozumím. Tak teď se můžeme přesunout k našim konkurentům. Prosím, vyjmenujte všechny 

naše konkurenty, které… Kteří vás napadnou. 

Respondent 8 

Jak už jsem říkal, HUDY a Rock Point. Masalu. Český ráj. Outdoorový bazar. No to je asi 

takhle, zbytek už bych tahal hodně z paty. 

Tazatelka 

V pohodě. Který z nich to podle vás dělá nejlépe? 

Respondent 8 

Rock Point. 



Tazatelka 

A proč zrovna Rock Point? Kromě teda větších prodejen, lepších a vybavenější prodejen... Máte 

i nějaké další důvody? 

Respondent 8 

No mám, protože já mám pocit, že Hudy tlačí Hannah. Vy máte to Zulu a já nemám pocit, že 

Rock Point má něco takovýho. Takže když mi od nich přijde e-mail, tak si řikám, že se na to 

podívám, protože to může bejt opravdu nabídka zajímavýho zboží. Takže asi je to tohle, že je 

nemám prostě spojený s nějakou firmou, která by něco vyráběla, dodávala a měli lepší marži a 

tak to tlačili před ostatním a pak ty enormní, jako obrovský prodejny. 

Tazatelka 

Jasně, a podle čeho myslíte, že vybírají ty produkty, které vám posílají v nabídkách? 

Respondent 8 

Nevím, jestli to úplně nějak hodně personalizovaný, jako ta samotná nabídka. Spíš bych řek, že 

ta produktová řada tam hodně jako koresponduje s tím, co já očekávám od takovýho obchodu, 

že když se tam... Já to řeknu takhle. Já když jdu úplně naslepo, když řeknu "hele, jdu prostě si 

koupit nějaký vybavení" a nevim od jaký značky, vím, že to maj bejt třeba nepromokavý 

kalhoty, tak jdu do Rock Pointu na slepo a vím, že se tam minimálně zorientuju v tý nabídce a 

třeba tam neseženu mojí velikost nebo přesně ten typ, ale že mi to dá takový to (info o tom, že) 

tohle všechno existuje. Takovýhle jsou možnosti. Z toho si pak vyber a třeba si to už jako 

doobjednej. A u 4camping je tohle přesně to chování, který nemám. Do tý prodejny bych 

nevyrazil, aniž bych tam neměl napřed objednaný zboží. Takže já mám na nich rád to, že se tam 

člověk může naslepo vydat a ví, že dost možná to tam pořídí a nebo se aspoň zorientuje. 

Tazatelka 

Jasně, a vybíráte vždycky takhle, že nejprve jdete do fyzické prodejny nebo některé typy 

vybavení vybíráte třeba i přes internet? 

Respondent 8 

Vybíráme přes internet hlavně u těch značek, kde už se mi kolikrát osvědčilo, že tu velikost 

znám a že tuším, co můžu čekat za kvalitu. 



Tazatelka 

Jasně. 

Respondent 8 

Ale ono zase záleží. Jo? No jak my jezdíme na ty výlety, tak já tam často nejdu sám, ale třeba s 

někým, kdo chce poradit s výběrem, kdo že se k nám přidává. A to je právě ono. Jo, že já třeba 

když jdu do prodejny, tak si tam jdu pro jednu, pro dvě věci. Třeba minulej rok jsme brali 

kamarády poprvý na trek a oni potřebovali výbavu třeba za 70 tisíc a vůbec jako neměli nic. A 

s takovouhle poptávkou jsme šli prostě do Rock Pointu, půlku jsme tam koupili a půlku si potom 

sháněli, protože tam prostě neměli zboží. 

Tazatelka 

Tak to museli mít radost v Rock Pointu. 

Respondent 8 

Vypadali spokojeně. Ono ty prodavači z toho asi tak nadšený nejsou, ale... Jako proběhlo to v 

pořádku. 

Tazatelka 

Tak to je dobře. Vybavíte si třeba... 

Respondent 8 

Můžu říct, že já mám v Rock Pointu nějakou věrnostní slevou, ale není to důvod, proč tam 

chodím a je to takovej příjemnej důvod potom jako se trošku zaradovat a připomenout si to u 

pokladny. U camping často máte nějakej kupón, že jo? Něco tam platí. Dá se sehnat přes Raiffku 

nějaká sleva. Ale vlastně takhle když bych řekl, jestli je tam nějaký benefit pro lidi, který tam 

utratili něco, nebo jsou klienti nějak dlouho, tak si myslím, že tam nic takovýho nemáte a tak 

asi taky v tom srovnání s konkurencí. Jako vím, že u Rock Pointu mám docela hezkou slevu a 

je to fajn, i když na to kolikrát zapomenu. Teda musím říct, že, si pak člověk jako vzpomene, 

že vlastně má nějakou kartičku v mobilu a že když tam naskenuje kód, tak má ty věci levnější. 

Tazatelka 

Jenom teď si nejsem jistej, jak funguje ten věrnostní klub u Rock Pointu. Oni mají nějakou fixní 

procentní slevu, nebo je to podle toho, jak moc nakupujete? 



Respondent 8 

Maj fixní slevu a samozřejmě z těch zlevněných produktů to bejvá třeba míň. Takže tam je to 

takhle. Hudy, ten má zase teďkon ten Everest (pozn. název věrnostního klubu), takže tam 

dostáváte tisícovku, potom slevu, když tam utratíte nějakejch devět (tisíc). No ale u vás vím, že 

to je to zas takový to chci nakupovat, tak musím někde splašit kód a nebo se prostě na to jako 

vykašlat. Ale není to jako jednoduchý a tím, že ten kód se vždycky dá sehnat, tak je to jako že 

vím, že buďto tomu chci dát tu chvíli a otevřu tu Raiffkovou aplikaci a jdu tam do nějakýho 

nastavení a kliknu a kvůli pěti procentům zase, že jo. To je takový, že já bych to asi těm lidem 

dělal jako jednodušší. Když už tam třeba jako nakupuju hodně, nebo... Jo? Neříkám, že... Já 

vím, že ten český trh je strašně specifický kvůli tomu jako žádání těch slev, že tohle je prostě 

složitý. Ale když už je i ta sleva pořád a vždycky se dá sehnat, tak si myslím, že ty lidi, který 

vás maj rádi a kupujou tam často, tak by jí prostě měli mít nějak jako po ruce. 

Tazatelka 

Rozumím. Rozhodně dobrý podnět. Vrátila bych se k tomu Rock Pointu, Jaké mají barvy v 

logu? 

Respondent 8 

Má červenou nějakou takovou, červenobílí? To nevím, no vidíte, no. Vaše logo znám líp. 

Tazatelka 

V pohodě. Kdybyste měl srovnat tón komunikace 4campingu, třeba v tom e-mailu, s tónem 

Rock Pointu, jak byste je popsal? 

Respondent 8 

A 4camping měl párkrát kampaň v e-mailu, že jsem žasnul, kolik do toho dáte energie. Jakože 

úplně nádherná grafika. Pak jsem koukal, jakože tam máte někdy jako teď ty doprovodný 

obrázky a tak super udělaný, takže tohlencto jsem určitě zavnímal a Rock Point si nevybavuju 

jinak než tady prostě jsou nějaký produkty, sleva a něco novýho. No... Je to spíš tak, jak jsem 

říkal, mě ten 4camping vždycky bavil. Když jste tam měli nějaký halloweenský téma nebo tak, 

tak to byla prostě kampaň, kterou jsem si zapamatoval, ale prostě nesmí to bejt na Warg a Zulu. 

No, to je pak úplně jedno, že to přišlo a že jste v tom nechali spoustu práce. 

Tazatelka 

Jasně, ne, rozumím. Kdyby byl Rock Point zvíře, jaké zvíře by to byla? 



Respondent 8 

Živější no, takový tygr. 

Tazatelka 

A kdyby to byl člověk, jaký člověk by to byl? 

Respondent 8 

Horolezec. 

Tazatelka 

A kolik by mu bylo? Nebo jí teda. 

Respondent 8 

40. 

Tazatelka 

A byl by to muž nebo žena? 

Respondent 8 

Jo asi muž. 

Tazatelka 

A měl by taky děti? 

Respondent 8 

Myslím si, že jo. A takový ty dobrodružný, co bere s sebou. 

Tazatelka 

Takže se s nima stále vídá? 

Respondent 8 

Jo, vyráží. 

Tazatelka 

Jakou má práci. 



Respondent 8 

No takovou, aby mu umožnila hodně cestovat, takže třeba dělá grafiku do knížek. 

Tazatelka 

Kdybyste... Kdybyste mohl k Rock Pointu přidat ještě další nějakou službu nebo další benefit, 

který by vám zpříjemnil nakupování, co byste přidal? 

Respondent 8 

Rock Point je úplně marnej v tom, že já si něco objednám a mají to na pobočce za čtyři dny. Je 

tam strašně dlouhá doba dodání, mizerná komunikace během toho. Takže to si myslím, že je 

velká slabina, když člověk něco na tý pobočce nenajde ve svý velikosti a objednává si to na ní, 

tak se prostě načeká a někdy si jako říkám, že to nemůže bejt jenom jako ta logistics logistika 

jako taková, ale že prostě na to jako z principu úplně asi nespěchají. Nebo přijde mi, že dneska 

už se dají tyhle věci odbavovat rychlejc. A no asi něco takovýho. Nemám je moc spojený s tím, 

že bych si něco objednal domů a snadno to vrátil. Takže myslím, že kdyby... Jestli to jde, tak 

něco udělat pro to, abych to věděl. A jestli to nejde, tak udělat něco pro to, aby to šlo. 

Tazatelka 

Jasně. A ještě něco? 

Respondent 8 

Asi ne. Už to může být taková ta klasika, že jako je člověk zklamaný, když najde něco na 

prodejně, ale není to jen v tý velikosti. Jo, tak mít prostě víc sortimentu, to bych doporučil 

každýmu. 

Tazatelka 

Jasně. A kdybyste, kdybychom opustili u těch služeb a představil jste si, že byste mohl v Rock 

Pointu změnit logo, barvy, název, styl, jakým dělají e-maily, měnil byste něco z toho, nebo je 

vám tenhle stav? Vám tenhle stav vyhovuje? 

Respondent 8 

Ty e-maily ve mně nezanechávají fakt žádnou stopu. Já bych vám vůbec neřekl, kdy jsem ho 

naposledy viděl a jak vypadal, což se nedá říct o těch, jak jsem říkal, kampaních jako 

4campingu. Někdy jsem koukala a dokonce jste měli párkrát i ten efekt, že jsem to třeba někomu 



ukázal. A vždy říkám "hele", protože taky ve firmě máme marketing a říkám "podívej se, takhle 

jako dokážou zaujmout". Takže to u Rock Pointu vůbec ten pocit nemám. 

Tazatelka 

Takže nějak víc vizuálně odlišit tu komunikaci obsahově. To byste udělal. 

Respondent 8 

Vizuálně víc zaujmout. Jako zanechat prostě nějakej pocit v tom, v tom člověku z toho, co právě 

viděl.  

Tazatelka 

A kdyby Rock Point spolupracoval s nějakými influencery nebo s celebritami? Napadá vás 

někdo, kdo by se hodil pro tohle? 

Respondent 8 

Já nejsem moc jako u televize nebo u reklam obecně. Snažím se. Vždycky mi ty služby, co 

buďto se dají zaplatit a reklamu nemít a nebo. Tohle vynechat, ale když už, tak nějaký jako 

takový ty český jména, lidí, kteří cestují nebo se snaží prostě prosadit na vlastní pěst, jako je 

Adam Juračka (pozn. z konverzace není zcela jasné, o koho se jedná) nebo Pavel Svoboda jako 

fotograf. Prostě tady ty lidi já mám hodně rád a snažím se je podporovat, jak to jen jde. Ať už 

nějakým chozením na nějaký jejich povídání nebo kupováním knížek. Tak to bych si uměl 

představit jako sympatický, ale nevim, jak by jim to reálně pomohlo. A no navíc jako ty 

celebrity jako takový moc nevim a asi by mě to jako... Myslim, že by mě to nezasáhlo. 

Tazatelka 

Jasně, v pořádku. Takhle jsme teda probraly všechno, co jsem tady měla, a ještě se zeptám je 

něco, na co jsem se podle vás měla zeptat a nezeptala jsem se na to? Nebo něco, co jsme 

neprobírali? 

Respondent 8 

A já myslím, že jsme to probrali hezky upřímně a nemám pocit, že bych na něco zapomněl. Ne, 

ne, ne. Myslím, že jsme to docela probrali. 



Tazatelka 

Tak jo, tak já vám moc děkuju, že jste nám pomohl s tímhle výzkumem. Bylo to teda extrémně 

užitečné, řekla bych. Opravdu jsem si z tohohle odnesla hodně zajímavých informací. A děkuju 

taky za pomoc s mojí bakalářskou prací. 

Respondent 8 

Super, díky moc. Jinak já jako chci říct závěru, že jsem to fakt nedělal kvůli tomu kuponu, jak 

byl hrozně rád, abyste už nebyli tatík v křesle a našli cestu zpátky, protože je to škoda. Ten 

příběh máte moc hezkej. 

Tazatelka 

Je mi to jasný. Tak jo, tak moc děkuju a budeme se snažit bejt lepší. 

Respondent 8 

Díky, mějte se hezky, nashledanou. 

Tazatelka 

Na shledanou. 

Rozhovor 9 

Tazatelka 

Tak začneme teda s těmi profilovými otázkami. A v jakém roce jste se narodila. 

Respondentka 9 

1985. 

Tazatelka 

A odkud pocházíte? 

Respondentka 9 

Myslíte, kde jsem se narodila nebo kde žiju? 

Tazatelka 

A vlastně obojí. Navázala bych s tím, takže můžete říct rovnou obojí. 



Respondentka 9 

Narodila jsem se v Havlíčkově Brodě, ale v podstatě od dětství žiju v Brně. 

Tazatelka 

A co ráda děláte ve svém volném čase? 

Respondentka 9 

No, hrozně ráda cestuju, chodím po výletech, pak mě baví vaření, pečení a to je asi tak jako to, 

co dělám asi nejvíc. 

Tazatelka 

No a kam tak chodíte na výlety – po Česku nebo i do zahraničí? 

Respondentka 9 

No, teď se snažím hodně po Česku, ale cestuju i všude po světě, takže tak nějak jako všehochuť, 

no. A když, tak spíš asi po Česku, jo. 

Tazatelka 

Dobře, a kde jste byla naposledy? 

Respondentka 9 

Naposledy. No tak to už je dlouho, Teď se chystám do Španělska. Tak to je, ale loni jsem byla 

spíš teda po Česku. Jo, jsem tak hodně, nebo snažím se... Sleduju i jako projekt Stezka Českem 

a snažím se tak nějak jako tomu věnovat. A to je takovej můj cíl i jako na letošní rok – chodit 

víc a víc. No, loni jsem byla asi v... Nevím ani, jestli dokážu říct poslední, kde jsem byla. 

Tazatelka 

 V pohodě. Co tak většinou nakupujete na 4camping? 

Respondentka 9 

No tak nějaký vybavení, asi takový různorodý. Naposledy jsem si tam koupila baťoh, takovej 

velkej, jako spíš už takovou krosnu, nějaký oblečení, boty jsem si tam kupovala. Spacák jsem 

si tam teďka nedávno aj kupovala, takže tak. Takový to spíš jako turistický vybavení. 

Tazatelka 

Takže nekupujete čistě pro tu turistiku nebo třeba někdy i na běžný nošení? 



Respondentka 9 

No na běžný nošení asi... Asi ne. Spíš jako funkční věci a vyloženě jako takový spíš outdoorový. 

Nebo tedy nějaký takový jako ty specifický dejme tomu na spacák nebo baťoh. Jo, nebo nevím, 

jestli jsem tam kupovala něco i na kolo, to si teď úplně jistá nejsem. Ale z poslední doby spíš 

tady tyhle věci. 

Tazatelka 

Super. Je něco, co vás na 4camping zklamalo, nebo něco, co vám vadí, co vám znepříjemňuje 

nakupování?  

Respondentka 9 

Tak to asi vyloženě ne, že by... Mě to jako je takhle sympatický. Já mám hlavně kousek od toho, 

kde bydlím, mám pobočku jako výdejnu, takže pro mě je to hrozně praktický si to tam objednat 

a vyzvednout si ty věci, ale zase co se bavim i třeba s ostatníma lidma, když takhle chodíme po 

těch výletech, tak oni to třeba ani neví, že to takhle je myšlený, jo, že oni... Jo, že... Protože na 

té pobočce těch věcí moc neni, ale člověk si to rád zkusí, ať jsou to boty nebo třeba i ty baťohy. 

Jako chce si zkusit 5 baťohů a tak. Když vlastně člověk přijde, tak tam nic moc jako neni a 

spousta lidí tohle jako neví, že to funguje, že to nemusí třeba platit dopředu, že až podle toho 

co si vyberou a tak jo, kdežto já už to vím, tak mně to jako zas tak nevadí, že si to vyberu na 

tom internetu, objednám si to a pak si to zkusim tam. No ale může to hodně lidi odrazovat si 

myslim. Nebo některý. 

Tazatelka 

A jak vy jste vlastně na to přišla, že je tady tahleta možnost? 

Respondentka 9 

Tak to už si asi ani nepamatuju. No tak někde jako z internetu no. No co, tak jsem někde 

brouzdala, tak pak jsem si to asi jako zjistila, že ty výdejny jako jsou a že je tady ta možnost. 

Takže asi spíš jako z webu, jako z webovky na tom 4campingu. 

Tazatelka 

Je něco, co by 4camping mohl podle vás zlepšit? 



Respondentka 9 

No zrovna možná tady tohle jo, nějakou komunikaci i jako směr jakožto sleduju, takže mě už 

jako už dlouho. Takže já to vím, já už sleduju ty akce. Jo, chodí mě i do e-mailu, že jsou akce, 

že jsou slevy, ale možná nějaká taková propagace tady právě tohoto, že to není vyloženě 

obchod, kam si někdo zajde a bude tam na výběr ze strašně moc věcí nebo modelů bot a modelů 

oblečení, ale že to funguje jako takhle, a že ty lidi jakoby aby se toho nebáli, aby si to prostě 

naobjednali a pak si to zkusili. 

Tazatelka 

No dobře, to je dobrý podnět, moc vám za něj děkuju. Je na 4camping něco, co oceňujete? 

Něco, co vám přijde jakoby nadstandartní oproti třeba jiným e-shopům? 

Respondentka 9 

Jo, tak mi se určitě líbí ten výběr toho sortimentu a těch značek, že se to nespecializuje jenom 

prostě na pár značek. Ale přijde mi, že ten výběr je fakt velkej. Líbí se mně i jako cena. Myslím 

si, že většinou jako poměr cena výkon je fakt super. Pokud člověk vychytá nějakou akci, tak je 

mně sympatický, že mají i nějaký ty svoje značky, který se snaží právě zrovna ten poměr cena 

výkon držet dost jako na dobré úrovni, že to jsou třeba levnější věci než nějaký jako jiný značky 

a některý se i vyrábí v Česku, tak to mně je jako hodně sympatický. No a tak ty slevový akce, 

to je tak jako dobrý no, když člověk vychytá 

Tazatelka 

Vzpomněla byste si, jak se ty značky naše jmenujou? 

Respondentka 9 

No tak myslím si, že to jedno je Zulu. No tak jsem zjistila, že jsem kupovala spacák nedávno a 

určitě ještě něco. Asi jo. Kupoval jsem si nesmeky, nějaký australský, jestli to bylo taky to Zulu, 

ale to asi ne, to bylo asi něco jinýho. Ale no a s těma jedinýma teda nejsem spokojená, že se mi 

to teda nějak... Ono to stálo asi dvě stovky, ale měla jsem jednou na sobě, akorát se mi to 

sundávala z boty, takže mě to už to potom jako nějak netáhne reklamovala. Nebylo to ale, že s 

tím jsem teda nebyla spokojená, ale to byl taky teda nějakej výrobek jako vyloženě značka 

4camping, ale nevím co to bylo. No ale jiný si asi teďko nevybavím. 



Tazatelka 

Nevadí. Co všechno 4camping kromě e-shopu a těchhle těch svých prodejen, těch svých vlastně 

výdejen a těchto značek dělá. Vzpomenete si ještě na něco? 

Respondentka 9 

No asi ne. 

Tazatelka 

V pohodě, to vůbec nevadí. A jaké... Zmínila jste, že se vám líbí ten výběr těch značek a toho 

zboží. Jaké značky máte nejradši? 

Respondentka 9 

No to se asi nedá tak říct. Ono záleží jak u čeho. Jako jinou značku si koupím boty a jinou 

značku si koupím třeba baťohu. Jo, že boty jsem si třeba kupovala Altry (pozn. značka bot na 

trekking a běh) a s těma jsem spokojená. U těch batohů jako fakt... To spíš to vždycky poměřuje 

poměr jako ty vlastnosti, co od toho chci a nespecifikuju se prostě na nějakou značku. Jo, to ne, 

to bych asi takhle nemohla říct. Jako obecně vím, že třeba Osprey baťohy jsou jako jedny z 

nejlepších, tak to mi třeba je sympatická značka. Pak jsem si i ten baťoh koupila, ale jako 

vybírám ze všech značek. No fakt spíš podle toho, co já chci. Zadám si nějaký parametry, ale 

ne značku. Jo, spíš jiný věci na tom sleduju. 

Tazatelka 

Jaké barvy má 4camping v logu. 

Respondentka 9 

Zelenou a modrou. 

Tazatelka 

A vidíte v logu ještě něco dalšího? 

Respondentka 9 

To nevím po pravdě. 

Tazatelka 

Nevadí. Řekněte mi prosím první slovo, které vás napadne, když se řekne 4camping. Slovo 

nebo slovní spojení. 



Respondentka 9 

Turistika. 

Tazatelka 

A napadají vás ještě nějaká další slova? 

Respondentka 9 

Sport. Vybavení pro kemping. No. To je asi takhle. 

Tazatelka 

Super. A kdybyste měla popsat ten e-shop někomu, kdo ho nezná, neví, že jde o e-shop, že 

prodává outdoorové vybavení... Jak byste ho popsala? 

Respondentka 9 

No asi tak, jak to všem popisuju, že to je jako super se tam podívat, že je tam velký výběr a ať 

se právě nebojí si to projít v klidu a potom si to objednat, protože právě většinou mi fakt každej 

řekne, že chce prodejnu, kde si může ty věci vyzkoušet. Takže spíš se snažím vysvětlit, že to 

není úplně jako handicap, že si to můžou naobjednat a že je tam velký výběr právě značek, šíře 

toho sortimentu fakt od bot až po... Nevím co... Po věci na kolo, nebo něco takovýho. Nebo na 

lyže, jako bundy zimní a takový věci. Jako že jakoby ta šíře je obrovská, že se to nespecializuje 

jenom třeba na jeden sport nebo tak, jak jsou nějaký já nevím, třeba fakt cyklo obchody nebo 

něco, kde si člověk koupí hlavně věci jako na to kolo. Tak tady mi přijde, že to je jako víceméně 

na skoro všechny sporty, jo. Takže spíš asi takhle bych nalákala, na ten sortiment a i na ty ceny. 

Já si myslím, že tak jak to sleduju, tak mi ty ceny prostě přijdou jako příznivý oproti ostatním. 

Tazatelka 

Vím, že jste říkala, že chodíte teda na tu pobočku v Brně, a zeptám se je to Královo Pole nebo 

Nové Sady. 

Respondentka 9 

Ano, Královo Pole. 

Tazatelka 

A jak byste to popsala? Jak se vám tam líbí? 



Respondentka 9 

No jako líbí, ale je to takový, je to malinkatý, takže je to fakt jenom taková výdejna. Právě, no 

jakože si myslím, že by se ten prostor dal využít i líp, že by se tam jako dal zaplnit třeba víc 

věcma. Já už jsem tam cíleně šla i podívat se na ty baťohy, tak tam byly 3 baťohy, ale vlastně 

podle mě jako velký prostor toho místa je jako nevyplněnej zbožím. Jo, že by tam podle mě 

toho jako mohlo být víc, nějakých třeba drobných věcí. Jo, nemusí to být vyloženě baťohy nebo 

boty, ale nějaký takový doplňkový věci, který třeba člověk jako nemá úplně v plánu si koupit, 

ale kdyby je viděl, tak si je koupí. Jo, nějaký doplňky, jo, takový maličkosti, který mě zase třeba 

taky nenapadnou si objednat na internetu nějakou věc jednu za dvě stovky. 

Tazatelka 

Chápu. A když jste na té prodejně, očekáváte od toho prodejce, že vám poradí, nebo už jdete 

prostě na jistotu, protože jste si to prostě nastudovala, ty parametry. 

Respondentka 9 

No, ideálně bych chtěla, kdyby mě, kdyby mě s tím ještě pak někdo poradil. Jo, ale jako úplně 

jsem to asi zatím nevyužívala. Že většinou si to jako vezmu a zkouším. Teď jsem se teda u 

jednoho baťohu pravda jako ptala, že jsem nějak tam nepochopila, jak se to tam otvírá, zavírá. 

Tak to mě jako pán poradil, ale určitě to je i to podle mě, co třeba lidem chybí, protože když 

jdou do specializovaného obchodu, tak čekaj, že jim někdo fakt poradí na míru. Jo, že on jim 

řekne: "Vy si zkuste takový boty, nebo tady takový boty". Jo, oni ty lidi vlastně kolikrát neví, 

co si jako... Co si chcou jako cíleně koupit. To ví, že jako něco nebo je něco tak cinkne do nosu 

a chce jako člověk poradit. No, takže určitě bych to očekávala, že jako v takovým obchodě, i 

když je to teda víceméně výdejna, takže tam bude někdo, kdo mně poradí. 

Tazatelka 

Jasně. Děkuji a teďkon si zahrajeme takovou hru co by kdyby. Budu se vás ptát například kdy 

byl 4camping zvíře, jaké zvíře by to bylo?  

Respondentka 9 

No to nevím, asi... Medvěd mě napadl jako první. 

Tazatelka 

A kdyby byl 4cmping člověk, byl by to muž nebo žena? 



Respondentka 9 

Muž. 

Tazatelka 

A kolik by mu bylo? 

Respondentka 9 

35. 

Tazatelka 

A jaké by měl vlastnosti? 

Respondentka 9 

No tak to nevim teda no. Vlastnosti. No tak asi takový příjemný, kamarádský zálesák. 

Tazatelka 

Jaký by měl rodinný stav? Měl by třeba manželku, měl by děti? 

Respondentka 9 

No asi asi manželku a děti, no spíš jako rodinný typ. 

Tazatelka 

A kde by pracoval? 

Respondentka 9 

Kde nebo...? 

Tazatelka 

Kde. 

Respondentka 9 

Asi v lese. 

Tazatelka 

Super. Tak teď se teda přesuneme k našim konkurentům, ale ještě před tím se vás teda zeptám. 

Já už jsem se ptala, jestli očekáváte to poradenství a ještě bych to tak jako zobecnila – co 

všechno očekáváte od outdoorového prodejce. 



Respondentka 9 

No očekávám, že se bude orientovat v té problematice a bude znát ty věci, že bude znát i ty 

značky a materiály, že fakt bude schopnej nějak poradit, protože jsou to často... Tam člověk už 

má takový vyšší nároky, už to není prostě že si chce koupit tričko za dvě stovky na běžný nošení, 

ale chci, aby to splňovalo nějaký vlastnosti, třeba voděodolnost nebo různej jako vodní sloupec. 

Jo? Nebo různý takový materiály do různých třeba podmínek a třeba si vždycky k tomu tu 

výbavu uzpůsobit. Takže to bych jako čekala, že tohle bude vědět a že bude schopen těm lidem 

poradit. No jo, nebo i vybrat něco na míru, i když zrovna asi tady v těch... Aspoň co je teda tady 

v tom Králově Poli, nevím, jak je to jinde, že třeba jsou ty pobočky větší, ale tady jako moc na 

míru... Nevim, jestli by mě někdo poradil, kdybych tam přišla s tím, že chci trekové hole, tak 

mě nikdo... Nevim, jestli mě dokáže zrovna ukázat v tu chvíli. Jestli tam mají někde na skladě 

vzadu schovaný. Jo. 

Tazatelka 

Jasně. 

Respondentka 9 

A ještě člověk něco takhle chce jako i poradit, tak už to chce i vidět tu věc. 

Tazatelka 

Takže poradenství, větší sortiment na fyzických pobočkách. A ještě něco? 

Respondentka 9 

No. Asi ne. Jako specifickýho, no, tak člověk očekává, že tam bude někdo milej a příjemnej, 

ale to je takovej bonus no. 

Tazatelka 

Klidně můžete vyjmenovat i bonusy, která byste si přála, aby ten outdoorový prodejce splňoval. 

Respondentka 9 

No tak asi že bude jako jo, že bude příjemný, že ho to bude bavit ta práce že bude jako takovej 

komunikativní, s těma lidma, že se třeba sám zeptá, s čím může pomoct. Jo, nebo nabídne 

nějakou možnost něčeho jako doobjednat nebo poradit nebo co ještě by třeba těm lidem jako 

chybělo. Na co si třeba nevzpomněli, jo? Nebo když zjistí, že třeba dělají takovej sport, tak ještě 

se zeptat: "Jo a máte i tohle?" Nebo "slyšeli jste o nějakých novinkách třeba na trhu?" Taky to 



jako nesleduju všechno, jo? Co jsou třeba nový značky nebo nový produkty. Jo, se to hrozně 

jako tadyto všechno vyvíjí asi celkem rychle, takže málokdo to asi sleduje z těch zákazníků 

Tazatelka 

Rozumím. A jaké další prodejce outdoorového vybavení znáte? 

Respondentka 9 

Tak Rock Point. Jsem si nějaký věci kupovala třeba i na Sanasportu, což jako není vyloženě 

outdoor, ale taky je to taková všehochuť. Jo, tak různý. Tak samozřejmě Decathlon, že jo. Hudy 

sport, Hannah. Columbia, no. 

Tazatelka 

A liší se nějak kontext, ve kterém, ve kterém jakoby nakupujete na těchto obchodech? Vím, že 

jste zmínila 4camping pro tu turistiku – na ostatních taky kupujete turistiku, nebo něco jiného? 

Respondentka 9 

Jo, jako asi nejvíc. Tak jako když si kupuju třeba funkční oblečení, tak ho potom využiju na 

všechno, i třeba na cvičení. Takže jako to víceméně zas tak nerozlišuji. A do toho Rock Pointu 

třeba jsem šla cíleně, zase jako tam jsem si třeba byla vybírat trekové hole, no. Protože tam je 

měli a měli velký výběr a paní mě tam poradila jako přímo na té prodejně. Takže třeba z důvodu 

jsem volila to, že jsem šla cíleně jako do toho pointu, kde mají taky velký výběry a dokážu tam 

poradit. 

Tazatelka 

A kde z těchto e-shopů nakupujete nejčastěji? 

Respondentka 9 

Teď asi na 4campingu. 

Tazatelka 

Který z těchto e-shopů, které jsme tady vyjmenovali, to podle vás dělá nejlépe? Můžete 

samozřejmě zahrnout 4camping, ale i ty ostatní e-shopy. 

Respondentka 9 

Já teďka jsem fakt nejvíc... Nejvíc jsem nakupovala a nejvíc jsem byla spokojená s 

4campingem. Mě se líbí i ty informace, co tam jsou. K těm jednotlivým produktům, se tam jako 



dočtu toho fakt jako hodně. Jo, nemám ráda, když tam právě nic moc není, ale tady se mi líbí, 

že těch informací je hodně. Jsou tam třeba někdy i videa. K těm baťohům tam byly videa od 

těch výrobců, kde to vlastně ukazují a já si to tím líp představim, než když je tam jenom jedna 

fotka. Jo, taky mám ráda, když je těch fotek hodně ze všech úhlů a ideálně i na nějaké postavě 

lidské, aby člověk si to dovedl tak nějak představit. Takže mně se tam líbí, že tam ty informace 

jsou, To mě na některých obchodech chybí. Jo, že těch informací je tam málo a mě to jako 

nestačí. 

Tazatelka 

A když takhle online najdete produkt, který se vám líbí a potom si ho teda koupíte, jak vlastně 

k němu přijdete? Vyhledáváte nějak skrze ty technické specifikace, nebo to máte třeba na 

doporučení? 

Respondentka 9 

To většinou ne. Většinou si to jako najdu sama, že si dám tu práci a hledám to jako... Několik 

třeba večerů si na to sednu nebo v posteli si to prostě projíždím i na mobilu a já si to jako spíš 

sama tady ty věci, než že bych na doporučení. Nějaký typy taky jako nasbírám. Někde jsem v 

různých těch skupinách, na Facebooku, i turistických a tak, takže tam něco zaslechnu, tak se na 

to jdu podívat, protože spoustu věcí taky neznám, takže se jako taky kouknu, ale spíš si to pak 

jako filtruju sama podle toho, co od toho očekávám, jakou třeba mám nějakou i cenovou 

hladinu, kam bych se chtěla vejít, že zase nejezdím někde do Himalájí a tak, takže zase 

nepotřebuju prostě spacák za deset tisíc, Ale stačí mi tady do našich podmínek, když vím, že 

jenom párkrát do roka někde budu muset přespat venku. Jo, takže, ale hledám si to jako sama. 

Tazatelka 

A nevzpomenete si, když jste poprvé přišla do kontaktu s 4camping? 

Respondentka 9 

Tak to si nepamatuju. To je teda několik let, to není teďka nic novýho, takže nevim, jestli někde 

byly nějaký letáky nebo jestli jsem to někde... Tak ono to vždycky tak na člověka vyblikne na 

tom internetu. No a myslim si, že tam byla asi – vlastně jako skoro všude – na začátku nějaká 

sleva na první nákup, tak asi tak jsem na to nějak proklikal, ale to už si nepamatuju. 

Tazatelka 

A říká vám něco Výstava stanů? 



Respondentka 9 

Myslím si že jo, že to jako akce je vždycky v Praze na výstavišti a že tam nejsou jenom stany, 

ale i jako jiný věci. Takže jako. Nebo myslím si, že jsem k tomu viděla nějaký videa, ale nebyla 

jsem tam teda nikdy fyzicky, ale jako myslim si, že to je tahle akce, že tam na tom výstavišti. 

Tazatelka 

Je to tak. Měla jsem tedy na vás ještě připravené nějaké otázky, v případě, že by teda váš 

nejoblíbenější e-shop byl náš konkurent, ale v tom případě je teda můžeme vypustit. A ještě se 

zeptám. Je něco, co podle vás by bylo dobré zmínit? A já jsem se na to nezeptala? 

Respondentka 9 

Mno to tak nějak plyne, plyne samo, že ani nevím o čem jsem se bavili, že mi to přijde takový 

přirozený. Tak na ty asi základní věci jste se ptal, žejo? Co vylepšit nebo co to... Nebo co se mi 

líbí, jak jsem na to přišla. Nic mě nenapadá. 

Tazatelka 

Tak já vám moc děkuju za rozhovor. 

Respondentka 9 

Bylo to příjemný a rychlý. 

Tazatelka 

Tak to jsem ráda.  

Respondentka 9 

Jo, já taky moc děkuju! Jo, jste moc hodná, tak moc děkuju a snad to k něčemu bude ty 

odpovědi. 

Tazatelka 

Určitě. Moc by jste  pomohla. Jednak teda s tím průzkumem, co děláme ve 4camping a jednak 

s mojí bakalářku.  

Respondentka 9 

Tak držím palce, ať bakalářka dopadne na jedničku. 



Tazatelka 

Tak jo, děkuju taky. Mějte se hezky. Na shledanou. 

Respondentka 9 

Na shledanou. 

Rozhovor 10 

Tazatelka 

No jo, tak jo, tak já vám moc děkuju, že se účastníte tohodle rozhovoru a začneme. V jakém 

roce jste se narodila? 

Respondentka 10 

1976. 

Tazatelka 

Odkud pocházíte? 

Respondentka 10 

Z Českých Budějovic. 

Tazatelka 

A pořád tam bydlíte? 

Respondentka 10 

Ano. 

Tazatelka 

A co ráda děláte ve svém volném čase? 

Respondentka 10 

Sportuju, chodím do přírody. 

Tazatelka 

A jakým sportům se věnujete? 



Respondentka 10 

Závodím na dračích lodích. 

Tazatelka 

Teď nevím... Nevím, co jsou dračí lodě. Mohla byste mi to prosím přiblížit? 

Respondentka 10 

Dračí lodě jsou takové obrovské dlouhatánské kánoe, kde sedí deset nebo dvacet závodníku po 

dvou na lavičkách. Loď má kormidelníka a bubeníka a jezdí se buď krátký nebo dlouhý tratě 

na rovné vodě. Je to sport, který pochází z Číny, je to tradiční tam. To se jezdilo na festivalech 

a je to prostě tam. Je to velká tradice. Nebo v Asii obecně je to velká tradice, ale teď se na tom 

závodí i v Evropě nebo po celém světě. 

Tazatelka 

A to jezdíte tam? Nebo na řece v Českých Budějovicích? 

Respondentka 10 

Tam trénujeme, ale závody jsou po celý republice. 

Tazatelka 

Páni, a jakým dalším sportům se věnujete? 

Respondentka 10 

Jezdím na kole, jezdím na běžkách. No, snažím se trochu běhat, v zimě chodím do fitka, abych 

trošku posílila a tak... Cokoliv je vlastně možný jezdit na kajaku, na mořském kajaku, na 

paddleboardu, na bruslích, na in-linech, tak prostě podle počasí, co jde dělat, tak to se snažím 

dělat.  

Tazatelka 

Páni. A děláte i něco nesportovního? 

Respondentka 10 

Ráda čtu, koukám se na filmy. No, to je asi tak všechno. 

Tazatelka 

Co obvykle kupujete na 4camping? 



Respondentka 10 

Vybavení, do přírody nebo na sporty pro sebe a vlastně pro celou rodinu. 

Tazatelka 

Jasně, takže čistě vybavení na ten sport nebo do přírody, ale že byste třeba kupovala něco na 

běžné nošení, to asi ne. 

Respondentka 10 

Ne, většinou funkční prádlo a nebo prostě věci na sport a do přírody, no. 

Tazatelka 

Jakou největší přednost podle vás má 4camping? 

Respondentka 10 

Široká nabídka. A i ceny si myslim, že jsou tam dobrý. 

Tazatelka 

A jakou má největší slabinu? 

Respondentka 10 

To asi nedokážu říct. 

Tazatelka 

Chodíte občas na prodejnu? 

Respondentka 10 

Ne. 

Tazatelka 

A vybavíte si, co všechno 4camping kromě e-shopu dělá? 

Respondentka 10 

Já ho používám jenom jako jako pořízení věcí přes e-shop. 



Tazatelka 

A jak jste spokojené s výběrem značek? Řekli jsme si teda, že šíře sortimentu je dobrá a když... 

Nevím, jestli teda když nakupujete, jestli jdete po nějakých značkách, nebo jestli jdete podle 

technických parametrů? 

Respondentka 10 

Dřív jsem chodila po značkách určitých, ale teď jsem vyzkoušela i věci, co děláte jako vaše, co 

si myslím, že jsou to vaše značky. Na funkční prádlo konkrétně. A s tím jsem moc spokojená. 

Takže to vlastně od tý doby, co jsem si to vyzkoušela, tak to používám vlastně nákupu pro celou 

rodinu. 

Tazatelka 

A vybavíte si, jak se ty značky jmenujou ty naše? 

Respondentka 10 

MOOA? Je to možný? A potom máme ještě... No nevím, máme spodní prádlo z merino, jako 

merino věci a ponožky od vás. Takže... Ale teď... Možná, že si vzpomenu za chvilku, ale teďka 

ne. 

Tazatelka 

V pohodě. A jaké barvy má 4camping v logu? 

Respondentka 10 

Tyrkysovou? Jestli je možný, že jsem vidělat tyrkysové logo? 

Tazatelka 

A co v tom logu je? 

Respondentka 10 

Nevím, hory? 

Tazatelka 

Jak... Když se... Když jdete na camping, jak to tam vnímáte? Jak se vám tam líbí třeba ten web 

a tak? 



Respondentka 10 

To jsem docela spokojená. Nebo přijde mi, že ze začátku mi chvilku trvalo, než jsem se tam 

zorientovala, ale protože tam chodím... Jednu dobu jsem tam chodila docela často, tak jsem si 

to nějak na to zvykla a teď nemám problém jako absolutně s orientací. Tím, že mi chodí maily, 

upoutávky, třeba že máte nějakou akci, tak vlastně tím se dostanu rovnou na tu konkrétní akci, 

co mě třeba zajímá a nebo když potřebuju nějakou věc, tak si to jako odfiltruju, takže... 

Tazatelka 

Pamatujte si, co v té orientaci vám dělalo problém na tom webu, když jste poprvé na 4campingu 

začínala nakupovat? 

Respondentka 10 

Když jsem si jela... Třeba když byla akce na nějakou slevu a jela jsem si po výrobcích, rolovala 

jsem si, klikla jsem si na konkrétní výrobek, tak mi přišlo, když jsem potom dávala krok zpátky, 

že se to nevrátilo přesně na tom místě, kde jsem skončila, ale posunulo mě to buď vejš nebo 

níž, jsem se musela potom vracet, tak to mi přišlo takový jako nešikovný ze začátku. 

Tazatelka 

A vzpomenete si, jak jste 4camping poprvé narazila? 

Respondentka 10 

Myslím si, že to byla reklama na Facebooku. 

Tazatelka 

Řekněte mi první slovo, které vás napadne, když se řekne 4camping. 

Respondentka 10 

Merino. 

Tazatelka 

Napadají vás ještě nějaká další slova? 

Respondentka 10 

Mě asi ponožky, spodní prádlo a to, co tam prostě nejvíc nakupuji. 



Tazatelka 

Jasný. Kdybyste měla popsat 4camping někomu, kdo ho vůbec nezná, neví, že jde o e-shop s 

outdoorovým vybavením, jak byste mu ho popsala? 

Respondentka 10 

A popsala bych, že to je obchod, kde si může pořídit kompletní vybavení od ponožek až po 

obrovskej stan. V různých cenových relacích, od drahých značek i od né známých značek, ale 

vlastně kvalitních. 

Tazatelka 

Kdybych teď si zahrajeme takovou hru, co by, kdyby. Zeptám se vás kdyby byl 4camping zvíře, 

jaké zvíře by to bylo? 

Respondentka 10 

Opice asi. 

Tazatelka 

Kdyby to byl člověk, jaký i kdyby to byl, byl by to muž nebo žena. 

Respondentka 10 

Muž. 

Tazatelka 

A kolik by mu bylo? 

Respondentka 10 

Tak do třiceti. 

Tazatelka 

A odkud by byl? 

Respondentka 10 

Jako obecně u nás nebo celkově po světě? 



Tazatelka 

Můžete, pokud vám přijde, že by se spíš hodil někam jinam než do Česka, můžete klidně říct 

kam. 

Respondentka 10 

Myslím si, že Zéland třeba, nebo nějaká taková destinace, která má krásnou přírodu. 

Tazatelka 

A jaké by měl vlastnosti? 

Respondentka 10 

Pracovitý, všestranný. Sportovně zaměřenej. Sportovec prostě. Vytrvalec. A pečlivej. 

Tazatelka 

Měl by manželku? 

Respondentka 10 

Myslím si, že ne. 

Tazatelka 

Teď se teda pobavíme ještě o našich konkurentem. Znáte nějaké další prodejce outdoorového 

vybavení? Nemusí jít nutně o e-shop. Můžu... Může jít klidně čistě o kamenné prodejny. 

Respondentka 10 

HUDY a Rock Point. 

Tazatelka 

Který z nich, když zařadíme do takové soutěže Rock Point, Hudy a 4camping, který z nich to 

dělá nejlépe? 

Respondentka 10 

Já ty další... V Hudy už nenakupuju vůbec, protože mi přijde, že je hrozně drahej a ty značky 

co tam dělají, že jsou jako jenom ty drahý značky a ty značky třeba jsem dřív měla jako 

oblíbené, ale přijde mi, že cena za tu značku už prostě mě nepřináší to, co jsem ochotná zaplatit. 



Tazatelka 

Jasně. 

Respondentka 10 

A takže jsem vlastně na stránkách HUDY už nebyla hrozně dlouho a na Rock Pointu... Už je to 

taky delší dobu, takže... Ale myslím si, že ty jako fungovaly. Na ty jsem byla zvyklá třeba dřív, 

než jsem začala nakupovat u vás. Ale od tý doby, co nakupuju u vás, tak taky od nich nic 

nenakupuju. 

Tazatelka 

A co se vlastně stalo, že... U toho Hudy jste popsala ty ceny a Rock Pointu? Vybavíte si, co vás 

přimělo přestat tam nakupovat? 

Respondentka 10 

Asi to, že jsem vyzkoušela ty vaše značky. To, co máte vy a přišla mi jako poměr cena výkon 

úplně super. Takže jsem vlastně... Pro mě ty známý značky, co třeba dělá Rock Point úplně 

přestal... Mě to přestalo dávat smysl nakupovat tak drahý věci, protože tu užitnou hodnotu mi 

to nepřinese a já nepotřebuju chodit v hadrech, abych měla prostě na rukávu logo nějaký, to pro 

mě není důležitý. 

Tazatelka 

Chápu. Když teda nosíte ty věci od našich značek, jak byste je popsala zase někomu, kdo třeba 

je neměl nikdy. Jak byste popsala to oblečení od těch značek našich? 

Respondentka 10 

Řekla bych, že to je kvalitní výrobek. Vždycky jsem měla dobrej střih, pohodlný, fajn, že to 

jako všechno hezky sedělo. I mi odpovídaly ty velikosti, který jsem si jako... Který třeba 

používám normálně. V některejch značkách je to problém, že... Já jsem vysoká a štíhlá, takže v 

některejch značkách musim kvůli tomu používat třeba L. Někde jsem zase S, takže tadydle... 

Co jsem si jako tak namyslela, podívala do tabulek, tak to vždycky odpovídalo, takže jsem 

nemusela jako nikdy vracet nic, protože by to bylo velký, malý nebo tak. A i se mi líbí ten 

design, co je barvy třeba, co co používáte, tak to. 



Tazatelka 

A když takhle něco sháníte, jak vlastně začíná ta vaše cesta? Vyhledáte si to třeba ve vyhledávači 

nebo na Heuréce, nebo jdete rovnou na konkrétní e-shop? 

Respondentka 10 

Heureku nepoužívám vůbec a záleží na tom, co potřebuju. Já teda ještě nakupuju v on-line 

sekáči, takže některý věci si kupuju i použitý, pokud jsou jako... Ne samozřejmě spodní prádlo 

a ponožky, ale třeba u kalhot, mikin a těhle věcí nemám problém prostě si to koupit a nosit to 

jako použitý. Takže. Takže podle toho co potřebuju a do jakejch podmínek to potřebuju, jo? 

Protože když potřebuju věci, který potřebuju na pádlování na 14 dní do kajaku do Švédska, tak 

tam mám požadavek na to, aby to bylo třeba i z nějakýho lehkého materiálu a je tam velký 

důraz na funkčnost, takže potom to filtruje prostě podle toho, jaký mám požadavky na to, co 

potřebuju. 

Tazatelka 

Takže hledáte přímo na tom nějakým e-shopu? 

Respondentka 10 

Konkrétně třeba k vám a tam si to odfiltruju. Jo, že hledám spodní prádlo, merino a tak. Takhle 

si to prostě roluju. A teda občas, když mi přijde nějaká nabídka na akci, že máte výprodej na 

něco, tak si teda jdu... To je jediný, kdy těch výprodejů velkejch, že to jedu jako od třeba 

nejlevnějšího po nejdražší výrobek a občas koupím něco, co jsem úplně nepotřebovala, ale že 

si řeknu, že za tu cenu bych si to stejně, nebo že za tu cenu je to super a že bych to stejně v 

dohledné době asi pořizovala, tak si to koupím třeba dřív než obvykle. 

Tazatelka 

Co očekáváte od prodejce outdoorového vybavení? 

Respondentka 10 

Dobrou nabídku, širokou nabídku, že bude mít levný výrobky, ale i ty drahý značkový, abych 

si to mohla porovnat, že tam budou u toho, že bude... Pokud budu v krámu, tak budu očekávat, 

že ten člověk bude o tom něco vědět. Pokud to bude internetový obchod, tak budu očekávat, že 

tam budou kompletní informace o tom výrobku. Kromě obrázku i materiál. Bude možnost 

odkaz na velikosti. Recenze jsou super, ale ne vždycky jim věřim. Musim říct jako že na 

některých e-shopech mi přišlo, že ty recenze jsou jako psaný... Nevěřila jsem tomu, že se tu 



třeba recenze od těch zákazníků. A... No to asi... A potom bych očekávala, že bude jednoduchej 

objednávkovej systém a že budu vždycky vědět, jestli to zboží je na skladě a nebo jestli to je 

jenom jako takovej ten pseudo obchod co nemají nic a potom to budou někde objedná. 

Tazatelka 

Jasně, zmínila jste ty recenze, jak vlastně vypadají takové recenze, které jsou nedůvěryhodné 

podle vás? 

Respondentka 10 

Je to asi i o tom textu, jak je to napsaný. Jo, že někdy to zní hrozně moc reklamně. 

Tazatelka 

Jo, jasně. 

Respondentka 10 

To bych řekla, že to prostě člověk, že by to málokdo takhle jako napsal. Tak divně, strojeně a 

je to... 

Tazatelka 

Chápu. Narážíte na takové recenze i na For Camping? 

Respondentka 10 

Ne, to si myslím, že... Tam já jsem zas tolik recenzí na to nečetla, protože jsem nekupovala tam 

zatím... Kupovala jsem tam třeba spíš ty menší věci, ale nekupovala jsem třeba ještě, nevím, 

nějakou bundu, položku, která by stála několik tisíc korun. Jo, spíš to byly drobnější věci, třeba 

do tisícovky. I když těch nákupů už bylo jako relativně hodně. Ale ještě žádnou takovouhle 

extra drahou věc, jó, goráčovou bundu nebo nějakou takovou třeba položku za několik tisíc 

jsem ještě nekupovala, takže tam bych si potom to jako načetla. I pokud bych ten konkrétní 

výrobek neznala, tak bych tam koukala. 

Tazatelka 

Jasně. Zmínila jste, že je provést důležitý ten popisek toho produktu, tak se chci zeptat, jak 

hodnotíte naše popisky? 

Respondentka 10 

Jo, tam jsem spokojená jako. 



Tazatelka 

Něco, co byste třeba přidala nebo odebrala. 

Respondentka 10 

Já ty informace co jsem zatím potřeba, tak jsem tam vždycky našla, takže. 

Tazatelka 

Bavili jsme se teda taky o tom, co očekáváte od prodejce a beru to jako takový ten standard, co 

prostě by měl být. A potom, kdybyste k tomu mohla přidat ještě nějaké další věci navíc, které 

by vám zjednodušily to nakupování, jaké věci by to byly? 

Respondentka 10 

Já asi nevím. Já jsem hrozně jako obtížný zákazník si myslím jo, protože já většinou mám úplně 

jasnou představu, co bych jako chtěla nebo co od tý který konkrétní věci jako chci. Takže se 

prostě podívám na informace a potom řeknu si, že má to tu tuhletu věc, to co potřebuju, nemá 

a stojí to tolik a podle toho se rozhoduju. Ale mě tam asi vlastně nic... Neuvědomuju si nic, co 

by mi jako chybělo nebo co by mi zlepšilo tu práci s tim obchodem. Nenapadá mě nic. 

Tazatelka 

V pohodě to vůbec nevadí. Kdyby... Já nevím, jestli třeba sledujete, jestli máte nějaké oblíbené, 

třeba herce, spisovatele nebo nějaké jiné celebrity a nebo třeba i sportovce, tak se chci zeptat, 

kdyby nějaký... Nějaká takováhle celebrita nebo sportovec spolupracoval s 4campingem, který 

podle vás by se pro to nejlépe hodil? 

Respondentka 10 

Pro ty, kdo pro mě jako sportovec, který je outdoorově zaměřenej, takže nějaký třeba lezec, 

skialpinista a lidi, kteří dělají... Třeba běhají ultra maratony nebo jako nějaký takovýhle 

extrémnější jako sportovci, ale v přírodě. Já se hodně věnuju vodě, ale zrovna věci na vodu u 

vás nekupuju, třeba nějaký loďáky (pozn. pytle, které uchovají obsah suchý a používají se při 

vodních sportech) taky, ale jinak používám teda... Věci na vodu si kupuju takovou u vodáckých 

firem, jo? U HIKO třeba a takhle, takže to si kupuju jako na jejich, na jejich. No a tam bych 

třeba viděla jako ty vodácký osobnosti, který bych chtěla, aby třeba to... Jako to oblečení nebo 

to vybavení používali, ale tadydle u toho obecně... No asi nějaký lezci nebo expedi... Lidi, který 

dávají třeba expedice v nějakejch náročnejch podmínkách. 



Tazatelka 

A nějaká konkrétní jména takovýchhle extrémních sportovců vás nenapadají? Jestli ne, tak 

vůbec nevadí. Jenom se ptám. 

Respondentka 10 

Asi ne. Ale takhle ještě jestli můžu. Třeba pro mě jsou hrozně zajímavý lidi, který v Praze 

vždycky festival Obzory na podzim a tam vlastně lidi vyprávějí o svejch různejch jako 

outdoorových odvětví. Tam vypráví o svých výpravách, výkonech, expedicích a zrovna 

takovýhle lidi, kdyby třeba... Myslim si, že ta škála by měla bejt hodně široká, že by to neměli 

bejt třeba jenom horolezci, ale lidi přesně jako z různých oborů toho outdooru, protože ten 

outdoor, tam patří jako spousta věcí, že jo. 

Tazatelka 

Je to tak. Zmínila jste, že teda jste na nás narazila na Facebooku. Tam, předpokládám to bylo 

formou nějaké reklamy... 

Respondentka 10 

Jo. 

Tazatelka 

Je to tak? A teď nějak sledujete 4camping na Facebooku, nebo jsou to vyloženě jenom ty 

reklamy, co tam na vás vybíhají? 

Respondentka 10 

Ne, teď mi chodí mailem. Když máte akce, tak mi chodí jako mailem upozornění, že teď máme 

výprodej a todleto nebo todle. Takže když je to něco, co mě zajímá, tak většinou z toho mailu 

kliknu rovnou jako na tu konkrétní stránku. Ale na Facebooku přímo 4camping nesleduju. 

Tazatelka 

Jak se vám ty e-maily líbí? Jak na vás působí? 

Respondentka 10 

Vzhledem k tomu, že jsem na některý z nich jako klikla a pokračovala na Vaše stránky, tak mě 

to zřejmě přesvědčilo k tomu, abych provedla nějakou akci. Takže to asi účinek má. Jako dopad 

asi měly. 



Tazatelka 

Má to pro vás třeba kromě teda těch slev nějakou informační hodnotu ve smyslu nějakých jako 

že se tam dozvíte o nějakých já nevim novinkách nebo zajímavostech? 

Respondentka 10 

Jo, to asi jo a většinou jo, třeba si to jako zaznamenám, nebo si přečtu obsah toho mailu, ale 

řeknu si, zrovna to teď nepotřebuju. Jo nebo tak to zase jako pustím z hlavy, že. 

Tazatelka 

A jak byste hodnotila tón komunikace toho e-mailu? Je to spíš formální, nebo spíš neformální? 

Respondentka 10 

Spíš neformální. Mně to nepřijde úplně jako takový to klasický, formální, suchý, to ne. Jako 

příjemný, jo. 

Tazatelka 

Nějak jsme to teda prošli. Ještě bych se vás chtěla zeptat, za prvé, jestli jste si vzpomněla na ty 

naše značky. Jestli ne, tak nevadí, já jenom ze zvědavosti. 

Respondentka 10 

Asi ne jako. Ty kalhotky, který mají černou gumu a ten bílej nápis (pozn. jde o značku Zulu). 

Nevzpomenu si. Já myslím, že až skončíme hovor, tak mi to naskáče. Nevzpomenu si. Já 

myslím, že až skončíme hovor, tak mi to naskáče. 

Tazatelka 

Úplně v pohodě. A potom se chci ještě zeptat, jestli byste nám chtěla něco říct nebo něco zmínit, 

na co jsem se nezeptala? 

Respondentka 10 

Ne. Já chci říct, že mně se líbí to, co děláte a to, že se snažíte mít vlastní značku, která... Pro mě 

kombinace přesně jako kvalita toho provedení, design a ceny je prostě naprosto super. 

Tazatelka 

Tak to moc děkujeme! Já vám teda moc děkuju za účast na tomhle rozhovoru a že jste mi 

pomohla s mojí bakalářkou. 



Respondentka 10 

Prosím. 

Tazatelka 

Moc děkuju za účast a že jste mi pomohla s mojí bakalářskou. 

Respondentka 10 

Na shledanou. 

Tazatelka 

Na shledanou. 

Rozhovor 11 

Tazatelka 

Začneme tedy s těmi profilovými otázkami. Zeptám se, v jakém roce jste se narodil? 

Respondent 11 

Sedmdesát sedm. 

Tazatelka 

A kde bydlíte? 

Respondent 11 

Přerov. 

Tazatelka 

A co rád děláte ve svém volném čase? 

Respondent 11 

Sport. 

Tazatelka 

Jaký sport? 

Respondent 11 

Plavání, lyžování, běh, cyklistika. 



Tazatelka 

Stihnul jste si letos zalyžovat? 

Respondent 11 

Ano. 

Tazatelka 

Tak to je dobře. 

Respondent 11 

A vy? 

Tazatelka 

Já bohužel jsem to nestihla. A děláte i něco nesportovní? 

Respondent 11 

Hodně pracuje, takže to jako práce, práce je i zábavou. 

Tazatelka 

Tak to je dobře, to je vždycky super. A co obvykle tak kupujete na 4camping? 

Respondent 11 

Hodně oblečení. Potom to byly batohy a chystám si nějaký věci právě na ferraty a podobně, 

nějaký přezky a různý lana a podobně. 

Tazatelka 

A když kupujete oblečení, kupujete to oblečení na sport, nebo třeba i na běžný nošení? 

Respondent 11 

Z 90 % na sport si myslím, že to bylo. 

Tazatelka 

Tak teď se přesuneme k té zpětné vazbě. Jakou největší přednost má podle vás 4camping? 

Respondent 11 

Výběr oblečení, kvalitní značky, nebo nabídka kvalitních značek, nebo spíš produktů od 

dobrých značek a super možnost vyzkoušení. I přesto, jak máte malou síť, tak si lze objednat 



více, více výrobků, více velikostí a na prodejně vyzkoušet. A asi se mi možná líbí právě ty, ty 

malé obchůdky. Jo, když to není obrovskej obchod a hromada lidí, ale... Ale to se mi celkem 

líbí. 

Tazatelka 

A kam jezdíte na pobočku? 

Respondent 11 

Do Olomouce. 

Tazatelka 

A jakou největší slabinu má podle vás 4camping? 

Respondent 11 

Slabinu? Možná v případě, kdyby tam bylo více zákazníků, tak ten obchod, aby byl malinko 

větší. Třeba přímo v Olomouci pobočka je jako opravdu mini, ale zatím jsem se nesetkal s tím, 

že bych tam nějak dlouho čekal nebo něco takovýho. Myslím, že jsme, že jsme vybírali batoh 

a měl jsem tam objednaných fakt jako hodně batohů, vim, třeba osm kusů, protože ten vám 

opravdu musí sednout. Tak tam nikdy nebylo tolik lidí, že by jako jsme se tam nějak jako mezi 

sebou motali a bylo to nějaký nekomfortní. Ale. Ale v případě toho, že by, že by tam těch 

zákazníků bylo víc, tak by mohlo dojít k tomu že ten prostor je jako velmi malej. 

Tazatelka 

No jasný. A zmínil jste, že se vám líbí na 4camping výběr těch značek. Jaké značky máte 

nejradši? 

Respondent 11 

Nejradši... Tak záleží čeho. Dobrý je La Sportiva (pozn. značka výbavy do hor), Columbia 

(pozn. značka zaměřená na oblečení a boty odolné vůči vlivům počasí) a Salewa. Od Kilpi 

(pozn. značka obecného outdoorového vybavení) jsem kupoval. Takže značek je spousta, záleží, 

jaké vybavení a každá značka je dobrá třeba něco jinýho. 

Tazatelka 

Znáte značky Zulu a Warg? 



Respondent 11 

Něco mi to říká, ale od nich jsem nic nekupoval. Zulu ano, dělají tuším spacáky nebo něco 

takovýho, takže. Takže ano, ale... Ale nekupoval jsem od nich nic. 

Tazatelka 

Co všechno 4camping dělá kromě e-shopu a těch poboček? Vybavíte si něco? 

Respondent 11 

Nejsem si úplně jistej, ale možná nějaký předváděcí akce, něco takovýho, ale fakt nevim. 

Tazatelka 

Jasně, v pohodě úplně. Jaké barvy má 4camping v logu? 

Respondent 11 

Modrá, zelená a bílá. Mý oblíbený jsou. Takže si to i pamatauju. 

Tazatelka 

Co v tom logu je. Nebo... Popište mi to logo, prosím. 

Respondent 11 

Je tam čtverka, napsáno samozřejmě anglicky camping a zbytek upřímně fakt nevim, nevim, 

ale spíš spíš jako kdyby ta barevná kombinace je pro mě velmi příjemná. Ale je to samozřejmě 

subjektivní. Ale... Ale, ale hlavně tu zelenou já mám jako velmi rád i na oblečení. Takže... Je to 

taková ta živá barva v kombinaci s modrou. Vypadá to tu jako energicky, takže za mě dobrý a 

upřímně nevím co vůbec nevadí. 

Tazatelka 

A jak na vás působí 4camping? 

Respondent 11 

A myslíte to logo, nebo značka? 

Tazatelka 

Celkově. Značka, e-shop a tak. 



Respondent 11 

Zákaznicky přívětivě. Mám s ním dobrou zkušenost, takže. Takže je to příjemný bonus. Asi... 

Asi uživatelsky přívětivě. Nevím, jak to jinak nazvat. 

Tazatelka 

Když jste třeba na e-shopu, jak se vám líbí ty webové stránky? 

Respondent 11 

Nemám asi nic, co bych... Co bych vytknul. Dobře se tam hledá. A fakt není nic, co by mě jako 

kdyby vadilo. Spíše se zajímate asi o tom spíš, co je, co je negativní a nevím, co mi tam vadilo. 

Spíš jako přehledný, příjemný, Takže. 

Tazatelka 

Když jakoby něco sháníte, po čem jdete jako první, jdete spíš značce, nebo vyhledáváte podle 

technických parametrů toho vybavení nebo oblečení. 

Respondent 11 

Záleží jak co. Například spacák, ten jsem hledal vyloženě podle parametrů. A potom jsem 

samozřejmě vybíral podle značek i podle ceny, ale vždycky to je nějaký kompromis. Boty, boty 

jdu hodně po značce a potom samozřejmě nějaký hodnoty a zase v kombinaci s cenou. To záleží 

ale fakt produkt produkt od produktu. 

Respondent 11 

Jasně. 

Respondent 11 

Že vám sedí, sedí boty, boty, nějaké značky, tak jdete hlavně po té značce. Jo? Než po něčem 

jiném. 

Tazatelka 

Chápu. A když něco takhle začínáte hledat, začínáte třeba ve vyhledávání na Googlu nebo na 

Heuréce. Nebo jdete vyloženě... 

Respondent 11 

Tak Heureku nepoužívám vůbec. Když něco používám, tak Zboží.cz. Ale když jsem takhle 

vyhledával věci, tak jsem šel přímo na vaše stránky. 



Tazatelka 

A většinou teda chodíte rovnou na náš eshop. 

Respondent 11 

Možná z 80% ano. 

Tazatelka 

A ve zbylých případech? 

Respondent 11 

Ve zbývajících případech hodně na Zboží.cz nebo už jdu konkrétně na na stránky jednotlivých 

značek a tam prostě hledám co aktuálně oni nabízí a teprve potom to hledám u toho, kdo to 

prodává. 

Tazatelka 

Jasný. Řekněte mi prosím první slovo, které vás napadne, když se řekne 4camping. 

Respondent 11 

Outdoor. 

Tazatelka 

Napadají vás ještě nějaká další slova nebo slovní spojení? 

Respondent 11 

Horolezectví. Sport. Příroda. Tady ty asi. 

Tazatelka 

Kdybyste měl popsat 4camping někomu, kdo ho nezná, neví, že jde o e-shop a že prodává 

outdoorové vybavení. Jak byste mu ho popsal? 

Respondent 11 

Popsal bych to jako jako obchod nebo... Nebo prodejce outdoorového vybavení kvalitních 

značek, specialistu na outdoor, že opravdu i vaši specialisté jsou schopni dobře poradit, který 

produkty jsou dobrý a doporučit, jo, kde, kde je třeba i dobrá kvalita za dobrou cenu, nejenom 

špičkový vybavení. Hodně jsem si to ověřil, když jsem právě kupoval ty batohy, kdy opravdu 

jako řekli zkušenosti, který jsou dobrý, který vydrží a který dobře sedí většině zákazníkům. 



Jako proč ano, proč ne. Takže. Takže i ta odborná pomoc byla super, protože to bylo, to bych 

určitě vyzdvihnul. A asi takhle no. 

Tazatelka 

Odborná pomoc teda na pobočce ano. Jasně. A nevím, jestli si to vybavíte na e-shopu vlastně 

máme taky nějaký články, říká se tomu poradna a taky tam jsou různé takovéhle věci. Nevím, 

jestli o tom víte, víte a čtete to třeba někdy. 

Respondent 11 

A četl jsem, když jsem vybíral a když jsem vybíral boty. Tuším to bylo, když jsem vybíral, 

vybíral boty právě na do hor. Takže toto jsem četl.  

Tazatelka 

A jak na vás ten článek působil? 

Respondent 11 

Profesionálně. Určitě jsem si z toho vzal nějaký rady a řídil jsem se podle toho, takže, takže 

bral jsem to jako že to psal odborník a ty rady jsem bral jako kdyby, že jsou fundovaný. 

Tazatelka 

Tak teď si zahrajeme takovou hru co by kdyby, kdyby byl 4camping zvíře, jaké zvíře by to 

bylo? 

Respondent 11 

Nevím proč, ale medvěd. 

Tazatelka 

To je v pohodě. Kdyby byl 4camping člověk, byl by to muž nebo žena? 

Respondent 11 

A to je dobrá otázka. Spíše asi muž. Je to takový na hraně. Jo, neviděl bych to úplně jako 

mužský, jo. Jako samozřejmě je to TEN 4camping, takže. Takže už to evokuje jako kdyby, to 

je ten mužský rod. Ale úplně jako muže bych to neviděl. Jako čistě muže. Spíš to říkám evokuje 

TEN 4camping. 



Tazatelka 

Jasně, takže máte pocit, že tam jsou i nějaký jako feminní vlastnosti v tom... V té značce? 

Respondent 11 

A částečně ano. Myslím si, že ano. Jako nevnímám to čistě jako mužská... Mužskou záležitost 

a možná je to i díky těm barvám. Nevím, když to takhle analyzuju. Pak mi to nepřipadne čistě 

jako mužská záležitost. 

Tazatelka 

Zmínil jste ty barvy. Napadají vás ještě nějaké... Nebo dokázal byste to pojmenovat ty 

vlastnosti, které na vás působí jakoby žensky? 

Respondent 11 

Protože vím, samozřejmě, že tam máte i nabídku dámského, nebo pro dámy, dámského 

oblečení, tak tak to je dostatečný. 

Tazatelka 

A kolik by mu bylo? Nebo tomu. 

Respondent 11 

Třicet.  

Tazatelka 

Třicet. A jaké by měl vlastnosti? 

Respondent 11 

Sportovec. Upřímný. Takhle po ránu... Jsme si měli dát ten rozhovor trošičku déle, že. Že člověk 

po ránu... Se mu špatně myslí. Jak jsem říkal, sportovec. S takovou, takovou tou svobodnou 

hlavou, ale takovej ten vyklidněnej, se svým názorem. Takovej takovej člověk, takovej, když 

prostě máte lidi, kteří jdou do hor a je to taky určitý typ lidí. Jo. Nejdou tam, nejdou tam... Jo, 

to musí být jako lidi, kteří chodí pravidelně do hor. Tak tak, je to nějaká sorta lidí a tak. Takhle 

bych je popsal. Jasně, že jsou takoví jako více pohodáři. Dokáží pomoci. Přátelští, tak no. 

Tazatelka 

A kdyby bydlel. 



Respondent 11 

V nějaké podhorské vesnici. 

Tazatelka 

Jaký by měl rodinný stav? 

Respondent 11 

Hned by mě napadlo, jak je svobodný. Ale ne, ne, měl by normálně rodinu. 

Tazatelka 

Jak by vypadal? 

Respondent 11 

To je ale otázka. Jak to popsat. Jako vysoký, svalnatý, určitě sportovní postava. Vyšší, vyšší 

postavy, takovej horolezec napůl. No prostě. 

Tazatelka 

Jasně, tak teď se přesuneme ještě k těm našim konkurentům, ale nejdřív se tak jako obecně 

zeptám, co očekáváte od prodejce outdoorového vybavení? 

Respondent 11 

Profesionalitu. Odbornou pomoc hlavně protože, protože právě výrobky outdoorového typu 

opravdu musíte znát a musíte dokázat... Nebo pokud je prodáváte, tak je super, když... Když je 

dokážete fundovaně, fundovaně popsat a poradit opravdu jejich technické parametry, kvality, 

jestli jsou spíše na amatérské použití nebo opravdu profi. Protože tam, kde jde hlavně o 

bezpečnost v případě, když jdete někde po horách nebo vůbec jako po přírodě a začne pršet atd. 

Tak aby člověk nepromokl, že jde i o zdraví, takže... Takže hlavně by měl umět takhle poradit. 

Tazatelka 

Znáte ještě nějaké další prodejce outdoorového vybavení kromě 4camping? Nemusel jste tam 

ani nakupovat, stačí, že víte, že prostě existujou. 

Respondent 11 

A asi jsem tam nenakupovala. Je to čistě outdoorový nebo sportovní i sportovní? 



Tazatelka 

I sportovní. 

Respondent 11 

Třeba sportovně znám Sportisimo, ale to jsou specialisté na všechny značky. Nejsou to jako 

specialisté na outdoor a hlavně i ta odborná pomoc tam je... Nikdy bych se tam asi nikoho 

nezeptal, jako náhodou, že bych požádal o pomoc. Taky samozřejmě to hodně nakupuju na 

Slovensku, Intersport to ale kupuju spíš lyžařský věci, protože tam maj... Maj, mají velkou 

nabídku a u nás je tuším nějakej více outdoorový byl Rock Point nebo Hudy sport nebo někdo 

takovej, ale protože jsem nakupoval možná 15 let zpátky a to byla jenom nějaká nějaká bunda, 

ale jinak jinak strašně málo. Takhle mi vyhovuje obchod, který je u mě blízko a kterej mám na 

dojezd jako kdyby v přijatelné vzdálenosti. A hlavně ta odborná pomoc. 

Respondent 11 

Jasně. 

Tazatelka 

A který obchod je ten, který je u vás nejblíž? 

Respondent 11 

Z těch konkurenční Sportisimo. 

Tazatelka 

Takže tam vlastně jakoby když nakupujete čistě outdoor, tak nakupujete na 4camping. Chápu 

to správně? Potom lyže v Intersport. 

Respondent 11 

Co se týká jiných sportů, tak něco málo Sportisimo, ale hodně nakupuju právě Intersport a nebo 

nebo Giga Sport, ale to objednávám přímo v Rakousku. Nemyslím, že tady mají síť, ale. Ale v 

Rakousku, kde jsem objednával v Německu přes přes Bogner a to byly lyžařské věci, takže. 

Takže tady u nás outdoor, outdoor, hlavně 4camping, sportovní, něco málo Sportisimo a jinak 

jinak jinak moc ne, třeba cyklistický věci a podobně. Na speciálka tam jsem i u vás něco 

kupoval, ale zase to jsou speciálky, speciálky jako třeba třeba firma firma Ekoï (pozn. 

cyklistická značka), ale ty dělají... Ty nemaj ani žádné... Jak mají svůj e-shop, ti nedodávají 

ani... Ani nemají žádnou síť, všechno se objednává u nich ve Francii, takže. Takže v tom, že ty 



výrobky ani nekoupíte nikde jinde, jenom čistě u nich. Takže ty speciálně jsou zase specialisté 

na vývoj cyklistických věcí. Tak... Tak, nakupuju tam vždycky rozdělení. 

Tazatelka 

Takže preferujete takhle specializovaný ty...? 

Respondent 11 

Jo, jo, jo. Jo, jo, hodně. Pokud se někdo specializuje na to, opravdu dokáže poradit, tak 

nakupuju. Nakupuji radši tam jo, než mít všehochuť a nedokázat poradit, tak tam je to možná 

spíš jenom... By bylo a nevím o nějaké, ale nevím to jako pro mě není. No to bych řekl, že je 

prostě pro pro lidi, kteří chtějí něco koupit. A přijdou do nějakého velkýho známýho obchodu. 

Ale ale specializuje se na ty věci, protože pokud se na to někdo specializuje, tak nejenom dokáže 

odborně poradit jako prodejce. Pokud je to přímo třeba s výrobcem, tak tak oni i ty materiály 

vyvíjí a tak dál. Takže Takže jsou to spíše vždycky speciálky. 

Tazatelka 

Kdyby jste mohl teda přidat k 4camping něco... Nebo z toho, co jste teď říkal. Chápu, že třeba 

preferujete užší specializaci na něco. Tak kdybyste mohl něco odebrat, aby abyste jako by, aby 

vám tam bylo pohodlnější nakupovat nebo aby to pro vás bylo lepší. Co byste třeba... 

Respondent 11 

Nechal bych to tak. já si myslím, že ten od běžeckých bot, přes outdoorový boty, přes speciální 

boty, přes spacáky, technický vybavení a tak dál. Myslím, že to zaměření je je fajn. Vím o tom, 

že by tam bylo něco... I něco málo z té cyklistiky. Jako spousta lidí samozřejmě jezdí na 

horských kolech. V horách je to celkem v pohodě, ale nevím o tom, že byste tam měli něco, co 

by mně do toho vašeho konceptu nezapadalo. 

Tazatelka 

Jasný. 

Respondent 11 

Nebo že by se tam nabízely, já nevím, pračky. 

Tazatelka 

No... Jenom ty kempingový. Ještě se teď vrátím a kousek zpátky. Jak jste byl na té prodejně u 

nás v Olomouci? S kým jste se tam setkal? Byl ten prodejce muž, nebo žena? 



Respondent 11 

Byl to muž i žena. Jednou tam byl jeden a nevím, jak se vůbec jmenoval a asi nebyl zrovna ve 

své kůži. Jako nebyl zrovna úplně super příjemnej, což mě překvapilo. Byl takový jakože. Nebyl 

až tak moc ochotnej. K nějakým radám a podobně. Ale ale, jinak co jsem tam byl, tak většinou 

to bylo přesně naopak, že opravdu se snažili poradit i jeden velmi ochotně tuším, že tam někde 

zaskakoval, že mi říkal, že byl z Ostravy, někde z pobočky zaskakoval a ten byl úplně suprovej. 

Ten jako opravdu jsme se bavili na nějaké speciální věci a on mi to i hledal i říkal svý zkušenosti, 

co má, takže ten byl fakt jako skvělej. Nevím, jak se jmenoval, i když jsem si psal někde právě 

jeho jméno, protože protože bylo vidět, že tomu rozumí úplně dokonale, takže to bylo moc fajn. 

A když jsem občas někdy volal na vaši linku, tak tam taky byla pomoc jako skvělá. Takže 

olomoucká pobočka, až na jeden případ to bylo jakože dobrý. 

Tazatelka 

A kolik byste tipl, že těm lidem tak plus mínus bylo? Jenom si tipněte. 

Respondent 11 

Okolo třiceti až pětatřicet a někdo tam, možná i malinko starší, kolem čtyřiceti, ale takovej ten, 

takovej ten ten dobrej věk nepochybně. Kterej vás teprve čeká. 

Tazatelka 

Tak přemejšlim ještě. Ještě se vás zeptám, kdyby 4camping reprezentoval nějaký třeba 

sportovec nebo nějaká celebrita, kdo by se jako hodil pro to, aby tu značku reprezentoval? 

Respondent 11 

To je těžká otázka. Nebo spíš mě nenapadá žádný jména. Teďka to popíšu všeobecně. Někdo... 

Někdo, kdo opravdu třeba chodí hodně po horách. Mohl by to být někdo i z oblastí právě 

různých různých Dolomit a podobně. Ale opravdu někdo, někdo, kdo kdo aktivně sportuje 

právě tady v celé té oblasti používá vybavení, které vyprodává. A určitě... Určitě ne třeba třeba 

nějaký běžec na lyžích a někdo takovej. 

Tazatelka 

A jak je by měl mít ten člověk vlastnosti nebo jak by měl na lidi působit? 



Respondent 11 

A to, jak jsem popisoval toho toho člověka přátelský, ochotnej pomoci, dobrý srdce, usměvavý, 

pozitivní. Takhle by měl asi vypadat, a je příjemnej na pohled. 

Tazatelka 

A je ještě něco, co byste chtěl nám říct? Nebo něco, co je podle vás důležité zmínit? A já jsem 

se na to nezeptala.  

Respondent 11 

Asi ani ne. 

Tazatelka 

Dobře. 

Respondent 11 

Jako já jsem spokojenej. 

Tazatelka 

Tak to jsme moc rádi a já vám moc děkuji, že jste se zúčastnil tohodle rozhovoru a mějte se 

hezky, na shledanou. 

Respondent 11 

Tak já vám moc děkuju, mějte se, na shledanou. 

 

 

 


